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Majhni, a iskreni trenutki so tisti, ki nam bogatijo 
srce, nizajo slike življenja in porajajo ljubezen. Naj bo 

takih trenutkov največ. 
Lep in miren božič ter srečno novo leto 2011 

vam želijo
člani uredniškega odbora.

Spoštovane občanke in občani!

Leto hitro mine in bliža se konec leta. Za nami je leto 2010, 
ki je bilo po svoje uspešno. Prav v letu 2010 smo zaključili s 
16-letnim delom župana in občinskega sveta, torej s četrtim 
mandatom.
Pred vami je nova številka občinskega glasila »NOVINE«, v 
kateri vam bomo v sliki in besedi predstavili dogajanje v letu 
2010. 
Ob iztekajočem letu se oziramo na prehojeno pot leta, ki se 
izteka. Za nami ostanejo spomini, ostanejo dobra dela in za 
nami ostane vse tisto, kar smo skupaj uspeli zgraditi in obno-
viti za našo lepšo prihodnost in lepše okolje. 
Na vse, kar smo dosegli, smo lahko ponosni, kljub temu, da so 
pred nas postavljeni težki časi gospodarske krize. 
Ob tej priložnosti mi dovolite, spoštovane občanke in 
spoštovani občani, da vas vse skupaj lepo pozdravim in se Vam osebno, preko našega glasila, zahvalim za 
vaše sodelovanje, za vašo pomoč, za vašo podporo in vaše zaupanje. 
V mesecu oktobru so bile lokalne volitve. Res je, da nisem imel protikandidata, a vseeno sem srečen in 
ponosen na vse Vas, saj ste mi na letošnjih volitvah izkazali z vašimi glasovi 100 % podporo in mi s tem 
dali novo energijo za naslednji 4-letni mandat. Za to zaupanje se Vam iskreno zahvaljujem. 
Skupaj z novim občinskim svetom, novimi vaškimi predsedniki in odbori ter predsedniki krajevnih skup-
nosti se bomo trudili, da bomo izpolnili vaša pričakovanja in realizirali zastavljeni program za naslednja 
4 leta. Ta program že pripravljam in ga želim predstaviti občinskemu svetu, vaškim predsednikom in 
odborom, predsednikom KS in vsem drugim društvom, ki delujejo v naši občini. 
Pričakujem, da boste vsi sodelovali v teh naslednjih letih novega mandata in prispevali za lepšo prihod-
nost naše občine. 
Ob tej priložnosti se zahvaljujem vsem, ki so na kakršen koli način sodelovali z Občino Gornji Petrovci. 
Vsem Vam želim lepe blagoslovljene in mirne božične praznike, da jih preživite v krogu svoje družine in 
prijateljev. 
V novem letu 2011 pa Vam želim veliko sreče, zdravja, zadovoljstva in uspehov. 

Franc Šlihthuber,
 Vaš župan 

Na naslovnici:
Letošnji pridelek Irme in Ernesta Škerlaka iz Lucove 18
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Občinska volilna komisija Občine Gornji Petro-
vci je na podlagi 41. in 90. člena Zakona o lokal-
nih volitvah (Uradni list RS, št. 94/07 – UPB3 in 
45/08 – ZLV-H) sestavila

P O R O Č I L O 
o izidu volitev v Občini Gornji 

Petrovci dne, 10.10.2010

1. VOLITVE ŽUPANA
I. V Občini Gornji Petrovci je od skupnega števila 
1962 volilnih upravičencev glasovalo 1103 volivcev, 
kar znaša 56,22 %. 
II.  Pri glasovanju za župana je bilo oddanih 1103 
glasovnic, od tega je bilo 1029 veljavnih in 74 ne-
veljavnih. 
Kandidat za župana je prejel naslednje število gla-
sov:
- Franc Šlihthuber 1029 glasov ali 100 %.
III. Občinska volilna komisija Občine Gornji Petro-
vci je ugotovila, da je v skladu s 107. členom Zako-
na o lokalnih volitvah za župana Občine Gornji 
Petrovci izvoljen kandidat Franc Šlihthuber, roj. 
20.07.1955, stanujoč Stanjevci 96.

2. VOLITVE OBČINSKEGA SVETA
I. Pri glasovanju za člane Občinskega sveta občine 
Gornji Petrovci je bilo oddanih 1103 glasovnic, od 
tega je bilo 1061 veljavnih in 42 neveljavnih. 
Posamezne liste kandidatov so dobile naslednje 
število glasov: 
1. VOLILNA ENOTA:
1.  Liberalna demokracija Slovenije, LDS, 69 gla-

sov in 42 preferenčnih glasov, 
2.  Slovenska ljudska stranka, SLS, 216 glasov in 

170 preferenčnih glasov, 
3.  Demokratična stranka upokojencev Slovenije, 

DeSUS, 61 glasov in 30 preferenčnih glasov,
4.  Nova Slovenija – Krščanska ljudska stranka, 

N.Si, 38 glasov in 20 preferenčnih glasov, 
5.  Neodvisna stranka Pomurja, NSP, 23 glasov in 

13 preferenčnih glasov, 
6.  Socialni demokrati, SD, 21 glasov in 10 

preferenčnih glasov, 
7.  Slovenska demokratska stranka, SDS, 43 glasov 

in 16 preferenčnih glasov.

2. VOLILNA ENOTA:
1.  Liberalna demokracija Slovenije, LDS, 97 gla-

sov in 71 preferenčnih glasov, 
2.  Slovenska ljudska stranka, SLS, 203 glasov in 163 

preferenčnih glasov, 
3.  Demokratična stranka upokojencev Slovenije, De-

SUS, 35 glasov in 5 preferenčnih glasov,
4.  Nova Slovenija – Krščanska ljudska stranka, N.Si, 

147 glasov in 131 preferenčnih glasov, 
5.  Neodvisna stranka Pomurja, NSP, 3 glasov in 0 

preferenčnih glasov, 
6.  Socialni demokrati, SD, 69 glasov in 54 preferenčnih 

glasov, 
7.  Slovenska demokratska stranka, SDS, 36 glasov in 

16 preferenčnih glasov.

II.  Na podlagi d`Hondtovega sistema in Harejevega 
količnika so mandati dodeljeni naslednjim listam 
kandidatov:

1.  Slovenska ljudska stranka, SLS, 6 mandatov,
2.  Nova Slovenija – Krščanska ljudska stranka, N.Si, 2 

mandata,
3.  Liberalna demokracija Slovenije, LDS, 2 mandata, 
4.  Demokratična stranka upokojencev Slovenije, De-

SUS, 1 mandat,
5.  Socialni demokrati, SD, 1 mandat,
6.  Slovenska demokratska stranka, SDS, 1 mandat.

III. Občinska volilna komisija je ugotovila, da so v 
Občinski svet občine Gornji Petrovci izvoljeni:
- SLS Slovenska ljudska stranka: 
1. Karel Luthar, Križevci 19, roj. 16.01.1948
2. Štefan Kuhar, Košarovci 26, roj. 16.06.1963
3. Zlatko Vukanič, Kukeč 15, roj. 15.02.1969
4. Drago Škerlak, Stanjevci 65, roj. 25.08.1963
5. Jože Balek, Neradnovci 44, roj. 25.01.1960
6. Liljana Svetec, Ženavlje 23, roj. 01.10.1971
- N.Si Nova Slovenija - Krščanska ljudska stranka: 
1. Stanko Lepoša, Lucova 10, roj. 11.09.1956
2. Anton Kozar, Boreča 11, roj. 13.05.1956
- LDS Liberalna demokracija Slovenije:
1. Ernest Kerčmar, Adrijanci 23, roj. 14.11.1952
2. Janez Kerčmar, Peskovci 19, roj. 11.05.1957
- DeSUS Demokratična stranka upokojencev Slove-
nije
1. Lilijana Svetec, Gornji Petrovci 40K, roj. 

25.08.1968
- SD Socialni demokrati:
1. Milan Horvat, Šulinci 21, roj. 03.01.1957
- SDS Socialdemokratska stranka Slovenije: 
1. Štefan Kerčmar, Gornji Petrovci 41A, roj. 

01.12.1956 
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3. VOLITVE V SVETE KRAJEVNIH 
SKUPNOSTI
I. SVET KRAJEVNE SKUPNOSTI 
GORNJI PETROVCI 
V Krajevni skupnosti Gornji Petro-
vci je od skupnega števila 441 volilnih 
upravičencev glasovalo 235 volivcev, 
kar znaša 53,28 %. Oddanih je bilo 235 
glasovnic, od tega je bilo 230 veljavnih 
in 5 neveljavnih. 
Krajevna skupnost Gornji Petrovci je 
razdeljena na dve volilni enoti. V prvi 
volilni enoti se volijo trije člani, v drugi 
pa se volita dva člana od skupno petih 
članov sveta. 
Izvoljeni so bili naslednji kandidati: 
- Vlado Kardoš, Gornji Petrovci 6, 

roj. 03.02.1955 
- Aleksander Šebjanič, Gornji Petro-

vci 60, roj. 06.03.1956    
- Milanka Sukič, Gornji Petrovci 47A, 

roj. 11.07.1976    
- Janez Kerčmar, Peskovci 19, roj. 

11.05.1957 
- Marta Habjanič, Peskovci 6, roj. 

15.08.1959
 
II. SVET KRAJEVNE SKUPNOSTI 
KRIŽEVCI
V Krajevni skupnosti Križevci je od skup-
nega števila 514 volilnih upravičencev 
glasovalo 249 volivcev, kar znaša 48,44 
%. Oddanih je bilo 249 glasovnic, od 
tega je bilo 244 veljavnih in 5 nevelja-
vnih. 
Krajevna skupnost Križevci je razdelje-
na na štiri volilne enote. V prvi volilni 
enoti se volijo trije člani, v drugi, tretji 
in četrti volilni enoti pa se voli en član 
od skupno šestih članov sveta. 
Izvoljeni so bili naslednji kandidati: 
- Josip Bobič, Križevci 54, roj. 

11.04.1953
- Erika Časar, Križevci 156B, roj. 

21.09.1956 
- Zdenka Rituper, Križevci 110, roj. 

16.05.1961 
- Štefan Kuhar, Košarovci 26, roj. 

16.06.1963  
- Zlatko Vukanič, Kukeč 15, roj. 

15.02.1969 
- Josip Divjak, Panovci 20, roj. 12.03.1950     

III. SVET KRAJEVNE SKUPNOSTI ŠULINCI 
V Krajevni skupnosti Šulinci je od skupnega števila 1007 
volilnih upravičencev glasovalo 617 volivcev, kar znaša 
61,27 %. Oddanih je bilo 617 glasovnic, od tega je bilo 
573 veljavnih in 44 neveljavnih. 
Krajevna skupnost Šulinci je razdeljena na osem volil-
nih enot. V vsaki volilni enoti se voli en član od skupno 
osmih članov sveta. 
Izvoljeni so bili naslednji kandidati: 
-  Štefan Pondelek, Adrijanci 59, roj. 30.05.1970 
-  Franc Kozar, Boreča 32, roj. 27.08.1956  
-  Stanko Lepoša, Lucova 10, roj. 11.09.1956 
-  Stanko Čerpnjak, Martinje 40, roj. 01.03.1970  
-  Jože Balek, Neradnovci 44, roj. 25.01.1960 
-  Drago Škerlak, Stanjevci 65, roj. 25.08.1963           
-  Milan Horvat, Šulinci 21, roj. 03.01.1957 
-  Drago Svetec, Ženavlje 23, roj. 28.01.1963  

 
Občinska volilna komisija Občine Gornji Petrovci je 
ugotovila, da so volitve dne, 10.10.2010 potekale v sk-
ladu z veljavno zakonodajo in ni ugotovila nobenih ne-
pravilnosti.

Št.: 041-0004/2010-189
Gornji Petrovci, 20.10.2010

Predsednica 
Občinske volilne komisije

Občine Gornji Petrovci
Suzana Luthar Petovar, l.r.

Od leve proti desni: Drago Škerlak, Zlatko Vukanič, Štefan Kerčmar, 
Ernest Kerčmar, Štefan Kuhar, Milan Horvat, Liljana Svetec, Franc 
Šlihthuber ( župan ), Stanko Lepoša, Lilijana Svetec, Janez Kerčmar, 
Jože Balek, Karel Luthar, Anton Kozar.
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Gorička krajina v harmoniji

Mozaična kulturna krajina je prepoznavna znamka 
Goričkega, ki je pred sedmimi leti dobilo upravičen na-
ziv Krajinski park, zato ker je drugačno in vredno več, 
saj poleg slikovitosti nudi zavetišče številnim živim bi-
tjem, ki jih drugje več ne najdemo. Poleg lepot najdemo 
na Goričkem tudi površine, ki se zaraščajo z drevjem 
in spet drugje zemljišča, ki jih preveč intenzivno rabi-
mo v kmetijstvu, osušujemo jih z jarki, združujemo v 
velike parcele, sekamo žive meje, gnojimo z umetnimi 
gnojili in zemljo zastrupljamo s škropivi. Kako najti 
srednjo pot, je naloga v projektu Krajina v harmoniji, 
kjer Javni zavod Krajinski park Goričko, v sodelovanju 
z Narodnim parkom Őrség, Prleško razvojno agencijo, 
Občino Apátistvánfalva/Števanovci in Ekološkim cen-
trom SVIT, iščemo dolgoročne rešitve. Osrednji cilj 
projekta je ohraniti travnike, jih rabiti naravi prijaz-
no in iz njih dobiti za ljudi zdravo hrano. Odgovor 
iščemo v živinoreji in predelavi mleka v goričke sire. 
Reja drobnice je pri tem lahko zanimiva in donosna, 
produkti so zdravi in okusni, krajina se z obnovo trav-
nikov in pašnikov vrača v harmonijo. 

Prva kmečka sirarna na 
Goričkem v Ratkovcih

V juliju 2010 smo 
v okviru projekta 
pomagali vzpo-
staviti prvo malo 
kmečko sirarno 
na Goričkem. 
Zanjo smo naba-
vili opremo za predelavo mleka in jo z javnim 
pozivom oddali v najem izbranemu podjetju 
Gorički raj Vančo Lazarovski s.p. iz Kukeča. Si-
rarna obratuje v preurejenem vaško gasilskem 
domu v Ratkovcih. Na dan lahko predela do 
600 l mleka. Produkti so mladi in poltrdi siri, 
jogurti, skuta in sirotka. Zaenkrat ima sirarna 
premalo ovčjega in kozjega mleka, zato vabi-
mo rejce na Goričkem k vključevanju v obra-
tovanje in k ponovni skrbi za rabo travnikov 
in pašnikov, ki bodo bogati tudi z življenjem 
rastlin in živali in bo Gorička krajina spet do-
bila privlačen in kulturni videz.

Za podrobnejše informacije pokličite na tel. št. 
551 88 68 ali pišite na spletni naslov gregor.
domanjko@goricko.info.  Gregor Domanjko, 
koordinator projekta »Krajina v Harmoniji«

KP Goričko
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Zmaj Kač na obisku v vrtcu v 
Gornjih Petrovcih

V sredo, 17. novembra 2010, smo v vrtcu Gornji 
Petrovci premierno uprizorili legendo o zmaju 
Kaču, ki je živel na gradu pri Gradu. Legendo, 
obarvano z vsebino o krhkosti ravnovesja v naravi, 
ki ga uravnava človek, je z veliko zgibano knjigo in 
junaki iz papirja pripravila in uprizorila dr. Tanja 
Simonič Korošak, krajinska arhitektka. Malčki so 
pozorno poslušali in tudi dojeli sporočilo pravlji-
ce ter ob koncu sami igrali glavne junake. Zmaja 
Kača se pri tem niso ustrašili, saj je bil dober in je 
skrbel za zdravo naravo. Žal ga je človek pregnal in 
sedaj moramo ljudje sami iskati ravnovesje.
Predstava je nastala v okviru projekta Sosed k so-
sedu in z njo bomo poslej ozaveščali mlade obisko-
valce na gradu ter občasno gostovali še na drugih 
goričkih in porabskih šolah in vrtcih.
Info: Aleksandra Zrinski, koordinatorka v projektu 
»Sosed k sosedu«e-pošta: sandra.zrinski@goricko.
info

Usposabljanja 
lončarjenja in tkanja 

V okviru čezmejnega projekta Rokodelska aka-
demija (Operativni program Slovenija-Madžarska 
2007-2013), ki je sofinanciran iz sredstev Evropske 
unije (Evropski sklad za regionalni razvoj), je ena 
od pomembnejših projektnih aktivnosti izvajanje 
daljših pilotnih programov usposabljanj za izbrane 
rokodelske poklice.  
Program usposabljanja zajema praktični in 
teoretični del spoznavanja lončarjenja in tkanja 
v obsegu ca. 110 ur. Usposabljanja bodo poteka-
la na gradu Grad in v rokodelskih delavnicah.  
Usposabljanje je za  vse udeležence  brezplačno. 
Z izvajanjem bomo pričeli konec meseca marca 
2011. Možne pa so tudi  prijave na usposabljanje 
umetnostnega kovaštva, ki bo potekalo v Veržeju. 
Vljudno vas prosimo, da se na posamezna uspo-
sabljanja predhodno prijavite, saj je število mest 
omejeno. 
Prijave in informacije: 02 552 88 64 (Nataša 
Moršič) ali natasa.morsic@goricko.info.

Vgasnimo posvejte na Goričkem

V petek, 12. novembra 2010, smo zaposleni v 
JZ KP Goričko izvedli 21. večerni pogovor 
v mednarodnem letu biotske raznovrstnosti. 
Tema v občini Gornji Petrovci je bila svetlob-
no onesnaževanje. V evangeličansko cerkev v 
Križevcih smo povabili predavatelje: dr. Majo 
Zagmajster iz Biotehniške fakultete v Ljubljani, 
prim.mag. Branko Belović, dr. med. iz Zavoda za 
zdravstveno varstvo ter Ernesta Harija iz društva 
Kmica. Zbrani smo prisluhnili vplivom svetlob-
nega onesnaževanje na živali, človeka in vesolje. 
Ob 19.00 smo ugasnili javno razsvetljavo zato, 
da bi skupaj doživeli temno nebo in pogledali 
v zvezde. Žal so jih prekrili oblaki in tako smo 
videli samo Jupiter in Luno. Z ozaveščanjem 
bomo nadaljevali tudi v letu 2011.
Info: Stanka Dešnik, 031 354 149, e-pošta: 
stanka.desnik@goricko.info

KP Goričko
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Več o dogodkih na spletni strani Jav-
nega zavoda Krajinski park Goričko: 
www.park-goricko.org 

Trideželni kolesarski mara-
ton Goričko – Raab – 
Örség

Letos je za nami že 5. trideželni kolesar-
ski maraton, ki je potekal 11. septembra 
2010 v organizaciji Javnega zavoda KP 
Goričko.  
Pri jasnem vremenu, brez kapljice dežja, 
je skozi tri dežele Goričko- Raab -Őrség, 
kolesarilo več kot 60 kolesarjev. Vožnja 
je potekala po razgibanem terenu s 
številnimi panoramskimi razgledi po 
Goričkem, avstrijskem Gradiščanskem 
in slovenskem Porabju.
Kolesarji so lahko izbirali med dvema 
progama, krajšim kolesarski izletom, ki 
je meril 60 km in daljšim rekreativnim 
kolesarskim maratonom, ki je meril 95 
km.
V pravem športnem duhu, polni energije 
in dobre volje, so se kolesarji podali na 
pot od gradu Grad proti Kuzmi, kjer so 
pri Merčniku prečkali mejo Slovenije z 
Avstrijo in pot nadaljevali po avstrijskem 
Gradiščanskem do Obstparadiesa v Kal-

chu, kjer je bil prvi krajši postanek. Drugi postanek je bil v 
St. Martinu/Raab. Nato so se udeleženci krajšega kolesarske-
ga izleta peljali v smeri Tauka proti gradu Grad, medtem ko 
so udeleženci daljše proge zavili proti avstrijsko-madžarski 
meji v Porabje do Monoštra. V zadnjem delu proge so kole-
sarji v Čepincih prečkali madžarsko mejo s Slovenijo in pot 
nadaljevali do Izletniške kmetije Falaut v Adrijancih, kjer je 
bila tretja postojanka in hkrati tudi kontrolna točka. Po tem 
postanku so pot nadaljevali v smeri gradu Grad, kjer je bil 
cilj maratona.
Tako so vsi kolesarji po številnih vzponih in spustih, prijet-
nem druženju in spoznavanju naravne in kulturne razno-
likosti treh dežel prispeli nazaj v cilj, kjer so jih pričakale 
domače dobrote Izletniške kmetije Falaut, darilo in številne 
nagrade, ki so jih prispevali sponzorji prireditve.
Maraton smo zaključili v športnem vzdušju in še lepšem vre-
menu ter skupaj z »biciklisti« kovali načrte, kako bomo vrteli 
pedale na 6. trideželnem kolesarskem maratonu Goričko-
Raab-Őrség.

Marina Horvat 

Grajski večer aforizmov

V soboto, 25. septembra.2010, smo v Javnem zavodu 
Krajinski park Goričko v okviru Dnevov evropske kulturne 
dediščine pripravili »Grajski večer aforizmov« kot zaključni 
dogodek natečaja »Najboljši aforizem v prekmurščini«. 
Natečaj smo razpisali v mesecu maju in je trajal do 20. av-
gusta 2010. Odzvalo se je 10 avtorjev s skupaj 42 aforizmi. 
Večer je minil v prijetnem vzdušju ob razmišljanju o pome-
nu aforizmov in možnostih besedne igre v prekmurščini. 
Gost večera je bil mojster aforizmov Tonči Babič iz Bi-
strice ob Sotli, ki se je predstavil s svojo drugo knjižno 

Kolesarji pred gradom

KP Goričko
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zbirko 40 stopinj in nam zaupal nekaj »aktual-
nih« aforizmov. Zgoščeno misel, ki izraža neko 
izkušnjo, pravilo, oblikuje okrog (na)ključne 
besede in jo zlije na papir. Tako je njegova zbi-
rka aforizmov že presegla število petnajst tisoč.  
Misli smo si bistrili ob zvokih klavirja, na ka-
terega je zaigral g. Dejan Berden. Večer smo 
zaključili z razglasitvijo najboljših treh aforizmov 
v prekmurščini in podelitvijo nagrad. Najboljši 
trije aforizmi in njihovi avtorji so: 
1. »Snejg skrije smetče, pejnezi pa falinge svojega 
verta.«  
Olga Gutman, Vučja Gomila 98, 9208 Fokovci  
2. »Vörvlen samo tistin tračon, štere objavlajo 
resne novine.« 
Matej Sobočan, Gregorčičeva 18, 9231 Beltinci  
3. »Če bi se narava ožénila s človékon, bi njüvajne 
zakon brš razpadno!« 
Nino Gumilar, Grad 93, 9264 Grad

Natalija Gostonj

5. jesenski bazar na gradu Grad 
na Goričkem

V soboto, 16. oktobra 2010, smo na gradu Grad 
pripravili že 5. jesenski bazar. Dogajanje na stoj-
nicah z bogato ponudbo rokodelskih izdelkov in 
domačih dobrot je na malo hladnejše sobotno 
jutro oživelo, ga je pa popestrila še dopoldanska 
delavnica za otroke, popoldanski kulturni pro-
gram in večerna otvoritev razstave gob letošnjega 
mikološkega srečanja ob evropski Zeleni vezi 
2010. Na delavnici, ki jo je vodila ga. dr.Tanja 
Simonič Korošak, so otroci spoznali legendo o 

zmaju Kaču, zgibali  slike o njem in se na grajskem 
dvorišču z njim tudi srečali. Skoraj neopazno se 
je ustoličil ob grajski potki in skril med zelenjem. 
Kdo ve, kje je skrita oz. kam je skrivnostno izgi-
nila njegova krona. Popoldanski program smo 
pričeli z ljudsko pesmijo in nastopom Ljudskih 
pevcev KUD France Prešeren od Grada, ki so na 
grajsko teraso privabili ljubitelje ljudske pesmi, na 
kar so se jim pridružili še ljubitelji ljudskih plesov, 
kajti na odru se je zavrtela folklorna skupina, ki 
deluje v okviru Turističnega društva Cankova. Le-
tos nas je na nekdanjem Gornjelendavskem gradu 
obiskala tudi grajska gospoda s služinčadjo iz gra-
du Negova in se srečala z našim grofom in grofico.  
Domačinom so se v naslednji uri pridružili še go-
stje iz Porabja, Ljudske pevke in Otroška folklor-
na skupina Zveze Slovencev na Madžarskem iz 
Števanovec. Kako skrbijo za slovensko besedo sko-
zi pesem in kako prisrčno znajo zaplesati najmlajši, 
so se lahko prepričali obiskovalci sami. V uri 
skečev smo lahko prisluhnili gledališkim skupinam 
iz Goričkega in Porabja ter se nasmejali ob skeču 
gledališke skupine Turistično, kulturno, športnega 
društva Pečarovci, besedila Aleksandra Ružiča »Z 
njive«, predstavi »Umazano in čisto/Čisto pa za-
mazano«, v izvedbi  Malega gledališča Duo Fodor 
Zveze Slovencev na Madžarskem ter zmagovalne-
mu skeču Prefriganega zgrebaša 2010 Gledališke 
skupine Prometej KUD Cankova »Kopta Kofta«. 
Bazar je letos obiskalo čez 1000 obiskovalcev, ki so 
lahko uživali v pristnem grajskem vzdušju, ki ga je 
pripravilo 30 rokodelcev in ponudnikov domačih 
dobrot, in v kulturnem programu nastopajočih z 
Goričkega in Porabja. Kot pa se za pisano in boga-
to jesen spodobi, je na grajskem dvorišču zadišalo 
tudi po pečenih kostanjih in moštu. Starodav-
nost smo letos povezali s sodobnostjo, tako da so 
obiskovalci prireditve lahko poskusili tudi kolo in Sejemsko vzdušje na jesenskem bazarju

Gornjelendavska in negovska gospoda

KP Goričko
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avtomobil Društva za električna vozila Slovenije 
na električni pogon. Upamo, da smo tokrat za-
dovoljili interese različnih starostnih skupin in 
vas že lahko povabimo na naslednji praznik je-
seni v letu 2011, ko bomo spet pripravili kakšno 
presenečenje.

Besedilo: Štefanija Fujs, 
foto: Marina Horvat, Kristjan Malačič

Razstava »Za zaprtimi vrati«

V Krajinskem parku Goričko smo v letošnji pro-
gram razstav vključili razstavo bolgarskega umet-
nika in keramika Ivana Angelova Panova, ki živi 
in ustvarja v Pragi. Ivan A. Panov vstopa v slo-
venski prostor z zanimivo likovno in življenjsko 
zgodbo. Razstavo smo pripravili v sodelovanju 
s Kozjanskim parkom, kjer je bila na ogled na 
gradu Podsreda, na gradu Grad pa je na ogled 
od, 13. novembra 2010 do 31. marca  2011. 
Umetnikova žena, ki je tudi kustosinja razstave 
in je avtorja na odprtju tudi predstavila, mag. 
umetnostne zgodovine Ana Panova Vasić, je o 
razstavi zapisala: »Mladi umetnik, ustvarjalec in 
pisatelj Ivan A. Panov se je našel v starinah, ki 

jim je vdahnil popolnoma novo življenje in jih poi-
menoval REINKARNACIJA oziroma obujanje sta-
rih vrednosti. V razstavi ZA ZAPRTIMI VRATI/IN 
THE BACK OF THE CLOSED DOOR, s katero se 
drugič predstavlja v Sloveniji, je želel razkriti, kaj tre-
nutno doživlja, in razgaliti vse svoje občutke – ljube-
zen, radost, srečo, obup, nemir, usmiljenje, žalost in 
veselje. Pripoveduje o neuresničenih podvigih, veri v 
ljudi in usodi različnih narodov in kultur.  Pripove-
duje o sebi, a pravzaprav govori o vseh ljudeh ali pa, 
ravno nasprotno, govori in izdaja skrivnosti o nez-
nancu, ženski, senci in vseh nas, ki se skrivamo za za-
prtimi vrati.« Dogodek odprtja razstave 13. novem-
bra 2010  na gradu Grad so popestrili kitarist Jernej 
Hanc in dekleta Pevskega zbora Osnovne šole Sveti 
Jurij. Ogled razstave je možen po predhodni najavi 
na sedežu Javnega zavoda Krajinski park Goričko. 
Razstava umetniških del je prodajnega značaja. Va-
bljeni!

Besedilo: Štefanija Fujs, 
foto: Natalija Gostonj, Marina Horvat

Ivan.A. Panov, direktor JZ KPG dr. Bernard Goršak, Ana 
Panova Vasić

Uporabna keramika

KP Goričko
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DRUŠTVO ŽENA 
NERADNOVCI

Po večletnem aktivnem sodelovanju žena, deklet 
iz vasi  Neradnovci, smo se v tem letu, letu 2010, 
vaščanke odločile, da ustanovimo društvo, kjer 
bomo lahko še bolj aktivno delovale in sodelovale. 
Društvo žena Neradnovci trenutno šteje 22 članic, 
vendar pa v prihodnje upamo na še večje število.
Februarja smo se članice odločile, da po 20 letih 
ponovno obudimo starodavno pustno rajanje, pre-
dvsem pa da mlajši generaciji prikažemo, kako je 
»inda« potekalo gostüvanje . Tako smo ob pomoči 
vaščanov in ostalih dveh društev vasi Športnega 
društva Neradnovci in PGD Neradnovci, uspele 
izvesti MAŠKERADO.
Na lepo sončno s snegom pobeljeno soboto, 20 
februarja, smo se pustno našemljeni in z nasmehi 
ter polni pričakovanj zbrali pred vaško-gasilskim 
domom Neradnovci, kjer se je pot svadbe in pu-
stnih norčij pravzaprav začela. Večino poti po 
naši majhni vasi smo opravili peš, na daljše poti 
pa sta nas zapeljala dva odlična vaška traktorista. 
Kakor leta 1990 je tudi letos bila povorka vese-
la in pustno hudomušna, vendar pa na žalost v 
precej manjšem številu. Vse povsod kamor smo 
prišli, smo bili lepo sprejeti in lepo postreženi, za 
kar se članice društva iskreno zahvaljujemo vsem 
vaščankam in vaščanom vasi Neradnovci. Po celo-
dnevnem rajanju smo pot končali v vaško-gasilskem 
domu. Najprej je bilo potrebno poročiti najstarejši 
neporočeni par v vasi, nato pa se je pustno rajanje 
nadaljevalo pozno v noč.
Članice upamo da bomo tudi prihodnje leto zbra-
le dovolj moči za maškarado ali pa kakršne koli 
drugačne oblike pustnih rajanj. 
Mesec marec je za članice društva Neradnovci 
bil precej pester. V sodelovanji z Občino Gornji 
Petrovci smo pripravile tradicionalno razstavo re-
menk in velikonočnih aranžmajev. Na dvodnevni 
razstavi, 27. in 28. marca, je svoje izdelke razsta-
vilo precej razstavljavcev iz Občine Gornji Petro-
vci, občine Šalovci, Občine Moravske Toplice in 
občine Puconci. Članice društva se zahvaljujemo 
vsem , ki so se razstave udeležili in kakorkoli pri-
pomogli k njeni izvedbi.
Marec je tudi mesec, ko praznujete tudi ve, drage 
mame, žene, babice, zato smo vam v ta namen, z 
učenci OŠ Gornji Petrovci in vrtcem Jurček, 28. 

marca priredile proslavo. Po končanem programu  
je vse prisotne pozdravil župan, Franc Šlihthuber, 
in vsem sodelujočim na razstavi remenk in 
velikonočnih aranžmajev, podelil priznanja in 
skromna darila. Ob majhni pogostitvi naših marlji-
vih članic se je prireditev nadaljevala dolgo v noč.
Leto počasi gre k koncu, za naše društvo ga lahko 
ocenimo kot zelo uspešno in aktivno. Rade bi se 
zahvalile vsem članicam za požrtvovalno delo 
kakor tudi vsem članom ostalih dveh društev v 
vasi, Športnemu društvo Neradnovci in PGD Nera-
dnovci, za vso pomoč in sodelovanje  pri izvajanju 
različnih prireditev. 
Vsem občankam in občanom v letu 2011, članice 
Društva žena Neradnovci želimo obilo zdravja, 
sreče in uspeha na vsakdanjih poteh.

Članice Društva žena Neradnovci

Društvo žena Neradnovci za pusta

RAZSTAVA VELIKONOČNIH 
JEDI IN PISANIC V NERAD-
NOVCIH

Tradicionalno razstavo velikonočnih jedi in pisa-
nic v Občini Gornji Petrovci je letos pripravilo 
Društvo žena Neradnovci. V gasilskem domu v 
Neradnovcih se je v soboto, 27.03.2010 in nedeljo, 
28.03.2010 predstavilo 22 raznih društev, vasi, 
šol in posameznikov. Razstavo so odprli s kultur-
nim programom, ki ga je pripravila osnovna šola 
Gornji Petrovci. Kulturnemu programu je sledila 
pogostitev, ogled razstave in veselo druženje. Vsi 
razstavljavci so dobili priznanje in skromno darilo 
za spomin na sodelovanje. Velikonočne razstave, 
ki se v naši občini prirejajo že vrsto let, ne predsta-
vljajo samo ohranjanja tradicije velikonočnih praz-
nikov, ampak pomenijo tudi pomembno družabno 

Delovanje društev v občini
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srečanje vaščanov in občanov cele občine. 
V času, ko se število prebivalcev po posa-
meznih vaseh naglo zmanjšuje, je zares po-
trebno vse večje povezovanje in druženje 
ljudi, ki še vztrajajo na tem prostoru.

Sonja Kerčmar

Izdelki Društva žena Neradnovci

 Izdelki Biserke Kuronja iz Neradnovec

Izdelek vasi Križevci

Pisanice Društva žena Kukeč

Kulturno društvo godcev in pevcev 
»GORIČKI LAJKOŠI »

Ponovno se izteka leto, leto, ki je bilo za nas člane Kultur-
nega društva godcev in pevcev »GORIČKI LAJKOŠI » res 
nepozabno.
Naše delovno leto smo začeli z rednim letnim občnim zbo-
rom. Pregledali smo, kaj se je zgodilo v preteklem letu, kar 
je pa najpomembnejše, izdelali smo plan za tekoče leto.
Seveda tudi letos ni manjkalo nastopov. Nastopali smo 
širom naše države in tujine. Bili smo stalni gosti v hotelu 
Radin, Radenci. Udeležili smo se srečanj ljudskih pevcev in 
godcev po celi državi, kjer smo spoznali nove ljudi, društva 
in sklenili nova prijateljstva. Nismo manjkali niti na raznih 
praznovanjih rojstnih dnevov in obletnic. S kratkim nasto-
pom smo razveselili tudi goste na poroki, kamor smo bili 
povabljeni. Poleg nastopov po Sloveniji, v domači in sose-
dnjih občinah, je bilo nepozabno naše potovanje v Romu-
nijo.
Na povabilo prijateljev iz Romunije, smo se 30. julija v ra-
nih jutranjih urah odpravili na naše že težko pričakovano 
potovanje. Pot je bila dolga, vendar se je izplačalo. Od 
domačinov smo bili deležni res velikega gostoljublja.
Z velikim zanimanjem so nam prisluhnili na našem nasto-
pu, saj jim je naša glasba nepoznana. V petih dneh so nam 
pripravili več izletov in raznih druženj. Poskušali smo vsaj 
malo spoznati njihovo deželo in kulturo.
Ob slovesu se nam je prikradla v naša očesa tudi kakšna 
solza, kajti tako prijaznih ljudi ne srečaš vsak dan.
To potovanje ne bi mogli izvesti, če nas ne bi podprla naša 
Občina Gornji Petrovci. Zato se ji iskreno zahvaljujemo, še 
posebej pa našemu županu, Francu Šlihthubru. Ne smemo 
pa  pozabiti tudi na našega zvestega šoferja, Stanka Kozica, 
kateremu se zahvaljujemo, da je bil z nami tako strpen.

Nastop v Transilvaniji v Romuniji

Delovanje društev v občini
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Ob koncu leta smo popestrili adventni čas z našim 
6. srečanjem Ljudskih pevcev in godcev pod na-
slovom » ZAPOJMO IN ZAIGRAJMO NA 
GORIČKI ZEMLJI ». Udeležili so se ga pevci in 
godci iz Slovenije, Madžarske, Hrvaške in Romu-
nije.

Ob koncu pa se še enkrat zahvaljujemo vsem, ki 
ste nas finančno in materialno podprli. Obenem 
pa bi zaželeli vsem občankam in občanom vesele 
božične praznike ter vse najboljše v letu 2011.

Gorički Lajkoši

Nastop na Pohorju

Nastop v Mercatorju

Nastop na » Diši po Prekmurju » v Ljubljani

KULTURNO IN 
TURISTIČNO 
DRUŠTVO VESELE 
VIDRE PESKOVCI

Na podlagi večletnega druženja sedanjih članic je z 
letošnjim letom tudi uradno začelo delovati Kulturno 
in turistično društvo v vasi Peskovci. Sedanje članice 
društva smo se redno družile predvsem zaradi skupnih 
interesov,  veselja do ljudskega izročila, ročnih del, na-
ravne in kulturne dediščine ter ljubezni do pokrajine, v 
kateri živimo.
Tako se ukvarjamo z raziskovanjem običajev naših pre-
dnikov ter izdelovanjem izdelkov domače in umetno-
stne obrti. 
Čeprav je društvo uradno nastalo šele z dnem, 7.6.2010, 
smo se kar nekaj krat letos javnosti predstavile s svojimi 
izdelki na nekaterih prireditvah. In sicer prvo predsta-
vitev nam je omogočilo društvo Oldteimer Abraham, 
na svojem letnem mednarodnem srečanju ljubiteljev 
starodobne tehnike v Peskovcih, nato smo svoje izdelke 
pokazali na ogled tudi pri Gradu na velki meši, lepo pa 
so nas sprejeli tudi v Neradnovcih na srečanju Goričkih 
meštrov, v mesecu oktobru pa nismo manjkale niti v 
Šalovcih, na kapüstnem dnevu in pri največji graščini 
na Slovenskem, kjer nas je bilo možno obiskati na stoj-
nici jesenskega bazarja.
Poleg tega, da smo se opogumile in uradno začele 
delovati, si za velik dosežek štejemo tudi udeležbo na 
natečaju » SPOMINEK WOMEN &YOUTH 2010 «, 
kjer smo se predstavile s svijkom in nagrado na kapü-
stnem dnevu za maskoto iz zelja – vidro.
Letošnje leto pa bomo zaokrožile z božično razstavo 
prvo soboto v mesecu decembru. Poleg domačega 
društva se bodo z božičnimi aranžmaji iz naravnih ma-
terialov predstavila tudi društva občine Gornji Petrovci 
in vasi sosednjih občin.
Ciljev Veselih vider za leto 2011 je veliko. Poleg 
druženja in trdega dela v društvu, si prizadevamo, da se 
bomo drugo leto predstavile tudi širše in organizirale še 
kakšno prireditev, kjer bo moč videti kaj novega, ali pa 
se spomniti kakšnega pozabljenega ljudskega običaja. 
Vsekakor pa se najbolj veselimo sodelovanja z drugimi 
društvi in institucijami v naši bližini in širše. 
Polni elana in veselja se skupaj z vami veselimo nasle-
dnjega leta.

Recek Andreja, 
predsednica KTD Vesele vidre Peskovci

Delovanje društev v občini
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X. MEDNARODNO SREČANJE 
MOTORISTOV V KRIŽEVCIH

MK Gronska strejla je letos organiziralo že 10. 
mednarodno srečanje motoristov na Športnem 
igrišču v Križevcih. Srečanje je bilo zopet za prvo-
majske praznike. Za razliko od prejšnjih let pa jih 
je spremljalo lepo, toplo vreme, ki je v Križevce 
privabilo številne motoriste iz 32 klubov Slovenije 
pa tudi iz Avstrije, Madžarske, Nemčije, Italije in 
Hrvaške. Tudi kamp je bil polno zaseden, veliko 
motoristov pa se je odločilo prespati v bližnjih 
gostiščih in kmečkih turizmih. MK Gronska strej-
la je ponudil bogat glasbeni spored. V petek so 
nastopili trije ansambli:The Equasion iz Murske 
Sobote, Nemscak Berry iz Budimpešte in Dismis-
sed iz Murske Sobote.V soboto pa so nastopili: 
Bališ iz Avstrije ( koroški Slovenci ), Unimogs iz 
Medvod in Rockhead iz Dunaja. Večerni spored 
v soboto so popestrile streaptizete s plesom, naj-
prej na šanku, nato pa še s programom na glav-
nem odru. Kot vsako leto, so tudi letos pripra-
vili turistično vožnjo, s katero želijo motoristom 
pokazati lepoto našega kraja. Za jubilejno 10. 
srečanje so se odločili za vožnjo po vaseh občine 
Gornji Petrovci, do občinske stavbe, kjer jih je 
sprejel župan občine, Franc Šlihthuber. Motori-
ste je na poti po občini spremljala tudi policija na 
motorjih in tako skrbela za varno vožnjo po pre-
dpisih. Zabava v Križevcih je trajala do zgodnjih 
jutranjih ur, ko se je večina odpravila domov ali 
na počitek v kamp. Člane kluba pa je v nedeljo 
čakalo naporno pospravljanje prireditvenega pro-
stora, ki je tudi trajalo do poznih popoldanskih 
ur. 

Tako organizatorji, kot obiskovalci, so bili tudi 
letos zelo zadovoljni s prireditvijo. Razšli so se z 
upanjem, da se prihodnje leto zopet srečajo in na-
daljujejo dolgoletno prijateljstvo.

Sonja Kerčmar

Vožnja po Goričkem ob spremstvu policistov

Člani MK GRONSKA STREJLA ob 10. obletnici 
motorističnega srečanja v Križevcih

KUD GORIČKO 
GORNJI PETROVCI

KUD Goričko iz Gornjih Petrovec deluje intenziv-
no že 16. leto. V društvu je 21 članov ter 4 glasbeni 
spremljevalci: dve harmoniki, kontrabas in lončeni 
bas. V letošnjem letu je bilo društvo zelo aktivno, 
tako folklorna skupina, kot gledališka skupina. 
Skozi celo leto smo nastopali turistom v hotelu VI-
VAT v Moravskih Toplicah ter na raznih občinskih 
prireditvah. Uigrali smo novi skeč, s katerim smo 
nastopali na občinskih prireditvah in gostovali v 
Moščancih. Skupini so se pridružili: mladi harmo-
nikar, Gregor Grah iz Gornjih Petrovec ter novi 

Člani KUD Goričko v hotelu VIVAT V Moravskih Toplicah

Delovanje društev v občini
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plesni par: Zdenka Kuzmič in Mladen Jelenovec, 
ki se pridno učita novih plesov. 
Vabimo občanke in občane naše občine, ki imajo 
veselje do plesa, naj se pridružijo naši folklorni 
skupini in tudi tiste, ki imajo veselje do igranja in 
tako razširijo gledališko skupino, kjer vedno pri-
manjkuje igralcev. Edini pogoj, ki ga postavljamo, 
je dobra volja.
V začetku 2011 leta pripravljamo veseli večer, kjer 
se bomo predstavili s plesi in skeči in tako pope-
strili dolge zimske večere. Vabljeni v našo družbo.
            

Člani KUD Goričko

PUSTNI POHOD PO VASI – TD 
VRTANEK

Člani TD VRTANEK že vrsto let na pustno nedeljo 
hodimo po vasi, od hiše do hiše, in tako odganja-
mo zimo. Letos je pustna nedelja padla ravno na 
valentinovo, dan zaljubljencev, zato se je v nedeljo, 
14. februarja, 12 članov društva veselo odpravilo 
na pot po Petrovcih. Večji del poti smo opravili 
peš, daljše razdalje pa nas je prepeljal Kardoš Vla-
do, z gasilskim kombijem. Letos smo predstavljali 
» gradbeno podjetje Vrtanek » in sovaščanom »po-
nujali« zidarske in pleskarske storitve. Za veselo 
vzdušje so poskrbeli Silva s svojo harmoniko in 
člani društva s petjem. Sovaščani so nas povsod, 
kamor smo prišli, lepo sprejeli in pogostili, za kar 
se jim iskreno zahvaljujemo. Letos nam je bilo 
še vreme naklonjeno, saj smo se bali, da nam bo 
dež namočil lepe pleskarske kape iz časopisnega 
papirja, ki nam jih je izdelala vzgojiteljica v vrtcu 
Jurček, Brigita Novak Vöröš. Čeprav so nas skoraj 
pri vsaki hiši čakali sladki krofi, se je prilegla kisla 

juha, ki jo je pripravil naš član, Aleksander Bagar. 
Pohod smo zaključili v poznih popoldanskih urah 
v gostilni Horvat Zlatice, kjer smo se, prijetno 
utrujeni in polni vtisov, poslovili do prihodnjega 
pusta.

Sonja Kerčmar

Člani TD Vrtanek na pustno nedeljo

SEJEM BUČA PRI NEDELI

Letos je TD VRTANEK pripravilo že 10. tradicional-
ni kramarski sejem BUČA pri Nedeli. Kisilak Geza, 
čevljar iz Rogašovec, nam je povedal, da je on prvič 
sodeloval na Buči pri Nedeli že leta 1954. V začetku 
je bila Buča na dan sv. Trojice, pozneje, ko so usta-
novili občino Petrovci – Šalovci pa je bilo določeno, 
da je sejem v Gornjih Petrovcih vsako prvo nedeljo v 
juniju. Sejem je bil dvakrat letno v Gornjih Petrovcih 
in dvakrat letno v Šalovcih.
Sejme so tekom let opustili, saj se je vse dobilo v tr-
govini in ni bilo več zanimanja prebivalcev za nakup 
na sejmih.
Leta 2001 se je TD VRTANEK odločilo, da bo obu-
dilo stari običaj kramarskega sejma pri Nedeli v Gor-
njih Petrovcih. Predvsem je bila njihova želja ohraniti 
del dediščine domačega kraja in prikazati mladim ro-
dovom, kako so nekoč naše babice in dedki kupovali 
stvari, ki so jih potrebovali pri vsakodnevnem delu 
in življenju na kmetiji. Obisk sejma pa je imel tudi 
družaben značaj, saj so se na sejmu srečali s sosedi, 
sorodniki, prijatelji in znanci ter zvedeli za številne 
novice in zanimivosti tudi izven domačega kraja.
Tudi danes predstavlja sejem svojevrstni družabni do-
godek in v zadnjem času tudi prvovrstno turistično 
prireditev. Sejmi so bili vedno paleta raznovrstne po-
nudbe za široke množice. Kdor pa želi kupiti kako-
vosten izdelek, bo pa šel v specializirane trgovine 

Sejem Buča pod Nedelo
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in butike. Na sejmih nekoč ni manjkalo: medičarjev in 
svečarjev, lončarjev, tkalcev, mlinarjev, kovačev, pletarjev, 
kolarjev, usnjarjev, suhorobarjev, coklarjev in čevljarjev, 
zvončarjev in piparjev, sodarjev, mizarjev in rezbarjev, 
čipkaric in klekljaric, izdelovalk vezenin. Danes so 
številne od teh obrti izumrle, nekatere pa so se še ohranile 
in ti obrtniki vsako leto pridejo tudi na sejem pri Nedeli. 
Tudi letos so nas obiskali: medičarji, kovač, lončar, slamo-
krovec, čevljar, suhorobar in izdelovalec lesenih orodij, 
pridružili pa so se jim še drugi sejmarji, med katerimi bi 
še posebej izpostavili člana TD VRTANEK, Aleksandra 
Bagarja, ki je letos že drugič, prikazal kuhanje žganja. 
Sledila je tudi degustacija žganja in drugih likerjev, ki jih 
je tekom leta pridelal doma. Posebnost sejma je bil tudi 
medičarski šotor, kot so ga nekoč postavljali medičarji. 
Postavilo ga je Medičarstvo Jožice Celec iz Ratkovec.
Za razliko od prejšnjih let je čudovito sončno vreme pri-
vabilo na sejem veliko obiskovalcev. Zato pa je bilo manj 
sejmarjev kot prejšnja leta, saj je bilo na ta dan kar nekaj 
podobnih sejmov po Goričkem. 
Članice društva so kuhale kranjske klobase in hrenovke 
ter pekle langaše. Povpraševanje je bilo zelo veliko, a so se 
letos dobro pripravile, zlasti na peko langašev tako, da ni 
bilo čakanja, kot prejšnja leta. Za langaše so letos porabile 
več kot 30 kg moke.
Za dobro voljo in prijetno vzdušje sta poskrbela tudi Silva 
iz Otovec s harmoniko in z bobnom Ernest Škerlak iz 
Lucove. 
Po 14.00 uri so sejmarji pospravili svoje stojnice in tudi 
obiskovalci so se odpravili vsak na svojo stran, nekateri 
domov, nekateri pa naprej na piknike in praznovanja k 
prijateljem in svojcem.
Upamo, da bo tudi drugo leto lepo vreme, in da bodo 
članice in člani TD VRTANEK pripravljeni organizirati 
še en kramarski sejem pod cerkvijo sv. Trojice.

Sonja Kerčmar

Priprava langaša

IZLET V LJUBLJANO

TD Vrtanek in PGD Gornji Petrovci sta 17. ok-
tobra 2010 organizirali skupni izlet v Ljublja-
no. Prvotni izlet je bil zamišljen 19. septembra, 
ki pa smo ga morali odpovedati zaradi poplav 
v Sloveniji. Toda, tudi to nedeljo je deževalo in 
smo morali ogled Ljubljane sproti spreminjati. 
Po prihodu v Ljubljano smo si želeli ogledati 
sejem starin, ki se odvija na obrežju Ljubljani-
ce med Šuštarskim in Šentjakobskim mostom. 
Zaradi dežja je bilo le nekaj stojnic, zato smo 
se odpravili preko Šentjakobskega mosta v sta-
ri del mesta in se sprehodili do magistrata in 
Robovega vodnjaka, kjer smo se razkropili vsak 
po svoje. Nekateri so si ogledali stolno cerkev 
sv. Nikolaja, drugi so se segrevali po toplih go-
stilnicah. Zbrali smo se pri Prešernovem spo-
meniku na Tromostovju in se peš odpravili do 
prekmurske gostilnice Mencigar - Nobile pod 
gradom, kjer smo se okrepčali s telečjo oba-
ro in žganci. Lastnika gostilne sta Prekmur-
ca. TD Vrtanek tesno sodeluje z njima, saj so 
ljudski pevci in godci TD Vrtanek že večkrat 
peli gostom v gostilni, prvič na sami otvoritvi 
pred nekaj leti. Ko smo se dobro ogreli, smo 
se zopet peš odpravili do novo zgrajenega 
Mesarskega mostu na ljubljanski tržnici, kjer 
smo se vkrcali na ladjico, ki nas je popeljala 
po Ljubljanici, vse tja do Špice in nazaj do 
Šempeterskega mostu na Ambroževen trgu. 
Zgovorni vodič nam je celo uro pripovedoval 
o zgodovini Ljubljane in znanih osebnostih, ki 
so bile kakorkoli povezane z Ljubljanico in lju-
bljanskimi mostovi. Po končanem ogledu smo 
se kar težko odpravili naprej iz prijetno ogre-

TD VRTANEK v prekmurski gostilnici Mencigar – Nobile v Lj.
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vane ladjice. Od Mesarskega mostu smo se zopet 
peš odpravili proti Tromostovju in po Čopovi ulici 
do NAME, kjer smo počakali na avtobus, ki nas je 
odpeljal do novega stadiona na Stožicah. Tam nas 
je pričakala vodička, ki nam je razkazala tako nogo-
metni stadion, kot dvorano za košarko, rokomet in 
tudi glasbene prireditve. Tu se je naš ogled Ljublja-
ne zaključil. Sledil je družabni del izleta. Odpeljali 
smo se v Štepanjsko naselje, kjer so nas pričakali 
gasilci PGD Štepanjsko naselje, ki so pobrateni s 
PGD Gornji Petrovci. V prijetnem vzdušju smo 
imeli večerjo, nato pa so zapele harmonike in ve-
sela pesem. Ob osmi uri smo se odpravili domov, 
prijetno utrujeni in polni novih vtisov s potepanja 
po naši prestolnici.  

Sonja Kerčmar

Na Mesarskem mostu na Ljubljanici

10. OBLETNICA DELOVANJA 
LJUDSKIH GODCEV IN PE-
VCEV TD VRTANEK

Ljudski godci in pevci TD Vrtanek so letos praznovali 
10. obletnico delovanja. V počastitev tega jubileja so 
v soboto, 05.12.2010 pripravili pravi praznik ljudske 
pesmi v kulturnem domu Občine Gornji Petrovci, v 
Stanjevcih. Pred polno dvorano gostov so se najprej 
predstavili ljudski godci in pevci v prvotni zasedbi 
izpred desetih let. Nato so sedanji člani, teh je 7, 
zapeli nekaj pesmi. V kulturnem programu so sode-
lovali še KD godcev in pevcev Gorički lájkoši, KUD 
Goričko s folklorno skupino in veselim skečem ter 
Ljudski godci Vinski bratje iz Gederovec. Ob kon-
cu kulturnega programa so se ponovno vsi zbrali na 
odru in skupaj zapeli nekaj pesmi. Predsednica TD 

Vrtanek in vodja Ljudskih pevcev in godcev, Marija 
Amruš, je podelila zahvale in lepa darila zaslužnim, 
ki so tekom teh let pomagali godcem in pevcem. 
Članice TD Vrtanek so pomagale članom ljudskih 
pevcev in godcev pripraviti bogato pojedino in ob 
spremljavi vseh veselih in razigranih muzikantov je 
bilo veselo in prijetno še dolgo v noč.
Tudi župan, Franc Šlihthuber je bil zelo vesel, da so 
se ta večer zbrali vsi domači ljudski pevci in folklor-
na skupina. Na tem mestu objavljamo njegov govor 
in zahvalo ljudskim pevcem za dolgoletno delovanje 
na kulturnem in glasbenem področju: 
“Spoštovane članice in člani Ljudskih godcev in pe-
vcev Turističnega društva Vrtanek!
Spoštovani gostje in drugi zbrani!
V veliko čast in zadovoljstvo mi je, da vas lahko 
pozdravim na današnjem srečanju, ki je posvečeno 
praznovanju 10. obletnice delovanja društva Ljudskih 
godcev in pevcev Turističnega društva Vrtanek.
V Občini Gornji Petrovci smo ponosi na takšno 
društvo, kot je to vaše in sem kot župan večkrat 
in kadarkoli povedal, da sem na vas ponosen in 
počaščen. 
Torej ustanovili ste se leta 2000, v tem obdobju pa 
je bilo dosti priprav, nastopov in odrekanj prostega 
časa. Veseli me, da pojete ljudske pesmi in igrate na 
ljudske instrumente kot so: kosa, grablje, šef, ribaš, 
piščal, boben in harmonika. 
Ponosen sem in se vam zahvaljujem, da nastopa-
te na različnih prireditvah v okviru praznovanj in 
različnih dogodkov v naši občini. Vesel sem, da ste 
se vključili v del turistične ponudbe Prekmurja, saj 
nastopate v Moravskih Toplicah, Izoli, Ljubljani in 
drugod. Z ženo sva bila z vami na gostovanju v Vo-
ralbergu, med našimi zdomci, kjer so bili prisotni še 
nekateri člani občinskega sveta. 
Prav tako sem vesel, da ste nastopali na turističnem 
sejmu v Ljubljani, ki ga organizira Slovenska 

Ljudski pevci in godci TD Vrtanek v prvotni sestavi
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DEDEK MRAZ JE OBISKAL NAŠE 
NAJMLAJŠE

Tudi lani nas je tik pred iztekom leta obiskal radodarni mož, 
dedek Mraz. Prireditev smo pripravili za naše najmlajše, kate-
rim smo poslali vabila, pripravili smo krajši kulturni program, 
ki so ga izvedli osnovnošolci OŠ Gornji Petrovci, ki so naši 
vaščani.
Prireditev smo izvedli ob lepo urejeni vaški kapeli, ki je v mraku 
predbožičnih noči obsijana s svetlobo reflektorjev, resnično 
pravljična. Prav takšna je tudi naša prireditev, malčki so polni 
pričakovanja, v njihovih očkah se zrcali strah pred srečanjem z 
neznanim pravljičnim bitjem in veselje ob obdarovanju. 
Prireditev je dobro uspela, našim najmlajšim so se pridružili 
tudi otroci sorodnikov in družinskih prijateljev, tako da smo 
bili zadovoljni tudi s številom  obdarovancev.

dedek Mraz v Adrijancih

turistična organizacija, na Radgonskem 
sejmu in na številnih prireditvah v sose-
dnjih občinah in širom po Sloveniji. 
Občina Gornji Petrovci vam je v okviru 
praznovanja letošnjega občinskega praz-
nika podelila za 10 let delovanja in za ves 
vaš trud in opravljeno delo na kulturnem 
in glasbenem področju, Diplomo občine 
Gornji Petrovci.
V letu 2004 ste izdali tudi prvo kaseto in 
zgoščenko z 12 ljudskimi pesmimi, kar 
je zelo pomembno za ohranitev našim 
bodočim rodovom.
Zelo sem ponosen tudi na najstarejša člana 
društva: častnega občana naše občine, Er-
nesta Škerlaka in Josipa Došena, ki imata 
že čez sedemdeset let, a kljub temu vztraja-
ta pri nastopih. Enako sem ponosen na vse 
vas ostale, ki delujrete v društvu. 
V Občini Gornji Petrovci, in sam osebno, 
se trudim, da pomagamo vsem kulturnim 
društvom in turističnim društvom. Tudi 
vam sem vedno priskočil na pomoč, če 
ne drugo, pa vedno imate na razpolago 
občinski kombi, ki vas odpelje na nastope 
in tekmovanja. Za to se bom trudil tudi v 
prihodnje. 

In še za eno zadevo bi se vam rad zahvalil. V tem kultur-
nem domu, v tej poročni dvorani, sem uvedel nekaj novega, 
drugačnega; ob sklepanju zakonskih zvez, kjer so ob progra-
mu sklepanja zakonskih zvez tudi glasbene točke in vi ste 
tudi že večkrat razveselili mladoporočence in vse prisotne 
svate.
Na koncu mi dovolite, da vam še enkrat iskreno čestitam 
ob 10. obletnici ter se vam še enkrat zahvalim za sodelo-
vanje. Vsem članicam in članom želim dosti zdravja, sreče in 
osebnega zadovoljstva ter vam želim vse dobro za delovanje 
društva.
Vam članice in člani Ljudskih pevcev in godcev Turističnega 
društva Vrtanek in vsem vašim gostom pa želim še prijeten 
večer in vse dobro ob prihajajočih praznikih veselega decem-
bra.     
Hvala na pozornosti “

S.K.

Današnji člani Ljudskih pevcev in godcev TD Vrtanek

Vsi nastopajoči so zapeli nekaj pesmi
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Namen naše prireditve je v tem, da pred koncem 
leta obdarimo naše najmanjše, da jim s priredi-
tvijo polepšamo zadnje dni iztekajočega leta. Prav 
tako je prireditev priložnost za starše in vse odrasle 
udeležence, da se še enkrat srečajo v zadnjih dneh 
leta, se prijetno družijo ob odprtem ognju. Članice 
in člani ŠKTD Adrijanci pa pripravijo nekaj toplih 
napitkov tako za najmlajše in tudi za odrasle ter tudi 
nekaj za pod zob, da je druženje prijetnejše.
  

ŠKTD Adrijanci

KOSTANJEV PIKNIK 2010

Leto je spet naokrog in jesen je zajela našo vasico. 
Kostanji, ki smo jih pridno nabirali v zgodnji jeseni, 
so nas klicali, da bi se spet poveselili ob domačem 
moštu in pečenem kostanju.
Bil je oblačen dan, včasih se je spustilo nekaj kapljic 
dežja in nas rahlo osvežilo. Proti večeru smo se zbrali 
pri vaško – gasilskim domom in tisti, ki so prvi prišli, 
so pripravili vse za prijeten večer. Najprej so zbra-
li vse kostanje, ki jih je vsak posameznik prinesel, 
potem so si razdelili delo in začeli pripravljati vse 
za uspešen piknik. Marjanca in Erika sta zakurili v 
»šparat«, da nam je bilo toplo, Zlatko, Stanko in Sla-
vko so pripravljali ogenj za peko kostanja, Slavica je 
rezala kostanje, pozneje so se ji pridružile tudi druge 
žene. Ko so vse postorili, so začeli prihajati tudi drugi 
povabljenci. Čez nekaj časa je bil gasilski dom poln 
vesele družbe, ki se je zabavala ob pečenem kostanju. 
Druženje se je zavleklo v pozne nočne ure. Tako smo 
se odločili, da bomo nered, ki smo ga za sabo pustili, 
počistili naslednji dan. Seveda pa smo sklenili, da se 
naslednje leto zopet srečamo.  

 Nina Cifer

Kostanjev piknik na Kukeču

DRUŠTVO ŽENA KUKEČ NA 
IZLETU 2010

Že četrto leto zapored smo se žene Društva 
žena Kukeč odpravile na izlet. Tokrat so se jim 
pridružile tudi žene iz sosednjih vasi ter nekate-
ri moški predstavniki. 
Izlet na katerega smo se odpravile, sta organizi-
rali Maja in Biserka. Zgodaj zjutraj ob 5.15 uri 
smo krenili na pot, ki nas je najprej vodila do 
jame Pekel, kjer smo si podrobno ogledale jamo 
in seveda tudi prečudovito naravo. Za spomin 
smo posnele tudi nekaj lepih slik jame in njene 
okolice. Nato smo se podale v kraj, ki meji na 
Hrvaško, to je vasica Olimje, kjer smo si ogleda-
le cerkev, staro zeliščno lekarno in seveda tudi 
znano čokoladnico. Dopoldan se je iztekal in 
začutili smo lakoto ter žejo. Svoji potrebi smo za-
dovoljili v znani turistični kmetiji Jelenji greben. 
Po opravljenem kosilu smo se malce sprehodili, 
si ogledali jelene in si kupili kakšen spominček 
ali domače dobrote iz jelenjega mesa. Od tukaj 
smo se odpravile v deželo pravljic, kjer smo se 
tudi neizmerno zabavale in se spomnile otroških 
dni. Srečale smo se namreč s pravljičnimi ju-
naki kot so: Pika Nogavička, Janko in Metka, 
Sneguljčica in sedem palčkov, junaka iz znane-
ga slovenskega filma Kekec, Bedanca in še mno-
ge druge. Po brskanju spominov iz otroštva smo 
bile že malce utrujene, zato se nam je prilegla 
mirna vožnja do naslednje postojanke to je bila 
Rogaška Slatina in ogled zbirke kaktusov, kjer 
smo poslušali zanimive zgodbe o posamezni ra-
stlini. Imeli so dva velika okrogla kaktusa, ki sta 
v tako velikost zrasla v 40 letih. Po ogledu smo 
si lahko ogledale še druge njihove rastline in si 

Društvo žena Kukeč na izletu
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tudi kaj kupile. Ko smo končale z nakupovanjem, 
smo se spet posedle v avtobus in uživale v vožnji do 
naslednje postaje, to je bil Grad Šuštemberg. Tukaj 
smo si ogledale sam grad, obiskale vinsko klet in se 
sprehodile do dveh ribnikov. Po končanem ogledu 
in sprehodu pa smo se zopet podale na pot. Zdaj 
smo imele pred seboj samo še eno ogledno mesto, 
to je bila Ptujska gora. Na zadnji postojanki smo si 
ogledali cerkev, in ker je bila tam neka prireditev, 
smo ostali malo dlje, kot smo načrtovale. Domov, 
na našo Kukeč planino, smo se peljale vesele in z 
veliko prijetnih spominov. Vrnile smo se v poznih 
večernih urah.
Za izvedbo izleta se moramo seveda zahvaliti Maji 
in Biserki ter prevozništvu Petek iz Kuzme. 
 

Nina Cifer

POHOD VAŠČANOV  IN 
VIKENDAŠEV KUKEČA

Že četrto leto zapored so naše žene uspele v našo 
majhno vasico zvabiti mnogo vikendašev in drugih 
ljubiteljev pohodov. Namreč v naši vasi smo tudi 
letos pripravili 4. pohod vaščanov in vikendašev 
Kukeča. 
Tudi letos smo se odločili, da se, 01. maja 2010 zbe-
remo pri vaško - gasilskem domu ob 9.00 uri. Letos 
nas je pred pohodom pozdravila novopečena pre-
dsednica Društva žena Kukeč, Marjanca Vukanič, 
spregovorila sta nam tudi zgodovinar, Franc 
Kuzmič in zabavljač, Jani Žilavec, pohod pa je zo-
pet vodila Marinka. Pohod je trajal približno štiri 
ure in bil dolg 12 km. Začrtan pa je bil takole: Naj-
prej smo krenili od vaško – gasilskega doma po 
vaški cesti navzgor proti vikendu g. Žilavca, kjer 

smo imeli tudi prvo postajo. G. Žilavec nas je naj-
prej lepo pozdravil, nato pa povedal nekaj več o 
svojem vikendu in na koncu nas je še pogostil ter 
nam dovolil notranji ogled svoje cimprače. Dalje 
nas je pot vodila po novo asfaltirani cesti Panovci 
– Kukeč – Bokrači. V nasprotju od lani, smo tokrat 
krenili navzdol po cesti proti vikendu g. Jošarja. 
Med potjo smo lahko opazovali prelepo naravo, ki 
nas je obdajala in pozdravili tudi kakšnega trakto-
rista, ki je hitel na njivo, travnik ali pa se vračal iz 
njega v zavetje svojega doma. Po polurni hoji smo 
prispeli do vikenda g. Jošarja. Tukaj smo imeli dru-
go postajo. G. Jošar nas je pogostil s svojim vedno 
okusnim vinom, žene pa so nam pripravile nama-
zane kruhke z zaseko in ocvirki ter čebulo. Od tu 
smo nadaljevali pot po glavni cesti, ki je meja med 
Kukečem in Kančevci. Ko smo prispeli do Sv. Be-
denika, smo se podali po cesti navzgor. Prestopili 
smo mejo in hodili po Kančevcih. Po nekaj metrih 
hoje smo zavili navzdol po cesti proti znani kmetiji 
Adančovih, kjer so nas lepo postregli s pijačo in 
domačim pecivom. Od Adančovih smo se spustili 
v najlepšo dolino Kančevec, v Tiho dolino, kot ji 
pravijo. Tam smo si ogledali tudi sedem spome-
nikov, ki naj bi predstavljali prve Kuzmičeve knji-
ge. S hojo po tej dolini smo si spočili oči na zeleni 
barvi trave in že lepo ozelenelem drevju, nato pa 
spet stopili v siv svet cest. Nekaj metrov smo hodi-
li po glavni cesti, nato pa zavili na stransko cesto 
ter prestopili novo mejo, tokrat smo se podali v 
Ivanovce. Kajti tudi tu imamo prijetne obiskovalce 
naših pohodov in eden izmed njih se je odločil, 
da nas pogosti. Tako smo se čez nekaj časa spet 
ustavili pri ivanovskem vikendašu Rudiju. Tudi 
Rudi se je zelo potrudil in nam ponudil domače 
vino, razne sokove in tudi energijske pijače, ni pa 
manjkalo niti obloženih kruhkov in seveda sočnih 

Vaščani Kukeča in vikendaši na pohodu Franc Kuzmič in Jani Žilavec z ženo

Delovanje društev v občini
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jabolk iz njegovega majhnega sadovnjaka. Po 
osvežitvi s hladno pijačo in vitamini jabolk smo 
se spet, polni moči in energije, podali naprej. Zo-
pet smo prestopili mejo, to je glavna cesta med 
Kukečem in Ivanovci ter se po Nemeških grabah 
vrnili v domačo vas. Čez nekaj časa smo prispeli 
do zadnje postaje, ta je bila pri Šomenovih. Tukaj 
samo okusili različne vrste sirov, domače klobase, 
ki jih je naredil Srečko, domače vino in žganje. Se-
veda pa je bila tudi brezalkoholna pijača za otro-
ke. Tako smo se s polnimi trebuhi odpravili nazaj 
na zbirno točko. Ko smo prispeli, nas je tam že 
čakal domači pasulj in pijača. Seveda ni šlo brez 
glasbe, za katero je poskrbel Aleš. Ob prijetnem 
kramljanju in dobri glasbi smo naše srečanje pri-
peljali h koncu. Dogovorili smo se, da se naslednje 
leto ponovno dobimo. Ker se tudi letos pohoda ni 
mogel udeležiti župan, Franc Šlihthuber, močno 
upamo in si želimo snidenja z njim prihodnje leto. 
Vidimo se na 5. pohodu vaščanov in vikendašev 
Kukeča v letu 2011.

Nina Cifer

PREKMURJE NAM 
OMOGOČA OGLED TROP-
SKEGA VRTA IN ORHIDEJ

V pozni jeseni, ko se narava pri nas že pripravlja na 
zimski počitek, smo se žene Društva žena Kukeč 
odpravile na nekaj urni izlet v Dobrovnik. Tam si 
namreč Prekmurci lahko ogledamo tropski vrt in 
različne vrste orhidej. 
V društvu smo se že dolgo dogovarjale, kdaj bi se 
odpravile na ogled. Končno smo se le odločile in 
se na ogled odpravile v torek, 16.11.2010. Kot po 
navadi, smo se tudi tokrat dobile pri vaško - gasi-
lskem domu in sicer ob 9.00 uri. Ko smo bile vse 
zbrane, smo se dogovorile o prevozu in že smo dr-
vele tropskemu vrtu nasproti. Med potjo je padlo 
kar nekaj debat, ob prižganem radiu smo tudi kaj 
zapele in že smo prispele do cilja. Vstopile smo in 
pozdravile. Prijazna voditeljica nam je odzdravila 
in se predstavila. Nato nam je na kratko predsta-
vila tropski vrt in povedala še nekaj o orhidejah. 
Takoj po predstavitvi je sledil ogled vrta in orhidej. 
Ko smo prišli do orhidej, nam je razkrila tudi nekaj 
podrobnosti, kako se gojijo orhideje. Po zanimivi 

razlagi smo si lahko pogledale njihove rastline in 
tudi kupile kakšno malenkost za spomin. Seveda 
smo naredile tudi nekaj posnetkov za spomin na 
prečudovit vrt. 
Čas je hitro minil in morale smo se posloviti. Po 
ogledu smo bile malce pri kraju z močmi, zato smo 
se dogovorile, da se gremo malce osvežit in nekaj 
malega popit v gostilno. Ko smo se osvežile, smo 
se odpravile domov. Preden smo se razšle, smo sk-
lenile, da si bomo tudi v prihodnosti ogledale še 
kakšno razstavo, vrt ali kaj podobnega. 
       

Nina Cifer

NAŠA VAS SE PONAŠA S 
KMETIJO KOVAČ IN NJIHO-
VO ŠIRMO

Bilo je nekje sredi poletja, natančneje v sredini 
julija. Vaščani smo se zbrali zaradi bližajočih se 
vaških iger. Veliko smo se pogovarjali in zabavali, 
ko se naš sosed Ervin naenkrat oglasi in vse zbra-
ne preseneti z veselo novico, da je njihova krava 
Širma druga v Sloveniji pri oddaji mleka lisaste 
pasme. Povabil nas je k sodelovanju in mi smo se 
takoj z veseljem odzvali.
Odločitev je padla, vsi vaščani smo se že veseli-
li nove pustolovščine. Nekaj dni pred prireditvijo 
so se Kovačevi – Vajdovi začeli pripravljati na ta 
velik dogodek. Svoj prispevek smo dodali tudi 
ostali vaščani: PGD Kukeč je poskrbelo za pijačo, 
Društvo žena Kukeč pa za domače pogače. Na 
pomoč pa jim je priskočila tudi občina Gornji Pe-

Članice Društva žena Kukeč z županom, Francom 
Šlihthubrom in kmetijskim ministrom, Dejanom 
Židanom
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trovci z županom, Francom Šlihthubrom. Vse 
je bilo pripravljeno za velik dan za Kovačeve in 
vse druge vaščane. Na prireditvi so za doseženo 
življenjsko proizvodnjo mleka 100.000 litrov, 
kravi Širmi podelili zvonec, družini Kovač pa 
priznanje za dosežen rejski rezultat. Prireditve 
se je udeležil tudi mag. Dejan Židan, minister 
za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano. Po kul-
turnem programu je obiskovalce zabaval Ervi-
nov nekdanji sošolec in dober prijatelj Dejan iz 
Moščanec. Ugledni gostje so kaj kmalu zapusti-
li prizorišče, nazadnje smo ostali le domačini 
in se veseli skupaj s sosedi do poznih večernih 
ur.  

Nina Cifer

KREMŠNITOM NAPROTI

Bila je prekrasna, s soncem obsijana sobota, ko 
smo se članice Društva žena Kukeč odpravi-
le na kremne rezine k naši članici iz sosednje 
vasi, Vidi. Ker brez moške družbe ne moremo, 
sta se nam pridružila še Zlatko in Zolti. 
Dobile smo se nekaj minut pred pol eno uro 
pri vaško-gasilskem domu, se malo pogovo-
rile in počakale zamudnice. Ko smo bile vse 
zbrane, smo vzele pot pod noge in se odpravile 
pustolovščinam naproti. Od gasilskega doma 
smo se podale po cesti navzgor, mimo vikenda 
g. Žilavca, vse do glavne ceste, kjer smo zavi-
le levo. Med hojo smo se neizmerno zabavale, 
se pogovarjale, ušpičile kakšno neumnost in si 
pripovedovale šale. Na poti smo se ustavile pri 
Grofaj, kjer smo poskusile domačo rdeče vino 
– jurka. Marjanca pa je ponudila tudi domači 
liker. Pot smo nadaljevale po glavni cesti, ven-
dar ne za dolgo, čez nekaj metrov smo zavile 
desno in nadaljevale po stranski cesti, ki pelje 
skozi gozd v Makotrovo grabo. Tukaj smo že 
počasi začele nabirati cvetje in vse vrste zelenja 
za lep šopek, s katerim se bomo Vidi zahvalile 
za pogostitev. Slavica in Zinka sta bili pobud-
nici, nato smo se jima pridružile še ostale. Mi-
lena, ki se nam je tukaj pridružila, se je od srca 
nasmejala, ko nas je zagledala, kako hodimo 
od jarka do jarka in iščemo kakšne uporabne 
cvetlice in zelenje. Vse skupaj smo se odpravi-
le naprej. Pred nami je bil samo še en majhen 
hribček in že smo prispele na cilj. Vida nas je 
očitno že pričakovala, saj je nekaj minutk prej 

že opazovala, če smo na poti. Zunaj na dvorišču nas 
je pričakal tudi Pišta. Pozdravile smo in vstopile. Zolti 
je dal Vidi majhno darilo in šopek, ki smo ga ustvarile 
po poti. Med nami smo imele tudi slavljenko Slavi-
co, ki smo ji prav tako čestitali. Jaz pa sem naredila 
nekaj posnetkov za spomin. Potem smo se malo po-
govarjale. Vida nas je med tem pogostila s pijačo in 
slastnimi kremnimi rezinami. Ko smo se posladkale, 
smo še malo poklepetale. Čas je hitro tekel in morale 
smo se počasi posloviti. Tako smo se odpravile nazaj. 
Vida nas je pospremila na pol poti. Nazaj grede smo 
se ustavile tudi pri Mileni in bili prav tako pogoščeni. 
Ponudila nam je domače rdeče vino in grozdni sok. 
Malce se je že stemnilo, zato smo vzele pot pod noge 
in nadaljevale pot nazaj proti gasilskemu domu. Slavi-
ca nas je med potjo spet zabavala. Marjanci je celi čas 
po poti pridno polnila nahrbtnik z različnimi travami 
in kamenčki, ona pa tega seveda ni opazila. Tako smo 
si krajšale čas in hitro prispele nazaj na zbirno mesto. 
Ob slovesu smo si obljubile, da bomo izlet ponovile 
tudi drugo leto. Morda bo takrat gostiteljica katera iz-
med drugih članic, saj imamo članice tudi iz okoliških 
vasi (Košarovci, Bokrači). Za njihovo sodelovanje se 
jim zahvaljujemo, saj brez njih delovanje Društva žena 
Kukeč ne bi bilo enako, kot je sedaj. 
        

Nina Cifer

VAS ŠULINCI

Dogajanje v vasi je vedno odraz dela in prizadevanja 
vaščanov, ne glede na to, katero društvo ali skupina je 
nosilec aktivnosti. Pomembnejši je interes, volja, pripra-
vljenost in veselje do dela. Prav tako mora biti na razpo-
lago potrebna infrastruktura: prostori igrišča, primerna 
oprema itd. Brez denarja pa prav tako ne gre. 
Konec leta je čas, ko se ozremo nazaj in ugotavljamo, 
ali smo naredili vse, kar smo načrtovali, morda še kaj 
več, kaj boljše ali pa tudi nečesa nismo mogli ali uspeli. 
Je pa tudi čas, ko se zazremo naprej, si postavljamo 
nove cilje in morda celo sanjarimo o novih uspehih.
V naši vasi je bilo v iztekajočem se letu precej aktiv-
no Prostovoljno gasilsko društvo, katerega člani so se 
udeležili vseh aktivnosti in prireditev v okviru Občinske 
in Pomurske gasilske zveze. Sodelovali so tudi v akti-
vnostih Občinske gasilske zveze v mesecu požarne 
varnosti. Samostojnih prireditev pa se v tem letu niso 
lotili. 
Delo v športnem društvu se je celo okrepilo na področju 
nogometa, ker sta aktivni tako člansko moštvo kot tudi 
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moštvo veteranov. Razen tega, da sta se obe moštvi 
pridno udeleževali vseh predvidenih tekem, veterani 
celo v meddržavni ligi, so organizirali že tradicional-
ni turnir v malem nogometu. Za lažje premagovanje 
finančnih obveznosti pa so organizirali tekmovanje 
v pikadu. Pomagali so si tudi s sponzorji, da so si 
lahko zagotovili potrebne drese.

ŠD ŠULINCI – mladi

ŠD ŠULINCI - veterani

Sama vaška skupnost posebnih aktivnosti ni orga-
nizirala.
Šulinčanke in Šulinčani si želimo, da bi v bodočnosti, 
naj si bo v naslednjem letu, ali v prihodnjih letih, 
izboljšali kvaliteto življenja. Potrebno bo kar nekaj 
vzdrževalnih dela na infrastrukturi, predvsem ce-
stah in prepustih. Stara šola je potrebna temeljite 
sanacije in ureditve okolice. Vaško gasilski dom 
prav tako, športno društvo si želi bolj funkcional-
ne prostore. Krepiti želimo kulturno in družabno 
življenje. Imamo pa še mnogo majhnih, a prav tako 
pomembnih želja.
Spoštovane Šulinčanke in Šulinčani ob iztekajočem 
se letu  Vam voščimo mirne in prijetne božične in 
novoletne praznike in veliko osebnih in skupnih 
uspehov v novem letu.

Predsednik VO Milan HORVAT

Predsednik gasilskega društva Štefan BOČKOR

Predsednik športnega društva Franc ČERPNJAK 

OBČNI ZBOR DRUŠTVA UPO-
KOJENCEV

Društvo upokojencev je imelo 27. marca 2010 
občni zbor, na katerem se je zbralo 187 članov. 
Predsednik DU, Aleksander Kerčmar je pozdravil 
vse upokojence in povabljene goste: župana, Fran-
ca Šlihthubra, predstavnika pomurske pokrajinske 
zveze DU, Rudija Kuliča, predsednika pobratene-
ga DU Odranci, Štefana Bogdana, podpredsed-
nika pobratenega DU Črenšovci, Mirka Šerneka, 
občinskega svetnika, Jožeta Cifra in častno članico 
DU, Marijo Kerčmar. V DU Občine Gornji Pe-
trovci je včlanjeno 313 upokojencev in 90 članov, 
ki so včlanjeni v vzajemno samopomoč. Po vseh 
poročilih, nagovorih in razpravah, smo sprejeli 28 
novih članov. Podeljena so bila priznanja za 20 
letno članstvo: Jud Gizela, Boreča 34, Bagar Jo-
lanka, Gornji Petrovci 54, Čahuk Marija, Križevci 
95, Pozvek Ludvik, Košarovci 3. Darilo za rojstni 
dan sta dobila: Šebjanič Aleksander, Stanjevci 5 
in Korpič Jože, Šulinci 14. Listino v počastitev 
zlate poroke sta prejela zakonca Marija in Franc 
Miholič, Šulinci 23.

Govor župana, Franca Šlihthubra

Udeleženci občnega zbora DU v Križevcih
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Sprejeti program dela DU za leto 2010 je bil rea-
liziran. Ostali so nam še obiski po domovih in 
obdaritev naših nepokretnih članov. Naši člani 
se množično udeležujejo raznih srečanj, proslav, 
izletov, pohodov in raznih programov v okviru 
občine.

Predsednik DU,
Aleksander Kerčmar

Zlatoporočenca, Marija in Franc Miholič iz Šulinec 23

10. OBLETNICA DRUŠTVA 
UPOKOJENCEV OBČINE 
GORNJI PETROVCI

DU Občine Gornji Petrovci je dne, 02.10.2010 
praznovalo 10. obletnico delovanja. Ob nastanku 
Občine Gornji Petrovci se je Mariji Kerčmar, takrat 
članici UO DU Murska Sobota in poverjenici za 
naše člane KS Gornji Petrovci in Šulinci, porodila 
ideja, da upokojenci naše občine ustanovijo svoje 
društvo upokojencev. Župan, Franc Šlihthuber je 
podprl našo idejo in nam obljubil pomoč.
Prva seja iniciativnega odbora za ustanovitev 
društva je bila, 24.10.1999, v sejni sobi občine. 

Dobitniki društvenih in občinskih priznanj

Sklicatelj je bil župan. Sprejeti so bili naslednji 
sklepi:
- da se ustanovi društvo upokojencev Občine Gor-
nji Petrovci
-sprejet je bil osnutek pravil aktivnosti društva
- sklicati je potrebno sestanke na območju naše 
občine, povabiti upokojence in z njimi opraviti 
razgovore
Druga seja IO je bila, 25.02.2000, ki jo je vodila 
Marija Kerčmar. Sprejeti so bili naslednji sklepi:
- izvedejo se občni zbori po vaseh: Gornji Petrovci, 
Križevci, Šulinci in Ženavlje
- vključiti upokojence iz vasi Peskovci, ki so bili 
člani DU Šalovci
- pripraviti predloge za vodstvo DU.
Tretja seja IO je bila, 29.06.2000, ki jo je prav tako 
vodila Marija Kerčmar, ob prisotnosti župana, 
Franca Šlihthubra. Sprejeti so bili naslednji skle-
pi:
- določiti datum za izvedbo ustanovnega občnega 
zbora
- sprejem pravil DU
- predlagati vodstvo in izvoliti organe društva.
Ustanovni občni zbor je bil, 16.08.2000 v Ne-
radnovcih pri Lenarčičevem mlinu, v okviru 3. 
občinskega praznika Občine Gornji Petrovci. V vo-
dstvo so bili izvoljeni: Marija Kerčmar, predsedni-

Darilo DU Črenšovci
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ca, Marija Došen, podpredsednica, Gomboc Ani-
ca, blagajničarka. Člani predsedstva so bili: Kovač 
Koloman, Kukeč, Kuhar Vladimir, Košarovci, 
Počič Ernest, Panovci, Sukič Anton, Boreča, Žiško 
Marija, Adrijanci, Kerčmar Marija, Gornji Petro-
vci, Đorđevski Knaze, Križevci, Čerpnjak Robert, 
Martinje, Kuronja Ludvik, Neradnovci, Gom-
boc Anica, Šulinci, Holcman Karolina, Ženavlje, 
Barber Franc, Peskovci, Kovač Marija, Stanjevci, 
Škerlak Ernest, Lucova. Člani nadzornega odbo-
ra so bili. Smodiš Jolanka, Gornji Petrovci, Bagar 
Franc, Ženavlje in Gomboc Gusti, Križevci. Za or-
ganizacijo srečanj in izletov je bil zadolžen Alek-
sander Kerčmar iz Gornjih Petrovec.
V teh 10 letih delovanja smo se pobratili z DU 
Črenšovci in DU Odranci. Listino o pobratenju z 
DU Črenšovci smo podpisali, 16.08.2001, z DU 
Odranci pa, 23.03.2008. Društvo je razvilo tudi 
svoj prapor, 08.09.2002. Krasijo ga 11 trakov in 115 
zlatih žebljičkov. Društvo deluje po sprejetem pra-
vilniku. Vsi poverjeniki po vaseh so člani predsed-
stva. Delo po terenu opravljajo z velikim veseljem 
in prostovoljno, brez plačila. Na vsakem občnem 
zboru podelimo priznanja za 20 let članstva in li-
stino v počastitev 50 let skupnega življenja ( zlata 
poroka ). Ob koncu leta poverjeniki obiščejo in 
obdarijo bolne in nepokretne člane na domu in v 
domovih za starejše.
V društvu nimamo ustanovljenih posebnih sekcij. 
Živimo na podeželju, kjer so večinoma starejši 
upokojenci, ki se v razne dejavnosti na morejo 
vključiti. Posamezniki sodelujejo v programih 
občine, kot so: pohodi, predavanja, razstave, pro-
slave in srečanja. Naši člani se najraje udeležujejo 
srečanj s pobratenima društvoma, srečanj upo-
kojencev Pomurja in raznih izletov po domovini in 
v sosednje države.

Podeljena so bila društvena in občinska priz-
nanja za prizadevno delo v društvu: Anton Sukič, 
Boreča, Marija Žiško, Adrijanci, Čerpnjak Robert, 
Martinje, Anica Gomboc, Šulinci, Karolina Hol-
cman, Ženavlje, Ernest Škerlak, Lucova, Jolanka 
Smodiš, Gornji Petrovci, Aleksander Kerčmar, 
Gornji Petrovci, pobrateno DU Črenšovci, pobra-
teno DU Odranci, Občina Gornji Petrovci. DU 
Občine Gornji Petrovci je prejelo priznanje PPZ 
DU Murska Sobota.

Aleksander Kerčmar

Govor predsednika DU, Aleksandra Kerčmarja

DRUŠTVO UPOKOJENCEV NA 
IZLETIH IN SREČANJIH

Društvo upokojencev Občine Gornji Petrovci vsako 
leto organiziramo izlete in srečanja za svoje člane. 
V sredo, 9. junija 2010 smo se z avtobusom Balek 
Marjana odpeljali v smeri: Murska Sobota, Mari-
bor, Celje, Laško, do Radeč. Tam nas je pričakala 
vodička KTC Radeče. Peljali smo se do elektrarne 
Vrhovo na reki Savi. Po ogledu elektrarne smo se 
sprehodili po Radečah in si ogledali znamenitosti: 
Plečnikov spomenik, cerkev s. Petra. Župnik nas je 
pogostil z jedjo in pijačo. Na pristanišču v Radečah 
smo se vkrcali na splav, kjer so nas sprejeli spla-
varji z dobrodošlico s kruhom in soljo, z aperiti-
vom in harmoniko. Peljali smo se v smeri Zidane-
ga Mosta. Med vožnjo smo si ogledali zgodovinske 
znamenitosti: tri zidane mostove iz časa gradnje 
železniške proge Dunaj – Trst. Pogostili so nas s 
flosarsko malico, to je golaž in domačo kapljico. 
Med vožnjo nas je zabaval muzikant z domačimi 
vižami. Vodja splavarjev nam je med vožnjo opisal 
zgodovino kraja in splavarjenja na reki Savi. Ob 
koncu je bil flosarski krst, v katerem je sodeloval 
Bojan iz Boreče. Za neubogljivost pri krstu je bil 
kaznovan s politjem po glavi z vodo iz reke Save. 
Po končani vožnji s splavom, smo nadaljevali pot 
do Sevnice, kjer smo se za kratek čas ustavili v me-
stu. V znanem gostišču smo se ohladili z mrzlo 
pijačo. Pod gradom smo izstopili iz avtobusa in 
se peš odpravili po strmi poti do gradu, si ogledali 
Sevniški pravljični grad, ki je obdan z gozdičkom 
in parkom, strmo nad starim mestom. Sprehodili 
smo se po grajskih hodnikih in sobanah ter si ogle-
dali baročni salon, kjer se vršijo poroke. Utrujeni 
smo se vrnili do avtobusa in se odpočili in odžejali 
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v travi. Tako so nekateri za spomin na Sevnico pri-
nesli domov tudi klope. Srečni in zelo zadovoljni z 
izletom, smo se v večernih urah vrnili domov.
Naslednji izlet je društvo organiziralo na Pohorje 
in sicer na piknik v domu Jelka, 24.08.2010. Pot 
nas je vodila do pohorske vzpenjače. Po kratkem 
postanku pri kavici in pecivu, smo se dogovorili, 
da se bodo pogumni peljali z novo gondolo, ostali 
pa z avtobusom do doma Jelka na Pohorju. Vožnja 
z gondolo je bila užitek, saj je bil razgled na Mari-
bor čudovit. Ob izstopu iz gondole nas je pričakala 
vodička doma Jelka in poznani Goričanec Štajner. 
Počakali smo na avtobus in se skupaj odpeljali 
na Areh, kjer smo se sprehajali in naužili svežega 
zraka. Vendar nismo dolgo uživali, pregnali so nas 
temni oblaki in ploha. Del se nas je zateklo v avto-
bus, del pa v kočo. Junak je bil Vukanič, ki nam 
je z dežniki pomagal na avtobus. Zapeljali smo se 
nazaj do doma Jelka. Slabo vreme nam je pokva-
rilo načrtovani piknik v naravi. V domu so nam 
postregli s kosilom in pijačo. Kljub slabemu vre-
menu smo se imeli lepo. Mogoče bo kdaj drugič 
še lepše.
Z dvema avtobusoma s 87 člani smo se udeležili 
pomurskega srečanja upokojencev, ki je bilo v 
Termah 3000 v Moravskih Toplicah. V bogatem 
kulturnem programu so nastopili: pevski zbor 
Marjetice, tamburaši iz Beltinec, Ljudski godci in 
pevci TD Vrtanek iz Gornjih Petrovec, folklorna 
skupina iz Satahovec. Za veselo razpoloženje pa je 
poskrbela Kociprova banda iz Odranec.
Ob koncu mojega prispevka želim vsem upokojen-
cem našega društva, ostalim upokojencem in 
občanom naše občine, ob prihajajočih božičnih 
in novoletnih praznikih, obilo zdravja in sreče v 
krogu najdražjih.
       

Aleksander Kerčmar

Vožnja s splavom po Savi

Zdravica po Bojanovem flosarskem krstu

Na Sevniškem gradu

Izlet na Pohorje

PREGLED DELA ZVEZE 
VETERANOV VOJNE ZA 
SLOVENIJO OBMOČNEGA
ZDRUŽENJA MURSKA SOBO-
TA V LETU 2010

Spoštovane veteranke, veterani in vsi občani 
občine Gornji Petrovci!
Ker se končuje leto 2010, je prav, da se pregledajo 
aktivnosti združenja skozi leto. Ob tej priliki bi 
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izkoristil tudi priložnost za zahvalo vsem članom 
veteranske organizacije iz občine Gornji Petrovci, 
za njihovo delo in prosti čas, ki ga namenjajo akti-
vnostim v OZVVS Murska Sobota.
Dne, 12.3.2010: V motelu Čarda v Martjancih je 
potekal občni zbor OZVVS Murska Sobota, ki se 
ga je udeležilo okoli 150 članov, iz naše občine nas 
je bilo približno 15. Med povabljenimi gosti so bili 
tudi župani prekmurskih občin, ki so nas počastili 
s svojo prisotnostjo in nam nudili podporo za na-
daljnje delo. Zbor se je v prijetnem vzdušju končal 
v poznih večernih urah.
Dne, 16/17.4.2010: Na novo lokacijo je bila po-
stavljena naša kamp prikolica na Debelem Rtiču. 
Prikolica je bila zasedena celo sezono in na žalost 
smo morali zaradi velikega povpraševanja nekaj 
naših članov tudi zavrniti. Letovanja se je letos 
udeležilo čez 50 naših članov.
Dne, 24.4.2010: Letos nam je bila zaupana orga-
nizacija Glavnega zbora ZVVS Slovenije, ki je po-
tekal v Hotelu Diana, v Murski Soboti. Zbora se je 
udeležilo 130 delegatov in 10 članov predsedstva 
ZVVS. Vzdušje na zboru, ki je bilo delavno, se je 
končalo s prijetnim druženjem. Med znanimi gosti, 
ki so prisostvovali zboru, sta bila načelnik general 
štaba Slovenske vojske, mag. general major Alojz 
Štajner ter odposlanec predsednika Republike 
Slovenije, g. Ladislav Lipič. Med gosti so bili tudi 
člani sorodnih veteranskih organizacij in predsta-
vniki Mestne Občine Murska Sobota. Za kulturni 
program je poskrbela pevska skupina Prekmurci. 
OZVVS Murska Sobota smo se skupaj s hotelom 
Diana pokazali kot odlični organizatorji in smo 
zelo dobro promovirali naše Prekmurje.
Dne, 13.5.2010: V bolnišnici Rakičan je potekala 
vsakoletna krvodajalska akcija, ki so se je
udeležili veterani iz celega Pomurja. Odziv je bil 
zelo dober, obenem pa se zahvaljujemo 
osebju bolnišnice za topel in prisrčen sprejem. S 
tem dejanjem smo veterani pokazali, da
smo aktivni tudi v mirnodobnem času. Vidimo se 
na akciji naslednje leto.
Dne, 15.5.2010: V grajski dvorani v Murski Soboti 
je bila v organizaciji Mestne občine izvedena pro-
slava ob našem prazniku dnevu ZVVS. Slavnostni 
govornik je bil načelnik general štaba Slovenske 
vojske, mag. general major Alojz Štajner, ki je 
poudaril pomen osamosvojitvene vojne za Slove-
nijo. V kulturnem programu so sodelovali dijaki 
iz srednjih šol, godba na pihala Murska Sobota ter 

pevska skupina Prekmurci. Obisk proslave je bil 
množičen.
Dne, 22.5.2010: V mariborski vojašnici, točneje 
Kadetnici, je potekalo tekmovanje v kuhanju 
vojaškega golaža. Tu je naša ekipa, v kateri je sode-
lovala tudi članica iz naše občine ga. Marija Časar, 
v močni konkurenci profesionalnih vojaških kuhar-
skih ekip zasedla odlično 2. mesto.

Dne, 12.6.2010: Organiziran je bil enodnevni izlet 
za naše člane. Zgodaj zjutraj smo krenili iz Murske 
Sobote proti Idriji, kjer je bila naša prva postaja. 
Tam nas je dočakala predsednica OZVVS Cerkno-
Idrija, ga. Lenca, ki nam je skupaj s praporščakom 
pripravila čudovit sprejem. Po izmenjavi daril nas 
je pot vodila v rudnik živega srebra v Idriji. Po 
prihodu iz rudnika, smo si ogledali mesto in mu-
zej slavnih idrijskih čipk ter novejše zgodovine. Po 
odličnem kosilu, ki ga je pripravilo gostišče Kos, 
smo se v poznih popoldanskih urah odpravili proti 
bolnišnici Franja, kjer smo si ob dobrem vodenju 
res ogledali vsak košček obnovljene bolnišnice 
(obisk je bil teden dni po otvoritvi). V poznih 
večernih urah smo se z lepimi vtisi vrnili domov.

Marija Časar pri kuhanju vojaškega golaža

Vojni veterani na izletu v Idriji 
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Dne, 23.6.2010: Tega dne se je delegacija OZV-
VS Murska Sobota udeležila proslave v Ljuto-
meru, kjer je ministrica za obrambo, dr. Ljubi-
ca Jelušič odkrila spomenik generalu Maistru. 
Na sami prireditvi, ki je potekala v parku, se je 
zbralo veliko število veteranov in domoljubov.
Dne, 4.9.2010: V Stanjevcih, v občini Gornji Pe-
trovci, je bil organiziran že 8. tradicionalni ve-
teranski piknik z medobčinskim tekmovanjem. 
Slabo vreme, ki nam je nagajalo na začetku pik-
nika, se je proti koncu izboljšalo. Na tej prire-
ditvi smo prvič uporabili svoj šotor, ki smo ga 
letos nabavili in je tudi prestal svoj krst. Piknika 
se je udeležilo okoli 100 naših članov. Obiskali 
so nas tudi člani modelarske sekcije Aero kluba 
Murska Sobota. Tekmovalo se je v streljanju z 
zračno puško, metanju bombe v cilj in pikadu. 
Po okusni hrani in dobri pijači se je prilegla 
še dobra glasba v izvedbi dueta Unger in ple-
salo se je do večernih ur. Posebna zahvala gre 
Občini Gornji Petrovci, ki nam je omogočila 
izvedbo piknika na prostorih športnega centra 
v Stanjevcih. Najlepše se zahvaljujemo županu 
občine Gornji Petrovci, g. Francu Šlihthubru, 
za pošiljanje vabil našim članom ter njegovo 
udeležbo na pikniku.
Dne, 26.9.2010: Tega dne smo se v zgodnjih 
jutranjih urah z avtobusom odpravili proti Lju-
bljani. Ob prihodu smo se najprej napotili na 
Ljubljanski grad, kjer smo imeli organizirani 
vodeni ogled. Po ogledu gradu smo se odpravili 
proti Pogačnikovemu trgu, kjer smo prisostvo-
vali proslavi ob 20. letnici MSNZ. Slavnostni 
govornik je bil predsednik države, dr. Danilo 
Türk. Po končani proslavi je sledila malica, ki 
jo je pripravil organizator. Nekateri udeleženci 
smo se tukaj srečali z našima ministricama, dr. 
Ljubico Jelušič in Katarino Kresal. Kasneje 
smo se odpravili proti Stožicam ter si ogledali 
okolico dvorane in stadiona. Pot nas je vodila 
do Mozirja, kjer smo imeli kosilo. Mozirske-
ga gaja nismo obiskali, saj je začelo močno 
deževati. Domov smo se vrnili v poznih popol-
danskih urah.
Dne, 25.10.2010:V Kadetnici v Mariboru smo se 
udeležili proslave ob obletnici odhoda zadnjega 
vojaka jugoslovanske armade iz Slovenije.
Leto 2010 je bilo za pokrajino ob Muri zelo 
težko. Po številnih stečajih je mnogo naših 
članov ostalo brez dela. Nekaterim smo po-

magali z našo enkratno pomočjo, nekaterim spet z 
iskanjem nove zaposlitve.
V letu 2011 bo minilo 20 let od naše osamosvojitve in 
bilo bi prav, da bi se občani prireditev na te dogodke 
udeležili. Ob tej obletnici pa se poraja vprašanje: »Ali 
smo si želeli takšno domovino kot je sedaj, ali smo 
pričakovali kaj drugega?« Verjetno smo pričakovali, 
da nam bo boljše, da ne bodo propadala podjetja, 
da se ne bodo zgodili tajkuni, divje privatizacije in 
takšno razslojevanje prebivalstva, kot se to dogaja v 
zadnjem času.
Na koncu pa želim še vsem veterankam, veteranom in 
vsem občanom Občine Gornji Petrovci srečno, zdra-
vo in predvsem varno novo leto 2011.

Za OZVVS Murska Sobota zapisal 
podpredsednik Bogdan Micevski

SVEČANA SEJA OBČINSKEGA 
SVETA OBČINE GORNJI PE-
TROVCI

V sredo, 18. avgusta 2010 je v kulturnem domu 
Občine Gornji Petrovci v Stanjevcih potekala osre-
dnja prireditev 13. občinskega praznika, svečana seja 
občinskega sveta Občine Gornji Petrovci. Svečano 
sejo je odprl podžupan, Ernest Kerčmar, ki je predal 
besedo županu, Francu Šlihthubru. Svečane seje so 
se udeležili številni gostje, med drugimi tudi: župani 
občine Hodoš, Grad, Tišina, podžupan občine Mora-
vske Toplice, Puconci in Šalovci ter načelnik Uprav-
ne enote Murska Sobota, Geza Farkaš. Vabilu so se 
odzvali tudi številni predsedniki društev, vaški pred-

Nagrajenci občinskih priznanj (od leve): Silvester Lepoša, Jože 
Kovač, župan, Franc Šlihthuber, Marta Kovač, Tanja Bagar, 
Marija Ambruš, Aleksander Kerčmar
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sedniki in gospodarstveniki naše občine. Kot 
vsako leto je tudi letos občina podelila priz-
nanja v sklopu projekta Moja dežela - lepa in 
gostoljubna za najlepše urejeno hišo in balkon 
ter občinska priznanja za dosežke v preteklem 
letu. V kulturnem programu so se predstavili 
KD godcev in pevcev Gorički lájkoši, ki so za-
peli ljudske pesmi in KUD GORIČKO iz Gor-
njih Petrovec, ki so odigrali skeč » Z njive ». 
Svečani seji je sledila pogostitev na športnem 
igrišču v Stanjevcih.

Nagrajenci občinskih priznanj za leto 2010 so:
• DRUŠTVO UPOKOJENCEV OBČINE 

GORNJI PETROVCI – DIPLOMA
• LJUDSKI PEVCI IN GODCI TD VRTA-

NEK – DIPLOMA
• KMETIJA JOŽETA KOVAČA, KUKEČ 

25 – BRONASTA PLAKETA
• ŠD LUCOVA – SREBRNA PLAKETA
• DOKTORICA ZNANOSTI, TANJA BA-

GAR – ZLATA PLAKETA

    S.K.

Podelitev priznanj Moja dežela 
– lepa in gostoljubna

Že vrsto let Občina Gornji Petrovci sodeluje 
v projektu Turistične zveze Slovenije, Moja 
dežela – lepa in gostoljubna. Skrbi za lepo ureje-
no okolje, zelenice in cvetlične grede na celot-
nem območju občine, tako pri cerkvah, kot pri 
šoli in vrtcu, gasilskih domovih, na križiščih, 
pri avtobusnih postajališčih, pri stanovanjskih 
blokih, informacijskih tablah, pri športnih 
igriščih, pred občinsko stavbo in pri kulturnem 
domu. Skrb za okolje pa je udomačena tudi pri 
naših občanih, kar vsako leto sproti dokazujejo 
z lepo urejeno okolico hiš in cvetlicami, ki kra-
sijo balkone in dvorišča. Komisija, ki deluje v 
sklopu projekta Moja dežela – lepa in gostolju-
bna vsako leto ugotavlja, da se občani naše 
občine zelo trudijo, da imajo urejene domove 
in s tem tudi svojo vas. To je potrdil že marsika-
teri popotnik, ki se je peljal skozi našo občino 
in občudoval urejeno okolje.
Tudi letos se je komisija odpravila na teren in 
izbrala najlepše urejeno hišo in najlepše ureje-

ni balkon v letu 2010, kar pa ni bilo lahko delo, saj je 
lepo urejenih hiš in balkonov v naši občini zelo veliko. 
Ta nagrada pa je le majhna spodbuda za nadaljnjo 
skrb za urejeno in lepo okolje. 
Nagrade za najlepše urejeno hišo in balkon sta podeli-
la župan, Franc Šlihthuber in podžupan ter  predsed-
nik komisije Moja dežala – lepa in gostoljubna, Ernest 
Kerčmar. Priznanja so prejeli:
 
1. Najlepše urejana hiša v letu 2010: Hozjan Vladi-

mir in Ivanka, Šulinci 87 a
2. Druga najlepše urejana hiša v letu 2010: Andrejek 

Alojz in Brigita, Martinje 34
3. Tretje najlepše urejena hiša: Šušlec Karel in 

Estika, Neradnovci 65

1. Najlepše urejen balkon v letu 2010: Balek Jožica, 
Neradnovci 36

2. Drugi najlepše urejen balkon v letu 2010: Hari 
Brigita, Križevci 24

3. Tretji najlepše urejen balkon v letu 2010: Kučan 
Majda, Gornji Petrovci 55 a

Nagrajenci za naj balkone in hiše ( od leve ): župan, Franc Šlihthuber, 
podžupan, Ernest Kerčmar, Estika Šušlec, Damir Šušlec, Brigita Andrejek, 
Alojz Andrejek, Ivanka Hozjan, Vladimir Hozjan, Sandra Kocet, Majda 
Kučan, Brigita Hari, Jože Balek, Jožica Balek.

DOKTORICA ZNANOSTI, 
TANJA BAGAR 

Naša sovaščanka, Tanja Bagar, ki je pred nekaj leti 
prejela Prešernovo nagrado za diplomsko delo, je 
septembra 2009. leta doktorirala iz biomedicine na 
temo: Spremljanje znotrajceličnih sprememb prostih 
kalcijevih ionov in vrednosti pH pri glivi Aspergillus 
niger, ter tako postala prva doktorica znanosti v naši 
občini. Za njene dosežke na znanstvenem področju ji 
je Občina Gornji Petrovci na svečani seji občinskega 

Prireditve in dogodki
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sveta Občine Gornji Petrovci, 18.08.2010, podelila 
zlato plaketo Občine Gornji Petrovci. Toda, to še ni 
vse, 15.10.2010 je na 20. znanstvenem simpoziju v 
Novem mestu bila ena izmed petih doktorjev znano-
sti, ki so prejeli Krkino nagrado za posebne dosežke 
doktorskih del. Po besedah predsednika Republike 
Slovenije, dr. Danila Türka, je sporočilo Krkinih 

dr. Tanja Bagar na predstavitvi doktorske disertacije ob 
podelitvi Krkinih nagrad za posebne dosežke.

Nagrajencem Krkinih nagrad je pomagal razrezati torto 
predsednik Republike Slovenije, dr. Danilo Türk.

nagrad jasno: nujnost vlaganja v znanje, znanost in 
razvoj, spodbujanje vztrajnosti in prodornosti, saj je 
le tako mogoče kaj doseči, in le to bo Sloveniji po-
magalo, da bo postala resnična zgodba o uspehu.
Dr. Tanja Bagar je našla zaposlitev v mikrobiološkem 
laboratoriju v Bolnišnici Topolšica, a kadar le najde 
prosti čas, se vrne v domači kraj, Gornje Petrovce, 
kjer pod Nedelo najde sprostitev in nabere moči za 
znanstveno delo, ki ga ima rada in upamo, da bo 
v prihodnje dosegla še veliko uspehov na svojem 
področju. Za vse dosežke ji iskreno čestitamo.

Krvodajalci v Občini Gornji Petro-
vci v letu 2010

Občina Gornji Petrovci je ena izmed občin v Slo-
veniji, ki ima največje število krvodajalcev gle-
de na število na prebivalcev. V občini delujejo 
tri krajevne organizaciji Rdečega križa in sicer: 
KORK Gornji Petrovci, ki ga vodi Zorica Kovač, 
KORK Ženavlje, ki ga vodi Roman Pasičnjak in 
KORK Križevci, ki ga vodi Jani Kerčmar. Vsako 
leto izvedejo po dve večji akciji darovanja krvi, 
v začetku leta in jeseni. Akcije se udeleži veliko 
število darovalcev, nekateri pa darujejo kri tudi 
med letom. Po vsaki skupinski akciji darovanja 
krvi jih Občina Gornji Petrovci pogosti v gostil-
ni Horvat Zlatice, kjer jih obvezno pozdravi tudi 
župan, Franc Šlihthuber. Tudi letos so organizi-
rali že tri skupne akcije darovanja krvi. Zadnja je 
bila v četrtek, 02.09.2010. Posebnost te akcije pa 
je bila ta, da so sprejeli novega krvodajalca, Ma-
teja Čerpnjaka iz Peskovec, ki je prvič daroval kri 

Krvodajalci KORK Ženavlje, 14.01.2010

Krvodajalci KORK Gornji Petrovci, 04.02.2010

Prireditve in dogodki
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VAŠKE IGRE OBČINE GORNJI 
PETROVCI – NERADNOVCI, 
11.7.2010
Julija letos so v najbolj severni vasi naše občine, v vasi 
Neradnovci, potekale 16. vaške igre Občine Gornji Pe-
trovci. 
Neradnovci, vas s površino 408 ha, ima 144 prebival-
cev. Vas ima lepo urejeno nogometno igrišče s prijetno 
okolico, kjer so potekale tudi vaške igre. 
Po kratkem kulturnem programu so se, kakor vsako 
leto, tudi letos vasi pomerile v 7. igrah, od katerih je 4 
igre pripravila občina, 3 igre pa organizator. Igre so po-
tekale v zelo prijetnem vzdušju, s pravo mero tekmo-
valnosti. Na koncu so odločale minimalne razlike, ki 
so naredile končno razvrstitev ekip. Po igrah je sledila 
razglasitev najboljših in  podelitev priznanj ter nagrad. 
Tudi letos je bila nepremagljiva ekipa iz Košarovec.
Vaščanom Neradnovcev se zahvaljujemo za dobro 
organizacijo iger ter vas že sedaj vabimo na nasle-
dnje vaške igre, jih bo najverjetneje organizirala vas 
Ženavlje.

in rekorderja Občine Gornji Petrovci, Aleksan-
dra Bočkoreca iz Adrijanec, ki je daroval kri že 
81 krat. Oba je pozdravila Zorica Kovač in jima 
izročila skromni spominski nagradi. V letošnjem 
letu bo sledila še ena skupinska akcija darovanja 
krvi in sicer KORK Ženavlje.

Sonja Kerčmar

Krvodajalci KORK Gornji Petrovci, 02.09.2010

VAŠKE IGRE OB INE GORNJI PETROVCI – NERADNOVCI, 11.7.2010 

Julija letos so v najbolj severni vasi naše ob ine, v vasi Neradnovci, potekale 16. vaške igre Ob ine Gornji 
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Neradmovci 11.7.2010 KOŠNJA  VLE ENJE SESTAV. PREVOZ HOJA 
PREK POLNJENJE IGRA TO KE MESTO

VAS TRAVE VRVI VOZA KORUZE OVIR VEDRA PRESEN. SKUPAJ SKUPAJ

ADRIJANCI 
TO KE 5 3 2 11 24 12 4

61 4
MESTO 8 10 11 2 1 1 9

BORE A
TO KE 18 7 0 4 2 7 1

39 11 
MESTO 4 6 0 9 11 6 12 

G. PETROVCI 
TO KE 2 5 6 3 22 3 7

48 9
MESTO 11 8 7 10 2 10 6

KOŠAROVCI
TO KE 12 1 22 11 7 8 11 

72 1
MESTO 1 12 2 2 6 5 2

KRIŽEVCI
TO KE 6 22 12 1 6 9 5

61 5
MESTO 7 2 1 12 7 4 8

KUKE
TO KE 18 10 7 8 9 10 7

69 2
MESTO 4 3 6 5 4 3 6

LUCOVA
TO KE 11 4 4 6 5 10 9

49 7
MESTO 2 9 9 7 8 8 4

MARTINJE 
TO KE

0
MESTO

NERADNOVCI 
TO KE 1 12 5 12 10 1 24 

65 3
MESTO 12 1 8 1 3 12 1

PANOVCI
TO KE

0
MESTO

PESKOVCI
TO KE 7 2 3 7 10 11 8

48 8
MESTO 6 11 10 6 8 2 5

STANJEVCI 
TO KE 10 9 10 2 3 4 4

42 10 
MESTO 3 4 3 11 10 9 11 

ŠULINCI
TO KE 3 6 9 9 18 6 10 

61 6
MESTO 10 7 4 4 4 7 3

ŽENAVLJE TO KE 4 8 16 5 1 2 3 39 12 
MESTO 9 5 5 8 12 11 10 

Slika 1: Zmagovalna ekipa vasi Košarovci 

Prireditve in dogodki



��

NOVINE, številka 29

Zmagovalna ekipa vasi Košarovci

PREŠERNOVA PROSLAVA

Občina Gornji Petrovci je v nedeljo, 07.02.2010 
pripravila proslavo v počastitev kulturnega praz-
nika, Prešernovega dneva. Kulturna dvorana 
Občine Gornji Petrovci v Stanjevcih je bila letos 
polna do zadnjega sedeža. Kulturni program so 
oblikovali učenci osnovne šole Gornji Petrovci, 
pod vodstvom mentorice, Bernarde Đekovski in 
glasbenega učitelja, Jožefa Tivadarja. Odigrali so 
tri skeče: Prešeren prosi za advokaturo, Intervju 
s Prešernom in Prešeren in Julija. Med skeči je 
pevski zbor zapel pesmi: Dežela branja in Pod 
oknom,Valentina in Gregor pa sta zapela in zai-
grala pesem: Železna cesta. Otroška folklorna sku-
pina Zveze Slovencev na Madžarskem iz osnovne 
šole Števanovci so zaplesali splet ljudskih plesov z 
Goričkega.
Otroška folklorna skupina Zveze Slovencev, ki de-
luje na osnovni šoli v Števanovcih je začela s svojim 
delom leta 2000. Od takrat se je v njej spoznava-
lo s slovenskimi ljudskimi plesi že več generacij 
učencev. Sedanja generacija folkloristov pleše sku-

paj tretje šolsko leto. Gre za majhno šolo, kajti v 
osmih razredih imajo okrog trideset učencev, tako 
v sedanji folklorni skupini pleše približno polovica 
šole, skoraj vsi od prvega do petega razreda. Otro-
ci delajo pod strokovnim vodstvom nam zelo do-
bro poznane in cenjene Marije Rituper iz Murske 
Sobote, pri njenem delu pa ji pomaga učiteljica, 
Anica Salai. Skupino spremlja Boris Velner. 
Kulturni program je zaključil Komorni pevski zbor 
iz Monoštra pod vodstvom Tomaža Kuharja.
Poleg župana, Franca Šlihthubra, je letos povedal 
nekaj svojih misli o kulturnem prazniku Aleksan-
der Ružič, učitelj zgodovine in zemljepisa na osno-
vni šoli Gornji Petrovci. Aleksandra Ružiča zelo 
dobro poznajo vsi občani naše občine, še posebej 
številne generacije učencev OŠ Gornji Petrovci. 
Poleg strokovnega dela se že vrsto let ukvarja tudi 
s pisanjem skečev, ki jih igrajo tako na šoli, kot tudi 
amaterski igralci v KUD Goričko. V lanskem letu 
je izdal tudi svojo prvo knjigo: Ko se niti čas ne 
ustavi, ki je bila predstavljena prav v kulturni dvo-
rani v Stanjevcih. Pripravlja pa še številne projek-
te, saj ima zbranega še veliko gradiva, ki čaka na 
obdelavo.
Ob kulturnem prazniku smo pripravili tudi razsta-
vo slikarskih del naše občanke in učiteljice na OŠ 
Gornji Petrovci, Bernarde Đekovski iz Križevec.
Po končani proslavi smo preživeli prijeten večer 
ob klepetu in ogledu razstavljenih slik.
       

Sonja Kerčmar

Valentina in Gregor sta zapela in zaigrala pesem: Železna cesta

VALENTINOV KONCERT MPZ 
GLORIJA GORNJI PETROVCI

Evangeličanski komorni mešani pevski zbor Glo-
rija iz Gornjih Petrovec je v soboto, 13.02.2010 
pripravil Valentinov koncert v kulturnem domu 
občine Gornji Petrovci v Stanjevcih. Poleg pevske-
ga zbora gostitelja, sta se predstavila še Komorni 
ženski pevski zbor » Žlaki« iz Sebeborec in pora-
bske ljudske pevke iz Monoštra. Vsak zbor je zapel 
pet pesmi, ob koncu pa so skupaj zapeli goričko lju-
dsko pesem TIJ ZEMLA RAJSKA MILA. Skup-
na točka vseh treh pevskih zborov je bila njihova 
zborovodkinja, glasbena pedagoginja, Marija Ritu-
per. Pevski zbor Glorija je, poleg Marije Rituper 
na sintesajzerju, spremljala še Marija Varga na 
violini. Pevski zbor Glorija je predstavil cerkvene 
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pesmi, komorni ženski pevski zbor »Žlaki » prek-
murske ljudske pesmi, ljudske pevke iz Monoštra 
pa porabske ljudske pesmi. Poslušalci so uživali v 
prijetni glasbi in večer je hitro minil. Ob koncu so 
se obiskovalci koncerta posladkali z dobrotami, ki 
so jih pripravile članice pevskega zbora Glorija. 
Pevski zbor Glorija se je že drugič predstavil v kul-
turnem domu v Stanjevcih. Prvi koncert, ki so ga 
pripravili decembra 2008 je bil božični koncert. 
Upamo, da bodo še večkrat gostovali v kulturnem 
domu in nam predstavili še preostale pesmi iz 
svojega obširnega repertoarja.
       
                    Sonja Kerčmar

Marija Rituper s pevskim zborom Glorija

Razstava pirhov in velikonočnega 
kruha v Veržeju

V Kovačičevi dvorani Zavoda Marianum v 
Veržeju so, 31.03.2010 odprli 2. razstavo pirhov in 
velikonočnega kruha slovenskih pokrajin, ki je bila 
odprta do 01.05.2010. 

Organizatorji letošnje razstave so bili: Zavod 
Marianum Veržej, SMC Veržej; Terme Banovci, 
Občina Veržej, Krajinski park Goričko in Pokrajin-
ski muzej Murska Sobota. 
Na ogled so bili tradicionalni in novodobni 
pirhi iz Pomurja, Vrhnike in Bele Krajine in 
velikonočni kruh iz vseh slovenskih pokrajin, 
tudi iz zamejstva ( Tržaška, Koroška, Pora-
bje). 
Na razstavi sta se z velikonočnim kruhom in vr-
tankom udeležila tudi TD VRTANEK iz Gornjih 
Petrovec in Društvo žena Kukeč.
       
                               Sonja Kerčmar

TD VRTANEK

Društvo žena Kukeč

Čistilne akcije
V soboto, 17.04.2010 se je Občina Gornji Petrovci ob 
dnevu Zemlje pridružila vseslovenski akciji Očistimo 
Slovenijo. Čistilne akcije smo v naši občini tudi do 
sedaj izvajali vsako leto v sklopu akcije Moja dežela, 
lepa in gostoljubna, a se je letos število udeležencev 
na čistilni akciji v večini vasi podvojilo. S tem so naši 
občani pokazali, da jim ni vseeno za okolje, v katerem 
živimo. Zavedamo se, da se tudi letos tisti, ki najbolj 
onesnažujejo naravo, niso udeležili čiščenja. Na dru-
gi strani pa se je akcije udeležilo veliko mladih, ki 
jim ni vseeno, v kakšnem okolju bodo živeli. Očistili 
smo kar nekaj divjih odlagališč ter odkrili mnoga 
odlagališča, ki so bila do sedaj skrita. V čiščenje se je 
vključilo tudi naše komunalno podjetje Pindža d.o.o., 
ki bo tudi v prihodnje poskrbelo za sanacijo številnih 
divjih odlagališč. Upamo, da je akcija opozorila na 
velik problem onesnaževanja okolja, in da bomo v 
prihodnje vsi skupaj bolje pazili na vse tiste, ki odme-
tavajo smeti v naravo in s tem škodijo vsem nam.
                   Sonja Kerčmar
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Čistilna akcija v Gornjih Petrovcih

Divje odlagališče v Gornjih Petrovcih

Deponija v Križevcih

Čistilna akcija v Adrijancih

Čistilna akcija v Panovcih

Čistilna akcija v Neradnovcih

Odlagališče v Stanjevcih

Čistilna akcija v Boreči
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Očistimo Slovenijo v enem dnevu 
– Čistilna akcija Kukeč

Že vrsto let v naši občini prirejamo čistilne akcije 
po posameznih vaseh. Letošnje leto je bila tovr-
stna akcija še pomembnejša, saj je akcija poteka-
la na isti dan po vsej Sloveniji.  Tokratna čistilna 
akcija ni bila navadna vsakoletna, kajti čistili 
smo vas, njeno okolico in divja odlagališča.
Tako smo se zbrali vaščani Kukeča, 17.4.2010, 
ob 8 uri zjutraj pred vaško – gasilskim domom 
in se lotili dela. Vaški predsednik Zlatko nas je 
najprej pozdravil in se nam zahvalil za udeležbo, 
nato pa nam je razdelil vreče za smeti in akcija 
se je lahko pričela. Razdeljeni smo bili v dve sku-
pini in imeli smo enega traktorista, ki nam je po-
magal pri prevozu smeti v Križevce. Najprej smo 
se napotili  od vaško - gasilskega doma po cesti 
navzgor. Ko smo očistili  vaški predel, smo se 
podali po cesti navzdol, do meje z Bokrači. Po-
tem smo se namenili po cesti navzdol in očistili 
še drugi del vasi ki meji na Kančevce. Nazadnje 
pa smo počistili še dve divji odlagališči. Ko smo 
svojo majhno vasico očistili, smo se najedli in 
nekaj spili ter se družili ob prijetnem klepetu. 
Zahvaliti pa se moramo tudi podjetju Pindža, 
ker so nam očistili dve veliki divji odlagališči.
       

Nina Cifer

PRVOMAJSKI PRAZNIKI NA 
KUKEČU 2010

Vaščani Kukeča smo letos tretjič zapored pripra-
vili prvomajsko praznovanje. Tako kot prejšnji 
leti, smo tudi letos najprej izbrali bor za mlaj, 
potem smo šli ponj, ga požagali, nato smo lu-
pili deblo, narezali smo zelenje za vence in 
nekaj cvetja. Pletenja vencev sta se lotili Erika 
in Marjanca. Spletli sta zelo lepe vence, sicer 
so bili letos malo manjši kot lani, ampak vseeno 
zelo lepo spleteni in kasneje tudi okrašeni s pisa-
nimi trakovi iz krep papirja.
Vaščani smo se zbrali pred vaško – gasilskem 
domu v petek, 30. 4. 10, ob 19.00 uri. Bil je 
prekrasen aprilski večer, pihal je rahel vetrič, 
sonce je počasi legalo k počitku, na nebu pa se je 
pojavila rdečkasta zarja. Vsak izmed nas je neiz-
merno užival v opazovanju narave in prijetnem 

društvu. Nato smo začeli z delom. Najprej je sledi-
lo postavljanje mlaja, kjer so se izkazali predvsem 
moški, seveda pa ni šlo tudi brez ženske pomoči. Po-
tem pa smo na vrsto prišle ženske predstavnice, ki 
smo se bolj posvečale temu, da so bili vsi preskrblje-
ni s pijačo in z domačim pecivom. Ko smo mlaj po-
stavili, smo se vsi skupaj odpravili na »veško igrišče«, 
kjer smo prižgali kres. Dolgo v noč smo se pogo-
varjali in zabavali ob kresu. Čas je hitro minil in kres 
je dogorel. Mi pa smo se zadovoljni odpravili nazaj 
proti gasilskemu domu. Ko smo prišli tja smo še po-
spravili stvari v notranjost, nato pa se pozdravili in 
zadovoljni odpravili domov. Seveda smo se strinjali, 
da bomo praznovanje priredili tudi prihodnje leto.

Nina Cifer

Kres na Kukeču

OBISK KOZJANSKEGA PARKA

Javni zavod Krajinski park Goričko je v torek,11. maja 
2010 za predstavnike goričkih občin pripravil izlet v 
Kozjanski park. Izleta se je udeležilo 16 predstavnikov 
iz sedmih goričkih občin. Občine Hodoš, Šalovci, 
Kuzma in Grad niso poslale svojih predstavnikov. Iz 
naše občine, Gornji Petrovci, sva se izleta udeležili 
Biserka Kuronja in Sonja Kerčmar. Z manjšim avto-
busom smo se odpravili proti Kozjanskemu parku, 
kjer nas je v Podsredi, na sedežu Kozjanskega parka, 
sprejel v.d. direktorja parka, Ivo Trošt. Po prisrčnem 
sprejemu in slikanju, smo si ogledali multivizijsko 
predstavitev Kozjanskega parka, nato pa smo si ogle-
dali trg Podsreda z lepo urejenimi in obnovljenimi 
hišami ter prangerjem, sramotilnim stebrom, ki jih 
je le še osem ohranjenih v Sloveniji. Od tu smo se 
sprehodili do Levstikovega mlina, ki še vedno melje 
žito, čeprav bolj za turistične oglede, kot za dejansko 



��

NOVINE, številka 29Prireditve in dogodki

potrebo kmetov. Levstikov mlin leži v lepi dolini, 
nedaleč od trga Podsreda, pod samim gradom Pod-
sreda in je v preteklosti obratoval kot grajski mlin. 
Pot smo nadaljevali na grad Podsreda, enega najbolj 
obiskanega med slovenskimi gradovi. Z grajskega 
dvorišča je čudoviti razgled daleč do Ivanjščice na 
hrvaški strani ter Boča, Donačke gore in drugih 
hribov, ki obkrožajo dolino Sotle. V gradu smo si 
ogledali grajsko kuhinjo, grajsko ječo, razstavo stek-
la, renesančno dvorano, Emino spominsko sobo in 
stalno razstavo slikarja Franceta Slane. Po ogledu 
gradu smo se odpeljali do Trebč, kjer smo si ogleda-
li Kolarjevo domačijo, domačijo Titove tete, v kateri 
je urejena info točka in trgovina regionalnih pro-
duktov. V sosednji stavbi, v kateri je Josip Broz Tito 
v letih od 1936 do 1941 vodil več konferenc CK KPJ 
in več drugih partijskih posvetovanj, smo si ogleda-
li multivizijsko predstavitev o njegovem življenju in 
delu. V gostišču Šempeter v Bistrici ob Sotli smo 
se okrepčali, nato pa odpeljali do Bizeljskega, kjer 
smo si ogledali Najgerjeve repnice. Nekateri med 
nami so bili prvič v takšni repnici, ki so bile nekoč v 
zemljo vkopane kleti za shranjevanje repe in krom-
pirja, danes pa so predvsem vinske kleti. Repnice so 
značilne prav za Bizeljsko in to na ozko omejenem 
območju, ki meri v dolžino 6 km in širino 4 km. V 
repnici smo poizkusili 5 sort domačih vin, tako be-
lih, kot rdečih. Tako smo dobili potrebno energijo, 
da smo se odpravili peš po romarski poti na Svete 
gore nad Sotlo, kjer je pet kapel, ki so posvečene: 
sv. Juriju, sv. Martinu, sv. Sebastijanu in Fabijanu 
ter Lurški Materi Božji. Sprejel nas je župnik, ki 
mašuje v teh kapelah in nam povedal tudi nekaj o 
njihovi zgodovini. Z vrha je lep razgled na hrvaško 
Zagorje, Donačko goro in Boč, ob lepem vremenu 
pa je videti tudi obronke Pohorja in Kamniške Alpe. 

Zadnja postaja na naši poti pa je bila vas Olimje, kjer 
smo si ogledali minoritski samostan, čokoladnico 
in pivovarno. Trg pred minoritskim samostanom je 
zelo lepo urejen v park, v katerem so predstavlje-
na številna zelišča, ki jih minoriti gojijo in iz kate-
rih izdelujejo domača zdravila, ki jih prodajajo v 
svoji lekarni. Polni prijetnih vtisov in spominov na 
številne znamenitosti in kraje, ki smo si jih ta dan 
ogledali, smo se odpravili prosti domu in pri gradu 
Grad na našem Goričkem zaključili izlet.
Upamo, da si bomo, v sodelovanju s Krajinskim 
parkom Goričko, lahko ogledali še druge krajinske 
parke v Sloveniji.
       

 Sonja Kerčmar

Na dvorišču Kozjanskega parka v Podsredi

BLAGOSLOV KRIŽA 
V NERADNOVCIH

Že nekaj let so potekali pogovori o postavitvi križa 
v Neradnovcih in letos je končno prišlo do tega. 
Družina Črnko – Šimon je odstopila zemljišče 
in se dogovorila z g. župnikom, Dejanom Hor-
vatom za postavitev križa. V nedeljo, 01.08.2010 
je bila blagoslovitev križa in sveta maša v vasi Ne-
radnovci, ki jo je vodil g. župnik, Dejan Horvat. 
Udeležba vernikov je bila zelo velika. Odslej bo v 
Neradnovcih vsako prvo nedeljo v mesecu avgustu 
proščenje s sveto mašo.
Verniki katoliške veroizpovedi se zahvaljujemo 
družini Črnko – Šimon, ki skrbi za lepo urejeno 
okolico križa. Zahvaljujemo se tudi občinskim de-
lavcem in vaščanom, ki so pomagali pri organiza-
ciji. Vam, g. župnik, pa velja iskrena hvala za trud, 
delo in zamisel. 

 Vaščani Neradnovec

Blagoslovitev križa v Neradnovcih
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BLAGOSLOVITEV KRIŽA 
V LUCOVI

Prvo nedeljo v septembru, 5. septembra 2010, 
ob 10. uri, je bila v Lucovi slovesnost blago-
slovitev križa s sveto mašo. Križ je blagoslovil 
in vodil slovesno sveto mašo župnik, g. Dejan 
Horvat, petje cerkvenega pevskega zbora pod 
vodstvom organista, g. Cirila Kozarja, pa je slo-
vesnost še polepšala.  Križ stoji v začetku vasi 
blizu križišča, kjer je nekoč stal stari gasilski 
dom.
Kljub temu, da je bila dan prej, to je v soboto, 
4. septembra, prav tako velika slovesnost v Lu-
covi – predaja obnove vaško gasilskega doma, 
se je posvetitve križa in svete maše udeležila 
velika množica ljudi iz celotne občine Gornji 
Petrovci, pa tudi iz sosednjih občin Šalovci in 
Kuzma. Razveseljivo je tudi dejstvo, da so po-
svetitvi prisostvovali krajani obeh veroizpovedi, 
ki živijo v zglednem sožitju na tem območju, to 
je katoličani in evangeličani. 
Po končani slovesnosti so bili vsi prisotni pova-
bljeni na pogostitev pod šotor pri obnovljenem 
vaško gasilskem domu. Ker je po nekaj dneh 
slabega vremena posijalo prijetno toplo sonce, 
so se mnogi zadržali do poznega popoldneva v 
prijetnem druženju s prijatelji in sorodniki.
Dogovorili smo se, da bomo odslej vsako prvo 
nedeljo v septembru pri križu pripravili slove-
snost svete maše – proščenje, kar naj bi postalo 
poseben praznik vasi Lucova.
     

Majda Zrinski

Križ v Lucovi je blagoslovil župnik, Dejan Horvat

DEN MEŠTROV Z 
GORIČKOGA

Lepa septembrska nedelja, 12.09.2010 je privabila v 
Neradnovce številne obiskovalce sejemske priredi-
tve. Gorički meštri so se predstavili tudi s prikazom 
izdelave lastnega izdelka in tako  obogatili celotno 
sejemsko dogajanje. Obiskovalci so imeli priložnost 
kupiti lončarske izdelke, čevlje, lectovo pecivo, 
lahko so izbirali med različnimi krušnimi izdelki, si 
kupili košaro ali krbülo, kovaški  ali leseni izdelek, 
dobrovniške remenke, izdelke iz slame, vezene prte, 
domače žganje in likerje, med in medene izdelke … 
in novost, lahko so poskušali in kupili pravi gorički 
sir. Skratka, bilo je veliko možnosti, dovolj izbire in  
kupili so si lahko okrasne ali uporabne izdelke, ki 
jih morda drugod ne morejo.
Popestritev dogajanja ob Neradnovskem mlinu je 
bil  nastop folklorne skupine KTD Moščanci  in 
prijetno vodenje članice te skupine, Mojce.
V Lenarčičevem mlinu so bili razstavljeni spominki 
in po  razglasitvi najlepših, ki so prispeli na natečaj, 
je bila tudi razglasitev NAJ VERTA GORIČKOGA 
SADOVNJAKA 2010.
Komisija, ki je prepotovala velik del Goričkega, 
je izbrala za NAJ VERTA 2010 Iztoka Starca, 
Goričancem dobro poznanega zdravnika, kirurga 
iz Murske Sobote. V Boreči, kjer preživlja svoj pro-
sti čas, ima urejen lep sadovnjak, ki je v skladu z 
ocenjevalnimi kriteriji dosegel najvišje število točk 
in si tako pridobil laskavi naslov prvega NAJ VER-
TA GORIČKOGA SADOVNJAKA.
In nekaj točk manj, pa še vedno dovolj veliko za na-
grado, so dosegli sadovnjaki v lasti Štefana Smodiša  
Gornji Petrovci 89; Silvije ŠANCA, Središče 36; 
Karla GJERGJEKA, Otovci 54 in Štefana FLE-
GARJA, Gerlinci 8.
Preostalih 36 sadovnjakov, ki jih je komisija v sesta-
vi Milene Horvat, JZ KP Goričko; Hermana Kisi-
laka, UO GDLV in Vladimirja Smodiša, Sadjarsko 
društvo Pomurja obiskala, si je prislužilo zahvalo za 
prispevek k urejenosti goričke krajine. Zavedamo 
se, da se zelo zlahka odločajo družine na Goričkem 
in posekajo vsa stara sadna drevesa in tako uničijo 
značilnost goričkih bregov, lepoto naše krajine in 
navsezadnje doto naših prednikov, ki so z ljubeznijo 
vzgojili številne vrste in sorte sadnega drevja. Zato 
torej zahvala  vsem, ki vztrajajo in ohranjajo tradi-
cijo v sadjarstvu za rodove, ki prihajajo.
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Na sejemski prireditvi se je predstavil tudi 
turistični podmladek  OŠ Kuzma  s projektom 
Poroka moje babice. Žal se ostale goričke šole 
našemu vabilu niso odzvale, upamo pa, da bo v 
prihodnje tudi teh v Neradnovcih več. Navseza-
dnje postaja jasa ob neradnovskem Lenarčičevem 
mlinu zanimiva turistična točka in dobro bi bilo, 
da svoje mlade ideje na tej prijetni jasi predsta-
vljajo tudi naši mladi turistični ustvarjalci.
Den meštrov je le eden od kar nekaj  dogodkov 
na tem skritem kotičku naše goričke pokraji-
ne. In zakaj smo si ga izbrali? Zato, ker želimo 
približati ljudem zanimivosti in lepoto naše po-
krajine, naših še neraziskanih kotičkov, ki vabijo 
in pomirjajo. In če smo v tem samo malo uspeli, 
smo lahko zadovoljni. Spoznali smo sami, da je 
lepota  v malih stvareh, prijetnost  za ljudi pa 
tam, kjer nisi le številka, temveč si del nekoliko 
večje skupnosti in kjer se lahko spoznavaš, se 
spoznaš in komaj čakaš, da se čez leto lahko 
spet vrneš.
Torej vrnite se vsi, ki ste bili v Neradnovcih, tudi 
prihodnje leto, 04. septembra in s sabo pripeljite 
še koga!

                   Marta Horvat

Vezenine Danice Babič iz Ivanovec

Gorički sir Valentine Šeruga Lazarovski iz Kukeča

RAČUNALNIŠKI TEČAJ 2010

V sredo, 29.09.2010 sta župan, Franc Šlihthuber 
in predstavnik Sinergije, Kristjan Šadl, podelila 
priznanja enajstim občanom Občine Gornji Petro-
vci, ki so uspešno zaključili začetni računalniški 
tečaj. Računalniški tečaj, ki ga brezplačno organi-
zira Sinergija, ima v naši občini velik odziv. Tako 
smo do sedaj izobrazili že tri skupine občanov in 
upamo, da se bo tudi prihodnje leto prijavilo do-
volj občanov za eno ali celo dve skupini.
       
      S.K.

Udeleženci računalniškega tečaja v letu 2010

VELIKI KONCERT SKUPINE 
BLUE PLANET V 
STANJEVCIH

V soboto, 25. septembra 2010, je v Športnem 
centru Stanjevci skupina Blue Planet organizirala 
veliki koncert, kjer so predstavili svoj prvi album 
Telo se krivi. Ob tej priložnosti je skupina Blue Pla-
net gostila številne znane glasbenike, med drugim: 
Vladimirja Kočiša Zeca, Šank Rok, Marko bando, 
Sončno upravo, Dismissed, Modro cono, Plamen 
in druge. Na dan koncerta so vas Stanjevci prepla-
vile množice obiskovalcev od blizu in daleč. Toliko 
obiskovalcev v vasi Stanjevci še ni bilo. Koncerta 
se je udeležilo okrog 1.200 obiskovalcev. Bilo pa 
bi jih zagotovo še več, če ne bi zagodlo vreme z 
močnim dežjem. 
K sami organizaciji prireditve so poleg članov sku-
pine Blue Planet priskočili še člani PGD Stanje-
vci, KMN Stanjevci, Pohodnega društva Miroslav 
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Viher Stanjevci in ostali Stanjevčari, ki so s svojim 
delom pripomogli, da obiskovalci koncerta niso bili 
ne lačni in ne žejni. Pri tem moram pohvaliti celotno 
delovno osebje, še posebej pa podpredsednika PGD 
Stanjevci, Stanka Kozica, ki je bil glavni pri organi-
zacijskih delih, za katera so bila zadolžena domača 
društva in vas Stanjevci. 
Po končani prireditvi lahko zadovoljni dodamo: 
mogoče pa se še kdaj ponovno vidimo na takšni ali 
podobni prireditvi v Stanjevcih.

Anita Zakoč,
tajnik PGD Stanjevci in 

PD Miroslav Viher Stanjevci

Koncert ansambla Blue Planet v Stanjevcih

Množica na koncertu

OBISK MEDICINSKIH SESTER 
IZ LJUBLJANE V ZDRAVSTVENI 
POSTAJI GORNJI PETROVCI

V petek, 17.10.2010 so Zdravstveno postajo v Gornjih 
Petrovcih obiskale medicinske sestre iz Ljubljane. 
Ogled ZP je bil del tridnevne ekskurzije v Budimpešto. 
Občina Gornji Petrovci in delavci ZP Gornji Petro-
vci so jim pripravili prisrčen sprejem. Pozdravili so 
jih: patronažna sestra, Erika Časar, župan občine 
Gornji Petrovci, Franc Šlihthuber in vodja ZP Gor-

nji Petrovci, dr. Marjeta Benko Šbüll. Za vedro 
razpoloženje so poskrbeli Ljudski pevci in godci 
TD Vrtanek. Medicinske sestre so poklonile ZP 
Gornji Petrovci sliko, akvarel, ki so jo same na-
slikale. Po ogledu prostorov ZP Gornji Petrovci 
so se še okrepčale v jedilnici. TD Vrtanek je pri-
pravil obložene kruhke z različnimi namazi, dr. 
Marjeta Benko Šbüll je prinesla pecivo, dr. Ma-
rijan Kiršner pa je prinesel domače vino. Po kra-
tkem obisku so gosti nadaljevali svojo začrtano 
pot naprej. Žal si okolice, zaradi močnega dežja, 
niso mogli ogledati, so pa obljubili, da še kdaj 
pridejo na Goričko. 
       

Sonja Kerčmar

Medicinske sestre iz Ljubljane na obisku zdravstvene 
postaje Gornji Petrovci

MESTNA OBČINA MURSKA 
SOBOTA NA OBISKU V GOR-
NJIH PETROVCIH

Mestna občina Murska Sobota je bila letos že 
enajstič partner tisočim evropskim mestom 
v vseevropski akciji » Evropski dan brez avto-
mobila » in petič v akciji » Evropski teden mo-
bilnosti».V tednu od 16. do 22. septembra so 
pripravili najrazličnejše dejavnosti, s katerimi 
so v ospredje postavili temo » Potuj pametneje, 
živi bolje », ki povezuje zdravje in mobilnost. 
V sklopu te akcije se je v nedeljo, 19.09.2010 
75 občanov Občine Murska Sobota, skupaj 
z županom, Antonom Štihcem, pripeljalo z 
vlakom v Gornje Petrovce, kjer jih je pričakal 
župan, Franc Šlihthuber in delavka občinske 
uprave, Sonja Kerčmar. Veseli sprejem so jim 
pripravili tudi ljudski pevci » Gorički lájkoši ». 

Prireditve in dogodki
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V vaški dvorani jih je čakala topla enolončnica in 
domače pecivo. Ogledali so si občinsko stavbo ter 
novo oljarno Pojbič Kolomana, kjer so lahko ku-
pili tudi bučno olje, domačo moko in kašo, nato 
pa so se zopet peš odpravili do železniške postaje 
v Gornjih Petrovcih in se z vlakom vrnili v Mur-
sko Soboto. Srečanje je potekalo v prijetnem in 
veselem vzdušju. Župan občine Murska Sobota, 
Anton Štihec, se je zahvalil Občini Gornji Petro-
vci za gostoljubje in nas povabil ob priliki v Mur-
sko Soboto. Župan, Franc Šlihthuber je vabilo z 
veseljem sprejel in obljubil, da nas bo v Mursko 
Soboto prišlo veliko več, kot je njih v Gornje Petro-
vce. Upajmo, da se bo to tudi uresničilo.
       

Sonja Kerčmar

Sobočanci pred oljarno Pojbič Kolomana v Gornjih Petrovcih

100 letnica rojstva msgr. Lojzeta 
Kozarja

Msgr. Lojze Kozar, duhovnik, pisatelj in glasbenik, 
rojen 11.11.1910 v Martinju, je pol stoletja deloval 
v župniji Odranci, kjer je skupaj s farani zgradil 
mogočno cerkev. Zato so se v tej župniji odločili, 
da bodo ob stoletnici njegovega rojstva praznovali 
Kozarjevo leto.
Zato smo se na občnem zboru KUD Srebrni breg 
Martinje leta 2009 odločili, da se bomo temu 
praznovanju pridružili tudi v njegovem rojstnem 
kraju.
Tukaj bom omenil predvsem dve prireditvi, ki sta 
se odvijali pri nas.
Najprej je bil pohod od Gornjega Senika do sv. 
Ane v Boreči. Pohoda se je udeležilo čez sto poho-
dnikov iz Odranec in tudi veliko pohodnikov iz 

Martinja in drugih krajev naše občine. Z nami je bil 
tudi naš župan, ki je pohodnike posebej pozdravil.
Pohod se je začel z mašo v cerkvi na G. Seniku, kjer 
je bil Kozar krščen. Pot smo nadaljevali proti Mar-
tinju do Srebrnega brega, potem pa naprej do kapele 
v Martinju in do domačije, kjer je bila rojstna hiša 
g. Kozarja. Tam smo se malo ustavili, se odpočili in 
se posladkali z dobrotami, ki so nas čakale, saj so 
domačini pripravili dosti peciva in pogač, predvsem 
pa hladne pijače, ki nas je lepo osvežila. Pot smo na-
daljevali po t.i. Kozarjevi novomašni poti, torej po isti 
poti, po kateri je šel Kozar leta 1936, kot novomašnik, 
skupaj z ogromno množico ljudi, do cerkve sv. Ane, 
kjer je imel novo mašo. Še pred pohodom je bila ta 
pot tudi označena z enajstimi smerokazi, na katerih 
so misli iz enajstih Kozarjevih knjig. 
Pot smo zaključili pri cerkvi sv. Ane v Boreči, kjer 
nas je po krajšem nagovoru župana čakala zaslužena 
malica. Vsi pohodniki smo bili zelo zadovoljni in ve-
seli, saj je bil pohod res enkraten in nepozaben za 
vse, predvsem pa za pohodnike iz Odranec, ki teh 
krajev ne poznajo. Zato lahko trdim, da ta pohod ni 
bil zadnji.

Pohodniki na postanku na Srebrnem bregu

Kozarjev pohod iz Gornjega Senika preko Srebrnega brega do 
sv. Ane v Boreči

Prireditve in dogodki
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V nedeljo, 21.11. 2010 pa je bila slovesnost blagoslo-
vitve doprsnega kipa msgr. Lojzeta Kozarja. Ker je 
msgr. Kozar pomemben tudi za naš kraj, pa ne samo 
za vas Martinje, ampak tudi za širšo okolico, smo se 
odločili, da na primernem mestu postavimo njegov 
doprsni kip. Ker njegove rojstne hiše ni več, smo se 
odločili, da postavimo kip pri kapeli, saj je msgr. Ko-
zar dosti sodeloval pri njeni izgradnji, pa tudi drugače 
se nam je zdel ta prostor primeren, saj se tam večkrat 
zbere več ljudi. Kip je izdelal kipar Marjan Drev in je 
postavljen tako, da gleda proti Srebrnemu bregu.
Kip je blagoslovil domači župnik, g Dejan Horvat 
skupaj z župnikoma iz Dolenec in Kuzme. Na slove-
snosti je spregovoril tudi župan g. Franc Šlihthuber, 
Kozarjevo pesem pa je prebrala g. Majda Zrinski, ob 
tem pa so še zapeli domači cerkveni pevci in moški 
kvartet Martinje. Po koncu slovesnosti so pridne 
domače gospodinje pripravile pogostitev za vse, ki so 
se tiste hladne nedelje udeležili lepe in za naš kraj 
pomembne prireditve.
Naj še dodam, da se je Mohorjeva družba v tem ju-
bilejnem letu odločila, da bo ponatisnila Kozarjeve 
knjige. Tako je pred kratkim izšel ponatis knjige Ma-
terina ruta. Istočasno pa je bila natisnjena knjiga z 
naslovom Vsa moja ljubezen, v kateri je avtor Lojze 
Kozar ml., predstavil msgr. Lojzeta Kozarja, njegovo 
življenjsko pot in njegovo delo.

Predsednik KUD Srebrni breg Martinje,
Ciril Kozar

Spomenik msgr. Lojzeta Kozarja v Martinju

Prireditve in dogodki / Gasilstvo

OTVORITEV OBNOVLJENEGA 
VAŠKO – GASILSKEGA DOMA 
V LUCOVI

V soboto, 04.09.2010 se je v Lucovi odvijal že dru-
gi pomembni dogodek v letošnjem letu. V juliju 
smo odprli novo nogometno igrišče s slačilnicami 
in klubskimi prostori, to soboto pa smo odprli 
obnovljeni vaško – gasilski dom, ki skupaj z no-
gometnim igriščem sedaj tvori celoto in je postal 
center dogajanja in življenja v vasi. Ob tej priliki 
smo gasilci PGD Lucova povabili pobrateno gasi-
lsko društvo Sobrače, od katerega smo lansko leto 
kupili rabljeno gasilsko vozilo in tako spletli prija-
teljske vezi. Gasilci PGD Sobrače so se z veseljem 
odzvali povabilu in se pripeljali kar z avtobusom in 
se veselili z našimi vaščani do jutranjih ur. Kulturni 
program je povezovala Majda Zrinski. O pomemb-
nosti dogodka za vas Lucova so spregovorili: pred-
sednik PGD Lucova, Ernest Kardoš, župan, Franc 
Šlihthuber, ki ima tudi največ zaslug za uresničitev 
celotnega projekta igrišča in obnove gasilskega 
doma, predsednik gasilske zveze občine Gornji 
Petrovci, Johann Laco, častni predsednik gasilske 
zveze Slovenije, Ernest Eöry in predsednik pobra-
tenega gasilskega društva Sobrače, Drago Lokar. 
Vabilu so se odzvali tudi: častni poveljnik GZ Mur-
ska Sobota, g. Franc Gomboc, častni poveljnik 
GZ Gornji Petrovci, g. Aleksander Kerčmar, člani 
občinskega sveta, predsednik KS Šulinci, g. Dra-
go Svetec in drugi pomembni gostje. V kulturnem 
programu so nastopili: glasbena skupina OŠ Gor-
nji Petrovci, Jurčki in folklorna skupina OŠ Gor-
nji Petrovci, KUD Goričko s skečem » Izprašeni 
gasilec » ter Valerija in Anja Kučan, ki sta, skupaj 
z ansamblom A KLASSA, zaigrali tri pesmi na 

Zbor gasilcev pred prireditvijo
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klaviature in saksofon. PGD Sobrače nam je po-
darilo, v spomin na otvoritev obnovljenega vaško 
gasilskega doma, veliko ogledalo, mi pa smo poda-
rili v spomin županu, Francu Šlihthubru, predsed-
niku PGD Sobrače, Dragu Lokarju in direktorju 
Komunalnega podjetja Pindža, Štefanu Kuharju 
kipec sv. Florijana, zaščitnika gasilcev. Sledila je 
svečana otvoritev obnovljenega vaško – gasilskega 
doma s prerezom traku in predajo ključev. Trak 
so prerezali: župan, Franc Šlihthuber, predsednik 
PGD Lucova, Ernest Kardoš, podžupan, Ernest 
Kerčmar, vaški predsednik, Stanko Lepoša, pred-
sednik ŠD Lucova, Silvester Lepoša in predsed-
nik KS Šulinci, Drago Svetec. Obnovljeni vaško 
– gasilski dom sta blagoslovila evangeličanska 
duhovnica, Jana Kerčmar in katoliški župnik, 
Dejan Horvat. Po končani slovesnosti so si go-
stje ogledali notranjost vaško – gasilskega doma 
z dvorano in sejno sobo v nadstropju. Sledila je 
pogostitev in zabava z domačim ansamblom A 
KLASSA.
Predaja obnovljenega vaško-gasilskega doma Lu-
cova je bila dogodek, ki se ga bodo naši vaščani 
še dolgo spominjali. Ta pridobitev je presegla vsa 
naša pričakovanja in tako so naše želje postale oti-
pljiva realnost. Objekt je sodobno urejen, s prelepo 
urejenim pročeljem, s čudovito barvno kombina-
cijo in poslikavo podobe sv. Florijana in grba ŠD 
Lucova. Notranjost je lepo opremljena, urejena 
okolica pa videz samo polepša. Vse to je rezultat 
ogromnih ur udarniškega dela, zagnanosti, trma-
stega vztrajanja in angažiranosti skoraj slehernega 
vaščana. Kljub naši majhnosti, kajti premoremo 
le 33 polnih hišnih številk, nam je uspelo projekt 
pripeljati do konca. Mislimo celo, da nas je še do-
datno združil, kajti preprosto – stopili smo  sku-
paj in skupaj odpraviti marsikatero težavo in rešili 

številne probleme. Zavedali smo se, da tako velika 
investicija zahteva dobro organizacijo in sodelo-
vanje, saj več glav več ve in več rok več naredi. 

Investicije pa vsekakor ne bi mogli izvesti, če nam 
ne bi prisluhnil g. župan, Franc Šlihthuber in celot-
ni občinski svet. Za nas je bil to prevelik finančni 
zalogaj, ki ga sami nikakor ne bi zmogli. Sklenili 
smo glave, skupaj snovali načrte in prišli do dogo-
vora, da bomo z gradnjo in obnovo vaško-gasilske-
ga doma prišli tudi do zelo potrebnih prostorov za 
naše športno društvo.
Zato se želimo zahvaliti vsem, ki ste kakorkoli 
pridali kamenček v mozaik te prelepe zgodbe, 
posebej še županu, g. Francu Šlihthubru, ki je 
vložil ogromno energije in sredstev, osebnega 
angažiranja in lastnih idej ter svojega prostega 
časa, celotnemu občinskemu svetu v stari sesta-
vi in direktorju Komunalnega podjetja Pindža, 
g. Kuhar Štefanu in njegovim delavcem, ki so iz 
dneva v dan spreminjali podobo našega drugega 
doma in okolice. Hvala tudi vsem drugim izvajal-
cem del, vsem gasilcem, vaščankam in vaščanom 
ter vsem, ki ste nas tudi moralno podpirali pri 
rasti doma. Objekt je zgrajen, dan nam je v 
uporabo, naša dolžnost pa je, da ga  primerno 
vzdržujemo in ohranjamo takšnega, da nam bo 
vedno v ponos.
Ob koncu želimo vsem gasilcem, vaščankam in 
vaščanom, članom športnega društva ter vsem 
občankam in občanom naše občine mirne in z ra-
dostjo obdane božične praznike ter srečno v no-
vem letu 2011.
                

Ernest KARDOŠ -  predsednik GD Lucova
Stanko LEPOŠA  -  predsednik VO Lucova
Silvester LEPOŠA - predsednik ŠD Lucova 

Blagoslovitev vaško – gasilskega doma Nova sejna soba gasilcev PGD Lucova
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Občinske gasilske vaje, 3.7. 2010 
– Kukeč

Minilo je že mnogo let, odkar so naši gasilci pri-
redili v domači vasi večje gasilsko tekmovanje. 
Letošnje leto pa so bili prav oni tisti, ki so mora-
li prirediti Gasilsko občinsko tekmovanje občine 
Gornji Petrovci.
Ponudbo z občinske gasilske zveze so dobili že 
zelo zgodaj, nekje sredi meseca februarja. Takoj 
po obvestilu je predsednik PGD Kukeč, Geza Hari 
sklical občni zbor. Na občnem zboru so se člani 
društva soglasno strinjali s predlogom, vendar pa 
je Geza Hari izrazil željo, da odstopi s položaja 
predsednika društva in sicer zaradi zdravstvenih 
razlogov. Tako so morali člani izvoliti novega pred-
sednika, ki je postal Slavko Cifer. Funkcijo povelj-
nika, katero je do tedaj opravljal prav on, pa je pre-
pustil Stanku Cifru. Gasilci so z novim vodstvom 
takoj začeli s pripravami na ta velik dogodek. 

Proti koncu junija so se najprej zavzeli za organi-
zacijo sektorskih vaj, katere so bile prav tako pri 
nas. Približno tri dni pred prireditvijo smo se zbra-
li vsi mlajši vaščani in pomagali gasilcem pripra-
viti vse potrebno za sektorske vaje. Najprej smo 
počistili mize, postavili šanke, nabavili pijačo in 
zaprosili Srečka Cifra za pomoč pri pripravi hra-
ne. Okrog postavitve tekmovalnih poligonov nam 
je pa pomagal Vokr iz Križevec. Sektorske vaje so 
bile uspešne in že isti dan smo v mislih hiteli k 
občinskim vajam, ki so bile teden dni kasneje. Mi-
nil je teden, med katerim smo imeli veliko težav, 
saj smo morali poligon za štafeto prestaviti na ce-
sto, ker je tam bolj raven teren, vse tekmovalne 
površine smo morali zakoličiti in okrog njih po-
tegniti varovalni trak. Občina nam je pomagala 
pri postavitvi šotora, pijačo smo hladili v kombiju 

Vigrosa, pri tem nam je pomagal g. Prelec, hra-
na je bila spet naloga Srečka in seveda ni šlo tudi 
brez glasbe, za katero je bil zaslužen naš vikendaš, 
Janko Hercan. Tekmovanje je bilo dobro organizi-
rano in je potekalo, kot smo predvidevali. Ob kon-
cu dneva smo bili vsi zadovoljni, tako tekmovalci, 
kot tudi organizatorji. 

Občinsko gasilsko tekmovanje na Kukeču

PGD Martinje v letu 2010

Leto je spet naokrog in prazniki so pred vrati. 
Ljudje hitijo po nakupih in marsikdo bo kupil 
pirotehnična sredstva. Razne rakete in petarde 
bodo spet pokale in na tem mestu je potrebno 
opozoriti na posledice, ki se lahko zgodijo pri 
nepravilni rabi teh sredstev. Starši morajo biti 
zelo previdni, da njihovi otroci ne pridejo do teh 
stvari, saj so otroci najbolj izpostavljeni nevar-
nosti. 
Prva in osnovna naloga vsakega gasilca je pomoč 
in reševanje. Gasilec rešuje vse, od človeka in 
živali pa vse do raznih stvari. Posreduje pri 
požaru, poplavi in drugih nesrečah, bodisi ele-
mentarnih ali prometnih.
V našem društvu letos ni bilo takšnih primerov 
in prav veseli smo, da je tako. Ker pa nesreča 
nikoli ne počiva, smo vedno v pripravljenosti, da 
priskočimo na pomoč.
V mesecu aprilu smo opravili pregled društva. 
Pregled je pokazal, da je oprema pripravljena, 
gasilski dom urejen in obe desetini usposobljeni 
za gašenje in reševanje.
Tako smo se tudi letos udeležili obeh večjih 
tekmovanj v občini. V juniju je v Neradnovcih 
potekalo sektorsko tekmovanje, na katerem sta 

Izprašani gasilci PGD Martinje: Damjan, Matevž, Jožek, Maja 
in Mihaela (manjka Aleš)

Gasilstvo
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obe desetini, tako moška kot ženska, dosegli 
odličen rezultat. V juliju pa je v vasi Kukeč po-
tekalo občinsko gasilsko tekmovanje, kjer so 
člani v močni konkurenci dosegi četrto mesto, 
članice pa prvo mesto. Za dosežene rezultate 
sta v prvi vrsti zaslužna poveljnik, Miran Sukič 
in predsednik, Mitja Šeruga. Vendar pa brez 
marljive desetine, tako moške kot tudi ženske, 
sigurno ne bi bilo takih rezultatov. Vsak po-
sameznik doda svoj delček, ki na koncu tvori 
celoto; ki dvigne moralo skupine. 
V avgustu smo organizirali sedaj že tradicio-
nalno veselico ob proščenju v Martinju. Tudi 
vreme nam je bilo naklonjeno, saj je bilo celi 
dan sončno. Tako smo si zagotovili vsaj malo 
sredstev, ki so nujno potrebne za delovanje 
društva.  
Ker je mesec oktober mesec požarne varno-
sti, se je tudi v naši občini odvijal preizkus 
pripravljenosti gasilske enote. Tako se je en 
večer nenadoma oglasila gasilska sirena, ki je 
naznanila požar. Gasilci so se odzvali hitro in 
množično ter se v nekaj minutah že peljali na 
mesto požara. Na srečo je šlo le za vajo, ki je 
na koncu lepo uspela. 
V letošnjem letu je na skupnem rednem let-
nem občnem zboru šest članov našega društva 
prejelo diplome o opravljenem tečaju za 
izprašanega gasilca. Tečaj so sicer opravili že 
v letu 2009.  Na tem mestu pa vsem še enkrat 
iskrene čestitke.
Vsi se zavedamo, da je naš gasilski dom obenem 
tudi vaški dom in tako smo ga tudi letos odsto-
pili za volitve in druge namene. Tako ohranja-
mo sožitje v vasi, saj smo poleg športnega 
društva in vaškega odbora vsi zaslužni za pre-
poznavanje in organizacijo prireditev v naši 
vasi. Ker nas je malo v vasi, so nekateri naši 
člani istočasno tudi člani športnega društva.
Ob zaključku leta bi se rada v imenu PGD 
Martinje zahvalila vsem sponzorjem, ki nam 
pomagajo in nas podpirajo. Iskrena hvala tudi 
občini Gornji Petrovci in njenemu vodstvu.
Vsem skupaj pa želim, da bi božične praznike 
preživeli v miru, sožitju in strpnosti do dru-
gega. V novem letu 2011 pa dosti zdravja in 
izpolnitev vseh skritih želja.

Marjetka Andrejek,
tajnik PGD Martinje

NOV GASILSKI PRAPOR
PGD KRIŽEVCI

V času prevelikega tempa 
življenja in nenehnega hi-
tenja za naravnimi dobrina-
mi se še vedno najde volja 
in moč po skupnih vredno-
tah, kar nedvomno dokazuje 
prireditev ob razvitju nove-
ga praporja PGD Križevci. 
Prapor je simbol naše gasilske organizacije in 
tudi vsakega člana, ki ponazarja enotno, složno in 
nesebično medsebojno pomoč, hkrati pa obeležuje 
društvo ob raznih srečanjih in slovesnostih.
PGD Križevci je svoj prvi prapor razvilo leta 1963. 
Kljub dobremu vzdrževanju je bil prapor iz leta 
v leto v slabšem stanju. Na pobudo predsednika 
PGD Križevci, g. Roberta Bobiča, smo tudi člani 
upravnega odbora bili mnenja, da bo potrebno pri-
stopiti k aktivnostim za nakup novega gasilskega 
praporja. Na seji upravnega odbora PGD Križevci 
dne, 14.1. 2010, smo dokončno sprejeli sklep, da 
bomo razvili nov gasilski prapor. Pridobili smo 
nekaj ponudb in se odločili za podjetje Vezenje 
Ercigoj iz Ljubljane. Ob ogledu izdelkov podjetja 
smo se odločili za unikatni izdelek. Odločili smo 
se, da bo na hrbtni strani praporja gasilski dom, ki 
je zaradi svoje velikosti nekaj posebnega. Ob njem 
je tudi upkaš, ki je značilnost kraja Križevci.  
22. avgusta 2010 smo razvili nov prapor. Na pri-
reditvi so se zbrali gasilci PGD iz naše občine, 
počaščeni pa smo bili tudi s prihodom gasilcev s 
pobratenega PGD Turnišče – Ptuj ter sosednjih 
društev: PGD Domanjševci, PGD Lončarovci in 
PGD Kuštanovci. Svečanost so s svojim obiskom 

Zbor gasilcev pred gasilskim domom v Križevcih

Gasilstvo
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popestrili predsednik GZ Gornji Petrovci, g. Johann 
Laco, regijski poveljnik za Pomurje, g. Dušan Utroša 
in častni predsednik GZ Slovenije, g. Ernest Eöry. 
Prapor sta razvila župan občine Gornji Petrovci, g. 
Franc Šlihthuber in zaslužni član PGD Križevci, 
g. Janez Gergar in ga predala predsedniku PGD 
Križevci, g. Robertu Bobiču. Prapor sta blagoslo-
vila duhovnik evangeličanske cerkve, g. Aleksander 
Balažic in župnik katoliške cerkve, g. Dejan Horvat. 
Na prapor je bilo pripetih 33 trakov, drog pa krasi 
66 zlatih in 51 srebrnih žebljičkov. Stroški nakupa 
praporja z vsemi dodatki znašajo 5.700,00 EUR. 
Razvitje novega praporja so omogočili predvsem 
vaščani vasi Križevci, ki so z nakupom trakov, zla-
tih in srebrnih žebljičkov prispevali večino sredstev, 
za katera se jim najlepše zahvaljujemo. Razvitje 
praporja so podprli številni donatorji, med kateri-
mi so največ prispevali: Občina Gornji Petrovci, 
SGP Pomgrad – GM, NLB Podružnica Pomurje, 
Zavarovalnica Triglav M. Sobota, Mlinopek M. So-
bota in Radenska d.o.o.. Sredstva za nakup trakov 
in žebljičkov so prispevali tudi številni samostojni 

Župan, Franc Šlihthuber in zaslužni član PGD Križevci, Janez 
Gergar sta razvila prapor

Blagoslovitev prapora

OBISK SVETOVNEGA 
SEJMA GASILSKE IN 
REŠEVALNE TEHNIKE 
V LEIPZIGU
Sedem predstavnikov Gasilske zveze Gornji 
Petrovci in posameznih prostovoljnih gasil-
skih društev so se letos, 08.06.2010 udeležili 
velikega sejma gasilske in reševalne tehnike 
v Leipzigu v Nemčiji ter si ogledali najboljšo 
tehniko, ki jo trenutno svet premore na tem 
področju. Obisk sejma je trajal celi dan, na 
poti domov pa so si še ogledali znameniti sta-
dion Bayerna v Münchnu. Udeleženci sejma 
se zahvaljujejo Občini Gornji Petrovci, ki jim 
je omogočila ogled sejma s kombijem in voz-
nikom. 

(od leve) Robert Bobič (poveljnik GZGP), Marjan 
Čerpnjak (PGD Peskovci), Stanko Kozic (član upravne-
ga odbora GZGP), Simon Perš (PGD Petrovci), Mihael 
Šlihthuber (PGD Stanjevci), Vlado Kardoš (namestnik 
poveljnika GZGP), Janez Šlihthuber (PGD Stanjevci)

podjetniki, iz občine in izven, vsa PGD iz 
občine Gornji Petrovci in zgoraj omenje-
na, GZ Gornji Petrovci, LD Križevci, 
Evangeličanska cerkvena občina Križevci in 
prijatelji. 
Ob veliki pridobitvi našega gasilskega 
društva se vsem omenjenim in tudi neo-
menjenim donatorjem najlepše zahvaljuje-
mo, posebna zahvala pa gre vaščanom vasi 
Križevci, ki nas v naših aktivnostih podpi-
rajo.
    

UO PGD Križevci

Gasilstvo
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Ob bližajočih se prazniki želijo gasilke in gasilci 
PGD Šulinci vsem svojim stanovskim kolegom, 
kot tudi občankam in občanom naše vasi, vesele 
božične praznike ter srečno in uspešno leto 2011.
       

Štefan Bočkor,
predsednik PGD Šulinci

Članice in člani PGD Stanjevci vas prav lepo 
pozdravljamo. Zahvaljujemo se vsem, ki so z nami 
sodelovali v tem letu, predvsem pa Gasilski zvezi 
Gornji Petrovci, vsem našim članom in članicam 
za opravljeno delo ter vsem občankam in občanom 
naše občine.
Želimo vam prijetne božične praznike, v letu 2011 
pa dosti zdravja, sreče, dobrega dela in leto brez 
požarov in nesreč.
       

               Članice in člani PGD Stanjevci

Gasilci PGD Šulinci leta 1981

Gasilstvo / Šport

Na koncu sezone smo tako imeli 15 zmag in le 
en poraz. To pa je vsekakor rezultat, ki nam ga 
marsikdo zavida. Med strelci smo na koncu imeli 
našega igralca, Sandija KOCA na tretjem mestu.
Udeležili smo se tudi občinskega turnirja, ki ga je 
organiziralo ŠKD Adrijanci. Po nekaj letih nam je 
uspelo zopet osvojiti prvo mesto, Sandi Koca pa je 
bil drugi strelec turnirja.
Tudi strelska ekipa v postavi: Štefan Kučan, Franc 
Bohar ml. in Milan Hari osvaja zavidljive uspehe. Na 
občinskem tekmovanju Občine Šalovci v Dolencih 
so v letošnjem letu že tretjič osvojili prvo mesto in 
tako prejeli prehodni pokal v trajno last.
Po zasluženih počitnicah smo se ponovno vključili v 
novo tekmovalno sezono 2010/2011, ki se je začela 
meseca septembra. V jesenskem delu sezone smo po 
odigranih osmih tekmah ponovno postali jesenski 
prvaki z osvojenimi 22 točkami. Dosegli smo sedem 
zmag in en neodločen rezultat. Neodločen rezultat 
smo dosegli z drugo uvrščeno ekipo Domanjševci 
in sicer 2:2. Na koncu jesenskega dela tekmovanja 
imamo 5 točk prednosti pred drugimi, Domanjševci 
in 7 točk prednosti pred tretjimi, Gornji Petrovci.
V zimskem času imamo organizirano tudi 
rekreacijo v osnovni šoli Gornji Petrovci. Potekala 
bo vsako sredo od 16. do 18. ure. Pozivam vse člane 
športnega društva, kakor tudi druge vaščanke in 
vaščane, da izkoristijo ti dve uri tedensko in si tako 
skrajšajo dolge zimske večere v športnem duhu in 
hkrati poskrbijo za svoje zdravje.

Otvoritev športnega igrišča
Vsekakor pa je bil dogodek leta, morda celo 
desetletja, našega športnega društva, otvoritev 
športnega igrišča, slačilnic in sanitarij ter lepo 
urejenega lastnega društvenega prostora. Otvoritev 
je potekala, 7. avgusta 2010. Čeprav nam vreme ni 

ŠPORTNO DRUŠTVO LUCOVA 
– DOGODKI V LETU 2010

Leto 2010 bo v zgodovino ŠD Lucova zapisano z 
zlatimi črkami. Razloga sta dva in sicer: dobili smo 
prelep športni center s pripadajočo infrastrukturo 
in 6. leto zapored smo postali prvaki lige MZKMN 
Goričko.

Športno udejstvovanje
V sezoni 2009/2010 smo do zadnjega kola 
tekmovanja v ligi hoteli pridobiti še en rekord, 
ki nam še manjka v zgodovini našega delovanja, 
to je postati prvak z vsemi osvojenimi točkami. 
Do zadnjega kola smo imeli poln izkupiček, toda 
spodrsnilo nam je v zadnjem kolu v Neradnovcih. 

Ekipa ŠD Lucova v letu 2010
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bilo naklonjeno, se je na prireditvi zbralo veliko 
število ljudi. V kulturnem programu so sodelovali: 
sestri Anja Kučan na klavirju in Valerija Kučan 
na saksofonu, Ljudski pevci in godci TD Vrtanek 
iz Gornjih Petrovec in članici KUD Srebrni breg 
Martinje s šaljivim skečem. Nenapovedano pa so 
nas obiskali tudi ljudski pevci iz Černelavec in 
zapeli nekaj pesmi.
Predsednik ŠD Lucova, Silvester Lepoša in 
predsednik VO Lucova, Stanko Lepoša sta se 
v svojih govorih zahvalila za vsestransko pomoč 
in podporo županu, Francu Šlihthubru ter za 
izvedbo projekta direktorju Komunalnega podjetja 
Pindža, Štefanu Kuharju in vsem delavcem, ki so 
pri investiciji sodelovali. V spomin na ta dogodek 
smo jima izročili spominski sliki. Župan Franc 
Šlihthuber pa nam je ob tej priložnosti podaril 
tri nogometne žoge. Sledila je svečana otvoritev 
igrišča s prerezom traku in strelom župana, Franca 
Šlihthubra in direktorja, Štefana Kuharja na gol.
Na otvoritev smo povabili tudi več nogometnih 
ekip in sicer: KMN Košarovci, KMN Suhi vrh, 

KMN Tešanovci, ŽNK Pomurje Beltinci in igralce 
sosednje vasi Neradnovci. Ker nam je zagodlo 
vreme in je bilo igrišče razmočeno, smo odigrali 
le nekaj tekem simbolično in s tem odprli novo 
obdobje športnega udejstvovanja našega športnega 
društva. V nadaljevanju nas je zabaval ansambel 
Plamen.
Za uspešno in lepo izvedeno prireditev se želim 
zahvaliti vsem sodelujočim v kulturnem programu, 
članom ŠD, vaščankam in vaščanom, ki so s svojim 
delom pripomogli, da je vse potekalo nemoteno, 
nogometnim ekipam, ki so se odzvali našemu 
vabilu in skupini Plamen, ki nas je razveseljevala 
do jutranjih ur.

Prejem srebrne plakete Občine Gornji 
Petrovci
V okviru 13. občinskega praznika Občine Gornji 
Petrovci je naše športno društvo za uspešno 
delovanje in dosežene športne uspehe prejelo 
srebrno plaketo Občine Gornji Petrovci. Priznanja 
smo bili vsekakor zelo veseli, hkrati pa nas 
navdušuje tudi dejstvo, da so bili naši uspehi 
opaženi in da tudi Občina Gornji Petrovci tako 
zelo podpira športno dejavnost. Zavedamo se, 
da nam prejem plakete nalaga tudi določene 
obveznosti. Prizadevati si moramo, da uspešni 
športni rezultati tudi v bodoče ne bodo izostali, 
predvsem pa, da bo naš nov športni objekt s 
spremljajočo infrastrukturo dobro služil svojemu 
namenu, da bo zmeraj urejen, primerno vzdrževan 
in da nam bo v ponos.
Ob koncu bi se rad zahvalil vsem našim zvestim 
sponzorjem: Baru Lipa – Herman Ostrič Čepinci, 
Zavarovalnici Triglav Murska Sobota, Gostilni 
Rudi Svetec, Šalovci, Mlinopeku  Murska Sobota 

Predsednik ŠD Lucova, Silvester Lepoša v novih prostorih kluba ŠD Lucova je prejelo srebrno plaketo Občine Gornji Petrovci 

Prerez traku: Stanko Lepoša, Silvester Lepoša, župan, Franc 
Šlihthuber in Štefan Kuhar
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in drugim. Hvala tudi vsem članom ŠD Lucova, 
vsem, ki nas podpirate ali ste kakor koli pripomogli 
k doseženim rezultatom.
Posebej se zahvaljujemo županu Občine Gornji 
Petrovci g. Francu Šlihthubru, občinskemu svetu 
v stari in novi sestavi ter Komunalnemu podjetju 
Pindža in njegovemu direktorju, Štefanu Kuharju 
za vso pomoč in posluh pri gradnji športnega
centra, kakor tudi sicer pri delovanju Športnega 
društva Lucova.
Ob iztekajočem koledarskem letu ŠD Lucova želi 
vsem svojim članom, kakor tudi vsem občankam 
in občanom občine Gornji Petrovci vesele božične 
praznike in srečno ter uspešno novo leto 2011.

ŠD Lucova – predsednik,
Silvester LEPOŠA

REKREATUR 2010 NA 
OBMOČJU KRAJINSKEGA 
PARKA GORIČKO

Letošnji Rekreatur - ekipno kolesarjenje po Slove-
niji je bilo že peto po vrsti. V času od 26. do 29. 
avgusta 2010 je potekalo ekipno kolesarjenje po 
severovzhodni Sloveniji, ki se ga je udeležilo  41 
kolesarskih ekip. Tako je več kot 300 kolesarjev s 
spremljevalci v štirih dneh prekolesarilo 357,7 km. 
Kolesarjenje je potekalo po trasi Lendava – Ptuj 
– Velenje – Kranj v organizaciji studia Oreh in TD 
Rekreatur.
Rekreatur sestavljajo prolog in tri etape, kjer zma-
ga ekipa, ki je najbližje povprečnemu času vožnje 
vseh ekip. Prolog letošnjega Rekreaturja je imel 
start in cilj v Lendavi (Terme Lendava), dolžina 
proge pa je bila 30 kilometrov. Nato je prva etapa 
po 115 kilometrih končala na Ptuju, druga po 111 
kilometrih v Velenju in zadnja po 100 kilometrih 
v Kranju.
Prva etapa je v petek, 27. avgusta 2010 prikolesa-
rila na Goričko, kjer je bila kontrolna točka pri 
domu Lovske družine Križevci v Prekmurju in se 
je moralo registrirati vseh 41. kolesarskih ekip.
Na kontrolni točki smo skupaj z Občino Gornji 
Petrovci organizirali predstavitev domačih ponu-
dnikov na stojnicah in tako omogočili vsem kole-
sarjem in spremljevalcem, da so lahko poskusili in 
kupili dobrote z goričkih kmetij.

Za odlično hrano (langaš, domače salame, ocvi-
rke) sta poskrbeli Kmetija Bobič in Okrepčevalnica 
Kučan iz Križevec, za ponudbo domačih žganj 
in likerjev Aleksander Bagar, Gregor Celec se je 
predstavil z medenjaki in lectom ter Društvo za 
trajnostni razvoj podeželja Žitek z bučnim oljem, 
pereci in kruhom. Poleg vseh teh dobrot smo kole-
sarjem nudili tudi informacijsko-promocijski mate-
rial o naravnih in kulturnih znamenitostih vrednih 
ogleda na območju Goričkega.
Po počitku in okrepčilu z goričkimi dobrotami so 
se kolesarji v športnem vzdušju odpravili naprej 
proti Ptuju in številni med njimi izjavili, da bodo 
na Goričko še prikolesarili.
Mi pa smo z radovednostjo in navdušenjem sprem-
ljali, kdo bo zmagovalec tega športno družabnega 
dogodka in v nedeljo, 29. avgusta 2010 izvedeli, da 
so zmagovalci Rekreatura 2010 oziroma dobitniki 
oranžne majice člani ekipe Vampi Team.
                                                                              
                                        Marina Horvat, JZ KPG 

IX. POKAL OBČINE GOR-
NJI PETROVCI V KROSU ZA 
LETO 2010 IN REKREACIJSKI 
POHOD » ODKRIJMO NAŠO 
OBČINO »

Občina Gornji Petrovci je letos organizirala že 9 
pokal v krosu in rekreacijski pohod » Spoznajmo 
našo občino«. Na krosu tečejo dečki in deklice sta-
rosti od 6 leta naprej, kot tudi odrasle članice in 
člani v raznih kategorijah. Prireditev sodi v ciklus 
nacionalne prireditve »Slovenija teče za zdravje 

Kolesarji v Križevcih
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2010« in »IX. pomurski pokal v rekreativnih 
tekih«. Že nekaj let je število tekačev majhno, 
letos je bilo le 37 udeležencev krosa.
Absolutni zmagovalci pri članih so bili:
1. Magdič Danilo, KK Tropovci
2. Lehner Branko, Benedikt
3. Fister Iztok, Propad engieneerin
Absolutne zmagovalke pri članicah so bile:
1.  Fujs Špela, AK Panvita
2. Rojko Eva, Tekaški forum
3.  Žohar Hijacinta, TŠ Živko

Tekmovalci so prejeli diplome in kolajne za 
prva tri mesta v posamezni kategoriji ter po-
kale za absolutno najhitrejšega pri moških in 
ženskah na progi dolžine 7.000 metrov.
Diplome, kolajne in pokale je podelil župan 
Občine Gornji Petrovci, Franc Šlihthuber.
Tudi rekreacijskega pohoda se je letos udeležilo 
majhno število pohodnikov. Poleg 25 šolarjev 
in 5 učiteljev, se je pohoda udeležilo le 8 poho-
dnikov. Razlog za slab odziv občanov na pohod 
je verjetno veliko število pohodov, ki jih letos 
organizirajo naša društva in posamezne vasi. 
Na prvomajskem pohodu v Adrijancih je bilo 

kar 200 pohodnikov, na pohodu po obronkih Stanje-
vec pa okoli 70 pohodnikov. Kljub temu so bili poho-
dniki zadovoljni. Pohod, ki je trajal 2 uri, je potekal 
od športnega igrišča v Križevcih mimo ruševin Harije-
vega mlina ter ob robu gozda do vasi Domanjševci. 
Tu smo se pohodniki dvignili do katoliške cerkve sv. 
Martina iz začetka 13. st. ter nadaljevali pot po robu, 
do evangeličanske cerkve v Domanjševcih. Nekateri so 
se odpočili v prijetni senci ob cerkvi, drugi pa so si 
ogledali notranjost cerkve iz začetka 20.st. Od tu smo 
se, mimo vinogradov in po prijetni gozdni poti, vrnili 
nazaj do igrišča v Križevcih, kjer smo se pridružili po-
delitvi kolajn in pokalov tekačev in tekačic na krosu za 
leto 2010. 

 Sonja Kerčmar

Tek deklic in dečkov

Pohodniki pri cerkvi sv. Martina v Domanjševcih

IN ŠE NEKAJ IZ POHODNIŠTVA

Majski pohod po obronkih vasi Stanjevci
Pohodno društvo Miroslav Viher Stanjevci je tudi letos 
16. maja 2010 izvedlo pohod po obronkih vasi Stanje-
vci. Pohoda se je udeležilo 54 pohodnikov. Pohod se je 
začel pri Kulturnem domu Občine Gornji Petrovci v 
Stanjevcih. Hodili smo po običajni poti in se tudi usta-
vili v Stanjevskem starem predoru. Pot smo nadaljevali 
po gozdu, med njivami in po cesti. Zaradi slabega vre-
mena je bila pot razmočena in blatna, zato je bila tudi 
udeležba slabša. Bilo je tudi nekaj pohodnikov iz poho-
dov po Goričkem, ki ga organizira Goričko drüjštvo 
za lepše vütro. Pohodniki smo prispeli po 15 km dolgi 
progi mokri in blatni na cilj. Na koncu pa smo bili ob 
dobri malici in okrepčilu vseeno zadovoljni.  

Majski pohod

Izlet na Krnsko jezero
Pohodno društvo Miroslav Viher Stanjevci se je letos 
odločilo povandrati po Krnskem pogorju. Na to van-
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dranje smo se podali v zgodnjih jutranjih urah, 
26.06.2010 izpred vaško-gasilskega doma v Stanje-
vcih. Pot nas je peljala prek Vršiča v dolino Trente 
in v Lepeno, kamor nas je zapeljal avtobus s 54 
udeleženci. Pri domu Klementa Juga smo se zbrali 
in krenili po udobni mulateri s številnimi zavoji na 
strmo gozdnato pobočje nad dolino Lepene. Pot 
nas je vodnila po travnatih goličavah in meliščih 
pod vznožjem Lemeževega soseda Debeljaka. Ho-
dili smo med gostim ruševjem, poraščenimi griči in 
čez čas zagledali malo Dupelsko jezero. Pred nami 
je stal nepogrešljiv Krnov nos. Ko smo prekoračili 
široko Korito planine Duplje smo prišli do koče pri 
Krnskem jezeru. Še malo naprej pa smo zagledali 
prečudovito Krnsko jezero, ki s svojimi 1.393 m 
spada med našo največje in najlepše visokogorsko 
jezero. Dolgo je 400 m, široko pa 150 m in 18 m 
globoko. Nastalo je v dolini, ki jo je s svojo čelno 
moreno zagradil ledenik. K njegovi severozahodni 
obali se spuščajo visoke travnate strmali Lemeža 
2.011 m, na jugovzhodu pa se dviga skalnata glava 
Šmohorja 1.931 m. Jezero se v vročem poletju pre-
cej ogreje in je primerno za kopanje. Oživljajo ga 
izredno številne ribice pisanci, dolgi 10 cm. Opazi-
mo pa tudi malo večje zlatovščice. 

Občudovali smo z zanimanjem to prečudovito na-
ravo okoli jezera, se okrepčali in se počasi po isti 
poti spustili v dolino Lepene. Po kosilu smo kreni-
li po prečudoviti dolini Trente na sam izvir bistre 
Soče, ki je hči planin in izvira pod sinom sloven-
skih planin, Jalovcem. Močno žuborenje številnih 
slapov nas je pripeljalo do luknje iz katere pride 
na dan naša gorska reka. Po ogledu smo se ustavili 
na Vršiču in si ogledali panoramo Julijskih Alp, 
ki so vabile marsikoga v svoje naročje. Dan se je 
počasi nagibal proti večeru zato smo zadovoljni in 
utrujeni krenili proti domu. Izlet je za marsikoga 
prinesel prelepo doživetje in druženje v kraljestvu 
naših gora. 

Na Donačko goro
Sodelovanje z Osnovno šolo Gornji Petrovci in 
Pohodnim društvom Miroslav Viher Stanjevci do-
sega vidne rezultate. Med lanskimi pohodi skupaj 
z vodnikom po Stanjevcih in letošnjimi pohodi 
do stolpa v Kuštanovcih, nas je pot zanesla na 
Donačko goro. Bil je ponedeljkov popoldan, ko 
sva se z gospo mentorico, Ireno Horvat zbrala 
s 15 osnovnošolci pred osnovno šolo in smo vsi 
skupaj krenili z avtobusom na pot. Peljali smo 

Krnsko jezero

Izletniki na začetku poti

Pri starem bunkerju

Učenci OŠ Gornji Petrovci pod Donačko goro
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se prek Ptujske gore proti Stopercam, od koder 
smo peš krenili proti Rudijevemu domu, ki stoji 
na Polajžerjevem travniku na Sedlu pod vrhom 
Donačke gore, ki je dobila ime po cerkvici Sv. Do-
nata. Staro ime gore je Rogaška gora. Pri domu 
smo se malo odpočili, okrepčali in nato krenili po 
dokaj strmi poti proti vrhu. Na vrhu so se nekate-
ri utrujeni posedli, drugi pa smo občudovali raz-
glede, kar se jih je dalo videti. Namreč Donačka 
gora je porasla z gozdom, zato so razgledi slabši. 
Na vrhu je tudi sezidan neke vrste stolp, vendar ni 
razgleden. Po počitku smo počasi krenili proti Ru-
dijevem domu, kjer nas je čakal avtobus. Učenci so 
bili zadovoljni kakor tudi midva, saj je spet uspel 
lep izlet na naše gore. 

Tromejnik
Pohodno društvo Miroslav Viher je tudi letos or-
ganiziralo daljši pohod na Tromejnik. Zbrali smo 
se, 24.10.2010 pred Kulturnim domom Občine 
Gornji Petrovci v Stanjevcih, od koder nas je 19 
pohodnikov ob 08.30 krenilo na dolgo pot proti 
Tromejniku. Šli smo po cesti proti cerkvi Sv. Ane 
in v Boreče, nadaljevali v Martinje in Trdkovo. V 
Trdkovi smo pri znamenitem hrastu krenili desno 
proti nekdanji karavli JLA in šli po »državni meji« 
proti Tromejniku. Vreme je bilo lepo sončno in to-
plo, tako da je še popestrilo naše razpoloženje. Po 
okrepčilu in gasilski sliki smo se odpravili na dru-
go polovico poti proti Martinju in Ženavljam. Pri 
balonu smo krenili v gozd in po bližnjici v Stanje-
vce. Pohod je bil dolg, vendar uspešen, saj nam je 
bilo vreme naklonjeno. 
                                                                              

                                                Marjan Šafran 
Predsednik, 

Pohodnega društva Miroslav Viher Stanjevci 

Na vrhu Donačke gore

IV. PRVOMAJSKI POHOD 
ADRIJANCI, 01.05.2010

Tudi letos je ŠKTD Adrijanci organiziralo prvo-
majski pohod po Adrijancih. Kljub spremenjene-
mu datumu izvedbe naše prireditve in nekoliko 
neprijetnim občutkom ob tem, smo se vsi člani 
društva zavzeto lotili organizacije. Sestavili smo 
vabilo, ga poslali vsem našim dosedanjim zvestim 
udeležencem prireditve, predstavili prireditev ter 
povabili vse ljubitelje pohodov in Goričkega tudi 
preko različnih medijev. Letošnji, že četrti prvo-
majski pohod Adrijanci, smo izvedli imenu pri-
merno prav na dan praznika dela, 1. maja. Zbira-
li smo se ob lepo urejeni vaški kapeli s čudovito 
urejeno okolico, v prijetni senci na novo ozelenele 
lipe. Zbrali so se pohodniki, ki so prišli od daleč, 
celo iz Ljubljane, Ptuja, Radencev. Čas, ko smo se 
zbirali, nam je krajšal gospod Črnko s prijateljem 
z domačo glasbo ob zvokih harmonike in sakso-
fona.
Letošnje prireditve se je udeležilo do zdaj rekor-
dno število pohodnikov-bilo nas je okrog 200. Po 
pozdravnem govoru smo se ob 10.30 uri podali 
na pot. Krenili smo po makadamski cesti proti. 
Markovcem ter se na križišču obrnili proti Lucovi. 
Šli smo mimo Pujcovi, ter se po poljski poti od-
pravili proti gozdu. Vreme je bilo prijetno, včasih 
kar pretoplo za ta letni čas. Skoraj prevroče son-
ce so kdaj pa kdaj delno prekrili čudoviti oblaki 
ter za hip prekinili pripeko vročih sončnih žarkov, 
ki so nas ob hoji pošteno ogreli. Pihal je prijeten 
pomladni veter, ki je hladil naša pregreta telesa. 
Lepšega vremena si organizatorji res nismo mogli 
želeti. Hoja po gozdu je bila v primerjavi s hojo po 
pripekajočem soncu osvežujoča in prijetna. Skozi 

Pogled na cerkev sv. Trojice in kapelo v Adrijancih
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gozd smo se povzpeli do meje z Markovci, ter na-
daljevali pot skozi gozd po meji z Markovci vse do 
Labejra, kjer smo se spet obrnili proti vasi Adrijan-
ci in se spustili v dolino. Šli smo mimo Kristošovi, 
eno najlepše urejenih domačij v naši vasi. Pot 
smo nadaljevali do adrijanskega potoka, ki smo ga 
prečkali po brvi ter se odpravili proti naši prvi točki 
postanka – Izletniški kmetiji Falaut, kjer smo se 
okrepčali z malico. Naše članice so nam pripravile 
kose domačega kruha, namazanega z različnimi 
namazi. Zelo so se potrudile tudi za dekoracijo 
teh kruhkov, tako da so ob zaužitju kruhkov naše 
oči uživale prav tako, kot naše brbončice. Seveda 
smo se tudi pošteno odžejali z vodo, bezgovim 
sokom, pa tudi rujnega vina seveda ni manjkalo 
za kak dober špricer. Za boljše počutje je zopet 
poskrbel g. Črnko s svojim spremljevalcem. Med 
malico nas je na izletniški kmetiji pozdravil tudi g. 
Vinko Korpič in nas povabil k ogledu Zbirke starih 
kmetijskih orodij in kmetijske tehnike Goričko, ki 
jo ponuja Izletniška kmetija Falaut. Med ogledom 
nas je g. Korpič vodil ter odgovarjal na vprašanja 
naših pohodnikov. Okrepčani smo nadaljevali pot. 

Ob hoji v rahel hrib smo prišli na cesto, ki meji s 
Peskovci, ter se po meji odpravili k naši drugi točki 
postanka, k Štokovin. Tu nas je sprejel g. Ernest 
Nemec. Poskusili smo njegovo, na goričkem priz-
nano polsuho deželno vino Adrijančar, pridelano 
s trte, ki raste v adrijanski zemlji. Pri g. Nemcu nas 
je čakal ogled običaja, primernega za ta čas – po-
stavitev mlaja. K opravilu so pristopili prijatelji g. 
Nemca, pa tudi nekaj pohodnikov se je pridružilo, 
prav vsi pa smo opazovali, kako se je lepo okrašen 
mlaj počasi dvigal pod s kar temnimi oblaki prekri-
to adrijansko nebo. Po končanem opravilu, ki je bilo 
zaradi dokaj močnega vetra zelo zahtevno, nas je g. 
Nemec pozdravil, nam povedal nekaj o svoji kleti, 
g. Črnko pa nam je s svojima »pajdašoma zašpilo 
himno«: En hribček bom kupil,…; Pot smo nadalje-
vali do cerkve Nedela, mimo Pindže, se spustili do 
OŠ v Petrovcih, do Adrijanskega pokopališča sko-
zi Loug do Sojkini, kjer smo se po hribu spustili 
do tretje točke postanka – Brankovemu ribniku. 
Tu so nas čakali izdelki našega donatorja, Pomur-
skih mlekarn. Posladkali smo se s pudingi, jogurti, 
mlekom in ledeno kavo ter poskusili sir z bučnim 

Veselo v hrib.  

Pod lipo

Postavitev mlaja

Šolski ansambel Sonček OŠ Puconci
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oljem. Preostal nam je še najhujši vzpon v hrib ter 
hoja skozi zgornji del vasi do cilja naše prireditve, 
kapele v Adrijancih. Prijetno utrujeni od poti smo 
odložili stvari na klopi ter si postregli s toplim 
obrokom, golaževo juho, ter za tiste, ki mesa ne 
marajo tudi zelenjavno juho. Še se nismo dobro 
najedli, ko so nas presenetili motoristi, ki so imeli 
svoj shod v Križevcih in so v vožnji po Goričkem 
izbrali tudi naš kraj. Tako smo imeli možnost ogle-
dati si čudovite modele mimo vozečih motorjev. 
Ob koncu naše prireditve so se nam pridružili še 
mladi glasbeniki šolskega ansambla Sonček OŠ 
Puconci. Ravnatelj OŠ Puconci jih je predstavil, 
mladi glasbeniki  pod vodstvom učitelja glasbe in 
mentorja g. Slavička pa so nas s svojo glasbo tako 
razvneli, da so se nekateri ob prijetnih zvokih kar 
zavrteli. 
Prireditev je čudovito uspela, organizatorji in 
udeleženci smo bili nadvse zadovoljni. Če bo vse v 
redu in, če bomo zdravi, se vidimo naslednje leto, 
mogoče pa že prej.
                                                                             

Za ŠKTD Adrijanci zapisala, 
Olga Lepoša            

ŠD Srebrni breg Martinje v letu 2010
Nadpovprečno topel november se je končal in že 
smo globoko v veselem decembru. V mesecu, ki je 
za najmlajše najlepši mesec, saj jih pridejo obiskat 
kar trije dobri možje iz severa, za starše in starejše 
pa malo manj, saj se vsak po svoje trudi, da bi se 
kar najlepše pripravil na praznike. A kaj, ko nas 
trgovine kar mamijo z različnim blagom, plače in 
pokojnine pa se iz dneva v dan zmanjšujejo. Lju-
dje morajo kar racionalno delati z denarjem, saj se 
lahko zgodi, da se kaj hitro spozabimo in se nam 

potem do naslednjega dohodka zdi cela večnost. 
Pa vendarle se ob pogledu na prepolne trgovine lju-
di, posebno v drugi polovici decembra, vprašamo, če 
nam je res tako hudo. Marsikdo ima vsaj po moje 
malce zamegljen razum in ne razmišlja ravno racio-
nalno, ko iz največjega prekmurskega nakupovalnega 
centra rine kar dva nakupovalna vozička, napolnje-
na z različnimi stvarmi … Vendar moj namen ni ob-
sojanje. Vsak zase najboljše ve, kaj lahko in kaj ne.
ŠD Srebrni breg Martinje se je v letošnjem letu udej-
stvovalo, kot že vsa ta leta, v ligi MZ KMN Goričko 
ter v MVL treh držav. Tekmujemo bolj ali manj 
uspešno. Obe ligi sta zaključili z jesenskim delom 
tekmovanja in tako smo člani športnega društva že 
začeli z rekreacijo v telovadnici osnovne šole v Gor-
njih Petrovcih. 
Skozi vso leto smo počasi urejali okolico okoli stav-
be ter samo stavbo športnega centra. Nabavili smo 
ploščice, ki bodo položene v sejno sobo ter kuhinjo. 
V letu 2011 imamo v načrtu, seveda skupaj z Občino 
Gornji Petrovci, še ureditev velikega, večnamenskega 
prostora, ki sedaj služi za shranjevanje različnih stva-
ri.
To leto smo prostore in asfaltno igrišče dvakrat od-
stopili drugim organizacijam, ki so organizirale raz-
ne dogodke. Tako je najprej v mesecu juniju društvo 
AMK Starodobnikov Goričko organiziralo reli staro-
dobnikov. Nato pa je še v mesecu septembru Trgo-
vsko podjetje Goričanka Kalamar organiziralo kole-
sarski maraton po Goričkem.
Udeležili smo se tudi občinskega turnirja v nogome-
tu, ki jo potekal v Adrijancih.
Letos smo na začetku leta nabavili še nove drese za 
člansko ekipo nogometa, ki se sedaj lahko pohvali s 
kvalitetnimi dresi in tako s ponosom zastopa naše 
društvo.
Na koncu bi se rad zahvalil našim sponzorjem, ki 
nam vsaj malo olajšajo naše delo. To so: Gostinstvo 
Sukič, Trgovsko podjetje Goričanka Kalamar in 
Transport Rojko iz Gornje Radgone. Ravno tako gre 
iskrena zahvala Občini Gornji Petrovci z županom, 
g. Francem Šlihthubrom na čelu. 
Drage članice in člani športnega društva, vaščanke in 
vaščani vasi Martinje ter občanke in občani občine 
Gornji Petrovci, želim vam in vašim najdražjim vese-
le in blagoslovljene božične praznike ter vse najlepše 
in najboljše v letu 2011, za katero nam obljubljajo, da 
bo boljše od 2010. Pustimo se presenetiti.

Damjan Andrejek,
predsednik ŠD Srebrni breg MartinjeČlani ŠD Srebrni breg Martinje
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ŠD NERADNOVCI

Še eno leto je naokoli, poslovili se bomo od vsega 
starega in začeli na novo. Novo leto je čas, ko se 
ozremo nazaj in pogledamo, kaj smo naredili in 
kaj še moramo. To je čas, ko si delamo obljube 
in načrte, da bo v novem letu boljše in drugače. 
Zavedati se moramo, da je včasih težko rešiti vse 
probleme in ugoditi vsem željam, vendar se trudi-
mo po naših najboljših močeh. S ponosom lahko 
rečem, da nam v večini primerov uspeva.
Za ŠD Neradnovci lahko rečem, da je bilo leto 
2010 tako uspešno kot prejšnja leta. V letošnjem 
letu je prišlo do zamenjave celotnega vodstva ŠD 
Neradnovci. Želja vseh članov ŠD je bila zelo ve-
lika, vendar se vseh želja na žalost ne da realizi-
rati v tem času. Recesija je namreč prizadela tudi 
šport, saj se je naše ŠD srečalo s finančnimi bre-
meni. Toda vsi smo se potrudili, da smo čim bolj 
racionalano izpeljali tekmovalno sezono.
ŠD Neradnovci smo v tekmovalni sezoni 2009/10 
v ligi MZ KMN GORIČKO nastopili v ligi A in 
dosegli 4. mesto s 27 točkami ter gol razliko 69-49. 
Najboljši strelec je bil Leon Škalič, z doseženimi 
29 goli. Proslavili smo tudi skromno 10. obletni-
co ŠD, s podelitvijo zahval vsem članom za dose-
danje delo in sodelovanje. Udeležili smo se tudi 4 
turnirjev, kjer smo dosegli odlične uvrstitve:
• Zaključni turnir lige MZ KMN GORIČKO v 

Budincih – 1. mesto
• Memorial Dejana Vavroša v Adrijancih – 1. me-

sto
• Turnir Občine Gornji Petrovci v Adrijancih – 2. 

mesto
• Memorial Zlatka Lucu v Šulincih – 1. mesto
Tudi naša veteranska ekipa je v tekmovalni sezoni 
2009/10 uspešno nastopala v Mednarodni veteran-
ski ligi in se trudila za čim boljše uspehe. Žal smo 
se v jesenskem delu odločili, da v naslednji sezo-
ni 2010/11 na bomo nastopili z veteransko ekipo. 
Če bo interes, volja in disciplina do tekmovanja, 
se bomo vključili nazaj v Mednarodno veteransko 
ligo v sezoni 2011/12.
V jesenskem delu sezone 2010/11 smo se uvrstili 
na 4. mesto. Dosegli smo 4 zmage, 1 remi ter 3 po-
raze. Z malo več športne sreče bi lahko bili bolje 
uvrščeni.
Člani ŠD lahko tudi letos obiskujejo telovadnico 
OŠ Gornji Petrovci v zimskem času za rekreativne 
namene.

Za naslednje leto smo si zastavili veliko novih 
projektov. Prepričan sem, da nam jih bo s skupni-
mi močmi uspelo uresničiti in, da bomo razvojne 
temelje našega ŠD, ki smo jih postavili v zadnjih 
nekaj letih, še nadgradili. Zdaj je pravi trenutek, 
da se ustvarjalni duh našega ŠD in tudi celotne 
vasi, s pomočjo občine, združi pri projektih, ki 
nam bodo vsem skupaj zagotovili kvaliteten in 
učinkovit razvojni vzpon našega društva in vasi. 
Ker zaupam članom ŠD in vaščanom vasi Nerad-
novci, si želim, da bi bili še naprej tako složni. Naj 
nas vodi rek: »Kjer je sloga, tam je moč «.
ŠD Neradnovci se ob koncu leta zahvaljujemo 
vsem posameznikom, ki so s prostovoljnim delom 
pomagali pri raznih prireditvah in vsem dona-
torjem.
V imenu ŠD Neradnovci želim vsem občankam 
in občanom blagoslovljene božične praznike ter 
zdravja, sreče, iskrenega zadovoljstva in uspešno 
leto 2011.
    ŠD Neradnovci, 

predsednik, Drago Celec

Člani nogometne ekipe ŠD Neradnovci

POHOD » PO PAUTE 
MLINARA »

ŠD Neradnovci je v soboto, 14.08.2010 organizira-
lo 1. pohod » PO PAUTE MLINARA », po obrobju 
vasi Neradnovci. Zbiranje pohodnikov je bilo od 
14.15 ure pri Lenarčičevem mlinu v Neradnovcih. 
Začetek pohoda je bil ob 15.00 uri. Podali smo se 
na dobrih 8 km dolgo krožno pot. Pot nas je vodila 
po gozdni poti do domačije Lenarčič v Čepincih, 
kjer smo obiskali družino, ki je lastnik mlina v Ne-
radnovcih. Na domačiji so nas zelo lepo sprejeli 
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in pogostili. Po naključju smo se srečali tudi z Av-
strijci, ki so imeli pohod s konjenico. Z njimi smo 
nazdravili in poklepetali. Pot nas je vodila nazaj 
po obronkih vasi Neradnovci. Med potjo smo ime-
li postanek pri domačijah Zrim in Balek, kjer smo 
se okrepčali in nato nadaljevali pohod vse do cilja. 
Pohod smo končali ob 18.00 uri pri Lenarčičevem 
mlinu. Ob koncu pohoda smo bili udeleženci zelo 
zadovoljni, saj smo z vztrajnostjo uspešno prišli 
do cilja. Vsi udeleženci pohoda so bili pogoščeni z 
bogračem in so se lahko zabavali ob glasbi na tra-
dicionalni Mlinarski noči. Žal nam je zvečer zago-
dlo vreme, zato so pohodniki odšli domov z lepimi 
občutki in spomini ter z željo, da se naslednje leto 
zopet srečajo na pohodu in na Mlinarski noči pri 
Lenarčičevem mlinu.
V znak zadovoljstva smo se člani ŠD Neradnovci 
odločili, da pohod naslednje leto še podaljšamo. 
Razmišljamo tudi o ustanovitvi pohodnega 
društva, ker je že sedaj veliko vaščanov, ki se po-
dajo na pohod vsako nedeljo.

ŠD Neradnovci,
Predsednik, Drago Celec

Udeleženci pohoda » Po paute mlinara »

KOŠARKARSKI KLUB GORNJI 
PETROVCI – POMURSKI PR-
VAKI

Košarkarski klub Gornji Petrovci že od 1993 
leta sodeluje v Pomurski košarkarski ligi in 
vsako leto dosega odlične rezultate. Tudi v 
letošnjem letu so osvojili naslov prvakov. V fi-
nalu so z 72:63 premagali lanskega prvaka iz 
Murske Sobote. Imajo tudi odlične igralce, saj 

je bil Bine Barbarič najboljši igralec finalnega 
turnirja, Tadej Bratkovič pa najboljši strelec ce-
lotne lige. 

Košarkarji ekipe Gornjih Petrovec

HAJDUK ADRIJANCI

V športnem društvu Hajduk Adrijanci, ki je 
vključeno v ŠKTD Adrijanci, je bilo v tem letu 
nekaj članskih sprememb. Sedaj je v ekipi 14 igral-
cev, ki s svojo igro vedno znova dokazujejo, da je 
potrebna za dobre rezultate povezanost, vztrajnost, 
borbenost, dobra forma posameznika in vseh igral-
cev. Vse te lastnosti so odlikovale našega vzornika, 
prijatelja, izvrstnega nogometaša Dejana Vavroša. 
Že tretje leto zapored smo v spomin nanj organi-
zirali turnir “Dejanov memorial”. Turnir odlikuje 
“fair play” igra, s katero je letos prvo mesto dose-
gla ekipa Neradnovci. Na turnirju je bila odigrana 
tudi prijateljska tekma med ekipo Hajduk Adrijan-
ci in ekipo Dangerous, za katero je v svojem času 
igral Dejan.
V začetku leta smo odigrali tekme Zimske lige MZ 
KMN Goričko, kjer smo dosegli odlično tretje me-

Hajduk Adrijanci in Dangerous, 26. junij 2010

Šport
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sto. Slabše nam je šlo v spomladanskem delu lige. 
Toda kljub zapravljenim priložnostim smo osvojili 
zadovoljivo sedmo mesto in se obdržali v A ligi. 
V športu so pač vzponi in padci. Četudi se tokrat 
ni izšlo povsem po naših željah, še ni bilo nič iz-
gubljenega. Za jesenski del tekmovanja smo si za-
dali cilj, da obstanemo v A ligi. V končnici smo tri 
tekme zmagali in tako zasedli celo šesto mesto na 
lestvici. 
Omeniti je potrebno tudi občinski turnir občine 
Gornji Petrovci. 4. julija 2010 smo ga organizirali 
na domačem igrišču v Adrijancih. Na turnirju je 
zmagala ekipa Lucove, drugi so bili Neradnovci, 
tretji pa Šulinci.
Ekipa Hajduk Adrijanci se zahvaljuje svojim zve-
stim navijačem za vso vspodbudo na tekmah in  
obljublja, da bo v naslednji sezoni še zanimivo. 
Hkrati jim želi v prihajajočem letu veliko zdravja 
in sreče. Čestitke veljajo tudi vsem občankam in 
občanom občine Gornji Petrovci.

Za Hajdukovce, Jure Rems

Hajduk Adrijanci, 30. oktober 2010

ŠPORTNO DRUŠTVO 
NK LESOPLAST 
KRIŽEVCI  V 
PREKMURJU 

Športno društvo nogometni klub Križevci – 
Lesoplast je društvo, ki ima v organizacijski shemi 
možnosti dosti članstva in pristašev. V sezoni 
2009/10 so posamezne ekipe dosegle naslednje 
rezultate: 
- U-8 - 3. mesto 
- U-12 - 6. mesto      
- U-14 - 6. mesto 

- MLADINCI – PMLMS - 3. mesto 
- ČLANI – II. MNL - 2. mesto 

Vsem, ki so to sezono zaključili s tekmovanjem, 
iskreno čestitamo in se Vam zahvaljujemo za 
pomoč pri sodelovanju. Zahvala za to sezono velja 
tudi vsem trenerjem in upravnemu odboru ter 
vsem donatorjem, ki nam stojijo ob strani. 
Po končani sezoni smo imeli zaključek z vsemi 
igralci in starši. Zbralo se nas je veliko. Pripravili 
smo program, podelili zahvale in priznanja, obiskal 
pa nas je tudi predsednik Medobčinske nogometne 
zveze Murska Sobota, g. Danilo Kacijan, ki nam je 
podaril žogo. 

Ekipa U - 12

Ekipa U – 8

Po programu je sledila pogostitev, nato pa različne 
dejavnosti igranja z žogo, skupaj s starši in igralci. 
Ob lepem vzdušju se je čas hitro iztekel in zaključili 
smo v poznih popoldanskih urah. 
Po kratkem premoru smo v mesecu juniju že začeli 
z aktivnostmi za novo sezono 2010/2011. 
Tako smo začeli s programi, s sestavo ekip in s 
sestavo trenerskega kodeksa in vse drugo, kar je 
potrebno za normalno delovanje.

Šport
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Za to sezono smo prijavili za tekmovanje 
naslednje kategorije, ki so po jesenskem delu 
tekmovanja dosegle dobre rezultate: 
-  U- 8 – 2. mesto
-  U-12 – 7. mesto
-  U-14 – 7. mesto
-  MLADINCI – PMLMS – 1. mesto
-  ČLANI – I. MNL – 11. mesto

POSEBNO OBVESTILO: 
V klubu potekajo redni treningi tudi v zimskem času 
z vsemi selekcijami, tudi najmlajšimi, starimi od 5 do 
10 let. Vsi starši, ki želite vključiti svojega otroka v te 
treninge, lahko to storite vsak torek in četrtek, od 16.00 
do 17.30 ure, na treningu v telovadnici Osnovne šole 
Gornji Petrovci. Trenerja, Bogdan Črnko in Mihael 
Šlihthuber sta Vam na voljo in sicer, Mihael Šlihthuber 
na telefonski številki: 040 525 496. 
Pridružite se nam in zagotovite svojemu otroku zdravo in 
razgibano življenje z igranjem nogometa. 
Vsi tisti, ki še niste vključeni v ekipe U-12,U-14 ali 
mladina in bi želeli biti člani in igralci  ekip, pa se 
lahko vključite in prijavite trenerju, Novak Ludviku na 
telefonsko številko: 031 278 018. 

UTRINKI IZ TURNIRJA V BRATISLAVI 
Na povabilo nogometnega kluba iz Bratislave smo se v 
soboto, 27. novembra in v nedeljo, 28. novembra 2010 
udeležili turnirja za ekipe U-10 v Bratislavi. Mesto z okrog 
450.000 prebivalci, v času, ko so vsi študenti prisotni, pa 
je mesto z 1 milijonom ljudi. 
Iz Gornjih Petrovec smo šli ob 8.00 uri izpred občinske 
stavbe. Pot smo nadaljevali po Madžarski do mejnega 
prehoda Rajki na meji s Slovaško. Po nekaj urah vožnje 
smo prispeli v Bratislavo. Vmes pa smo se ustavili v 
Modri, kjer smo imeli kosilo. Po kosilu smo si ogledali 
Bratislavo, ki ima lepe znamenitosti in predvsem v 
večernih urah je mesto z neštetimi lučkami, čarobno 
mesto. Ker se je tudi v Bratislavi že začel adventni čas 
z različnimi prireditvami, je bil njihov osrednji trg poln 
gostov in različne turistične ter gostinske ponudbe. Vseh 
udeležencev nas je bilo 43 z igralkami in igralci ter starši. 
Potovali smo z avtobusom našega prevoznika, g. Balek 
Marjana, ki se mu zahvaljujemo za udobno vožnjo in 
prijaznost. 
Naš zvesti sodelavec in spremljevalec na poti in obisku 
v Bratislavo, pa je vedno, g. Vili Kerčmar, duhovnik, ki 
si je tudi vzel čas za ta dva dni potovanja in se odrekel 
službenim dolžnostim. Iskreno se mu zahvaljujemo vsi 
za prisotnost in pomoč in medsebojno  komuniciranje s 
predstavniki kluba v Bratislavi in tudi za prevajanje, saj 
vsega nismo razumeli. 
Zahvaljujemo se Vsem staršem za sodelovanje in prisotnost. 
Po prihodu v hotel, v katerem smo prenočili, smo se po 
opravljeni večerji, ob 19.30 uri, namestili v hotelu. Utrujeni 
smo odšli v sobe in se pripravili za spanje. 
Vmes smo predstavniki kluba imeli skupen sprejem v 
hotelu s predstavniki kluba iz Bratislave. 
Drugi dan nas je čakal nogometni turnir. Na turnirju 

Ekipa članov

Ekipa mladincev

Vsem nogometašem in tudi nogometašicam 
se zahvaljujemo za sodelovanje in za dosežene 
rezultate. 
Športno društvo nogometni klub Lesoplast 
Križevci se zahvaljuje tudi vsem v vasi Križevci 
za denarne prispevke ob priliki nošenja 
koledarjev, vsem sponzorjem in članicam in 
članom za pomoč pri tekmovanjih, delu in za 
drugo pomoč. 
Zahvala tudi Občini Gornji Petrovci, 
Pindži, d.o.o. in vsem delavkam in 
delavcem ter vsem javnim delavcem za 
opravljeno delo. 

Šport
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so sodelovale ekipe, članice prvoligaških klubov 
iz Bratislave. Vsi so imeli ekipe, katerih igralci 
so bili stari 10 let. Mi pa smo imeli tudi mlajše, 
9 ali 8 let. Na samem turnirju je bilo vzdušje 
lepo in razburljivo. Predvsem za naše najmlajše 
nogometašice in nogometaše je bilo to pravo 
doživetje. V spominu jim bo ostalo tudi to, da so 
že tako mladi igrali v velikem mestu Bratislava. 
Po končanem turnirju, ob 16.30 uri, smo se 
napotili domov. Prispeli smo v zelo zasneženo 
Slovenijo in Občino Gornji Petrovci, kjer nas 
je ob 22.00 uri pričakala lepa, snežna zimska 
idila. 
Vsem, ki podpirate delovanje kluba in tudi 
finančno pomagate, se iskreno zahvaljujemo 
in Vam želimo lepe in blagoslovljene božične 
praznike, v novem letu 2011 pa veliko sreče, 
zdravja ter polno športa in športnih dosežkov. 
       

ŠD NK Križevci – Lesoplast 
predsednik, Franc Šlihthuber

Mladi nogometaši ekipe U- 10 s starši na turnirju v 
Bratislavi

Skupinski posnetek po tekmi

Šport / Šola

Sprejem učencev 9. razreda pri 
županu
Kot vsako leto, je tudi letos župan Občine Gornji 
Petrovci, Franc Šlihthuber, sprejel učenke in učence 
9. razreda OŠ Gornji Petrovci, v kulturnem domu v 
Stanjevcih. Ob zaključku šolanja na osnovni šoli jim 
je zaželel uspešno nadaljnje šolanje v srednjih šolah 
in zaželel, da bi se še naprej pridno učili in dosegli 
vse cilje, ki so si jih zastavili v življenju. Ob tem pa je 
še poudaril, naj ne pozabijo na domačo občino in naj 
ji bodo v ponos, kamorkoli jih bo zanesla življenjska 
pot. Ravnatelj OŠ Gornji Petrovci, Johann Laco, pa 
se je zahvalil županu in Občini Gornji Petrovci za do-
bro sodelovanje in vso pomoč, ki jo občina daje šoli.
Župan je vsakemu učencu, kot je to že dolgoletna 
navada, podaril v spomin knjigo in komplet pisal. 
Tudi ravnatelj, Johann Laco in razredničarka, Irena 
Horvat, sta prejela komplet pisal, kot je hudomušno 
povedal župan, da bosta v prihodnje vpisovala v redo-
valnico samo dobre ocene.
Sledila je skromna pogostitev in sproščeni razgovor 
ter slikanje za spomin na sprejem pri županu ob kon-
cu šolanja na OŠ Gornji Petrovci.

S.K.

Učenci 9. razreda šolskega leta 2009/2010 (od leve): Mateja 
Lepoša, Valentina Balek, Tadeja Lepoša, Lucija Škalič, župan, 
Franc Šlihthuber, Aljoša Vučak, Martina Belec, Alen Pojbič, 
Mateja Šlihthuber, Andreja Grah, ravnatelj, Johann Laco in 
razredničarka, Irena Horvat

Šola v naravi
Komaj se je šolsko leto začelo, že smo se 
sedmošolci in osmošolci OŠ Gornji Petrovci od-
pravili v Libeliče oziroma na Libeliško goro na 
Koroškem, v šolo v naravi. Osemindvajset nado-
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budnih učencev se je trinajstega septembra zgo-
daj zjutraj odpravilo na pot, ki ni bila posebna 
dolga in naporna. Ko smo prispeli, razpakirali 
svoje stvari in si ogledali sobe, nas je v jedilni-
ci lepo pozdravila pedagoška vodja, Marjana 
Reiser-Koren. Bivali smo v domu Ajda. Bilo je 
zelo zanimivo, poučno in zabavno. Preizkusili 
smo veliko novih stvari, na primer: plezanje po 
umetni steni, kanuizem, lokostrelstvo, uživali 
pa smo tudi ob preprostih stvareh, ob razisko-
vanju narave in pohodih. Vsak dan smo imeli 
tudi nekaj časa zase, spoznali smo veliko novih 
prijateljev iz OŠ Mesto-Škofja Loka. Vsak večer 
so nam pripravili animacije. Igrali smo športne 
igre na prostem, pripravili so nam veliko zabav-
nih igric. Kljub temu, da smo se veliko zabavali, 
smo se tudi veliko naučili. Naučili smo se izde-
lovati pravilne vozle, nastavljati pasti za majhne 
živali v gozdu, ogledali smo si Kostnico, muzej 
starih kmečkih orodij, črno kuhinjo in se naučili 
veliko o lubadarjih in naravi. Prijazne kuharice 
so s svojo okusno hrano poskrbele, da nismo 
bili lačni. Domov smo se odpravili sedemnaj-
stega septembra. Ob odhodu se je zarosilo mar-

sikatero oko, z novimi prijatelji smo si izmenjali 
številke in elektronske naslove, prepričana pa 
sem, da bi vsi radi to še kdaj ponovili. Bilo je 
enkratno! 
                                                                              

Sanja Svetec, 8. razred 

Dom Ajda

Smerokaz k domu Ajda

Lokostrelstvo

Vožnja s kanujem

LETNA ŠOLA V NARAVI V 4. 
IN 5. RAZREDU
KOPER – ŽUSTERNA

Proti koncu šolskega leta 2009/10, natančneje od 
24. do 28. maja 2010, smo se učenci in razrednika 
4. in 5. razreda ter učitelja plavanja Vojko Kerčmar 
in Dejan Novak odpravili v Koper. 
Zbrali smo v ponedeljek ob 5.17 na železniški 
postaji v Gornjih Petrovcih. Učenci so že nestr-
pno pričakovali prihod avtobusa, s katerim smo 
se odpeljali do Maribora, saj so se na železniških 
tirih opravljala vzdrževalna dela. Pot je hitro mi-
nila, čeprav je prestopanje z avtobusa na vlak s 
številnimi kovčki in potovalkami, bilo zelo napor-
no. Ko smo se nastanili in udomačili v sobah, smo 
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si ogledali bazene ter opravili prvo preverjanje ter 
razdelitev v skupine, glede na sposobnosti pla-
vanja. Učenci so bili delavni, pri plavanju so se 
potrudili in dosegli zelo dobre rezultate. Kopali 
smo se samo v notranjih pokritih bazenih v sladki 
ali slani vodi. Vozili smo se tudi na toboganu in si 
privoščili masažo v bazenu. Predzadnji dan smo se 
kopali tudi zunaj, saj je bilo vreme celi teden lepo 
in se je voda tudi v zunanjih bazenih dovolj ogre-
la. Veliko pomoč pri plavanju sta učencem nudila 
učitelja plavanja Vojko in Dejan. 
Vstajali smo ob pol osmih, ob osmi uri smo imeli 
zajtrk. Po zajtrku smo imeli učno uro, pri kateri 
smo reševali naloge v delovnem zvezku. Po kosi-
lu smo se odpravili na zaslužen počitek. Vsak dan 
smo učencem ocenjevali tudi urejenost sob. Veliko 
smo se sprehajali, si ogledali mesto Koper, naku-
povali, jedli sladoled… V sredo, 26. 5. smo se z 
ladjico peljali v Piran. Tam smo si ogledali akvarij, 
pomorski muzej, Tartinijev trg. Učenci so imeli 
nekaj prostega časa, kar so seveda izkoristili za 
nakupovanje. V hotelu smo izdelali tudi tehnični 
izdelek, okvir za slike iz valovite lepenke. Čas, ki 
smo ga skupaj preživeli daleč stran od doma, je 
bil nekaj čisto drugačnega kot v šoli, predvsem za 
učence. 

Med nami se je proti koncu našega bivanja začelo čutiti 
domotožje. Zato so nekateri nestrpno pričakovali za-
dnji dan. Potovalke so bile polne v nekaj minutah. Še 
zadnjič smo se odpravili proti mestu Koper in kupi-
li spominke za domače. Učenci so dobili zaslužene 
pohvale za plavanje. Sledilo je še zaključno fotogra-
firanje in preden smo se zavedli, že smo se z vlakom 
peljali proti Gornjim Petrovcem. Čeprav smo prispeli 
domov zelo utrujeni in z zamudo, se je na naše obra-
ze prikazal velik nasmeh. Veseli smo stopili iz vlaka 
in planili k staršem, bratom, sestram… Še enkrat smo 
dokazali, da je povsod lepo, a doma je najlepše.

Kristijan Marinič

Nabiranje kamnov in školjk

Reševanje delovnega zvezka

Skupinska slika na Tartinijevem trgu v Piranu

4. razred

5. razred
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Medvedek s križem kapico

Vsako leto med 8. in 15. majem, v tednu Rdečega 
križa, potekajo po osnovnih šolah sprejemi 
najmlajših v to najstarejšo mednarodno humani-
tarno organizacijo, ki obstaja že 147 let, na tleh 
naše domovine Slovenije pa že 144 let, po usta-
novitvi prvega Ženskega društva za pomoč ranje-
nim v vojni leta 1866 v Ljubljani. A letos mineva 
151 let od bitke pri Solferinu, kjer je pravzaprav 
nastala ideja o prepotrebnosti ustanovitve organi-
zacij Rdečega križa.
Pravi praznik za učenke in učence 2. razreda 
devetletke na Osnovni šoli Gornji Petrovci, kjer 
je razredničarka Tadeja Bencak Kerčmar, je bil 
že dan pred tednom Rdečega križa, 7. maja. 
Drugošolci so prisluhnili najprej razredničarki, 
ki je predstavila vlogo mednarodne humanitar-
ne organizacije Rdečega križa, si o tem ogledali 
film, o vlogi RK v domačem kraju pa je pripo-
vedovala predsednica Krajevne organizacije RK 
Gornji Petrovci, Zorica Kovač. Nato so prisluhni-
li zgodbici pod naslovom Križem kapica, ki jim je 
sicer poznana kot zgodbica o Rdeči kapici, tokrat 
približala poslanstvo humanitarne organizacije 
Rdečega križa ter njegovih aktivistk in aktivistov. 
Po zgodbici je sledila razdelitev izkaznic mladim 
članom RK ter priložnostnih darilc, nato pa so 
učenke in učenci 2. razreda devetletke nastopili 
s krajšim kulturnim programom. Vsem je tedaj 
v imenu vodstva šole čestitala namestnica ravna-
telja, Bernarda Đekovski, v imenu Območnega 
združenja RK M. Sobota pa Melita Marič.
Melita Marič in predavatelj Filip Matko sta za-
tem obiskala še vrtec Jurček, kjer je tamkajšnje 
kratkohlačnike obiskal medvedek Henry. Prišel je 

iz najstarejše svetovne humanitarne organizacije 
Rdeči križ. Z otroki se je pogovarjal o jesenski 
skrbi živalic v gozdu za preživetje in njihovi skr-
bi pred prihajajočo zimo ter o morebitni medse-
bojni pomoči, ko nastopijo težave v vsakdanjem 
življenju. In tedaj je vloga Rdečega križa še kako 
pomembna.

Filip Matko

Učenke in učenci 2. razreda OŠ Gornji Petrovci

Medvedek Henry na obisku v vrtcu Jurček

EKOŠOLA kot način življenja

Veliko slovenskih in evropskih šol je vključenih v 
mednarodni projekt Ekošola kot način življenja. 
Projekt je zasnovan v sedmih korakih, ki jih mora 
šola usvojiti, da pridobi ekozastavo. S pridobitvijo 
ekozastave pa se projekt ne zaključi, saj mora šola 
vsako leto ekozastavo potrditi. 
Šola se mora vsako leto prijaviti na razpis za pri-
dobitev mednarodnega certifikata za pridobitev 
ekozastave.
Naša šola se je v program EKOŠOLA kot način 
življenja vključila, 15.11.2001. Ekolistino smo po-
dpisali 19.04.2002 in takrat tudi prvič prejeli eko-
zastavo.  
Ob tem dogodku smo izbrali ekoznak in ekohim-
no.
V šolskem letu 2009/2010 smo sodelovali v različnih 
projektih, ki jih je razpisala nacionalna koordina-
cija programa Ekošola kot način življenja:

TEMATSKI SKLOPI:
• RAVNANJE Z ODPADKI
    - Kaj se dogaja z zbranimi odpadki
• MEDSEBOJNI ODNOSI
    - Živali in mi

Šola
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• ZDRAV NAČIN ŽIVLJENJA
    - Zdrav način življenja, zdrava prehrana

DEJAVNOSTI:
• Ekobralna značka 
• Eko-kviz za osnovne šole
• Natečaj voščilnic
• Izvedba ekodneva 
• Zbiralna akcija papirja za Šport Špas 
• Zbiranje izrabljenih tonerjev in kartuš

NATEČAJI

SODELOVANJE V ZBIRANJU ODPADNIH MA-
TERIALOV: 
• Zbiralna akcija papirja  
• Zbiranje izrabljenih tonerjev in kartuš
• Zbiranje odpadnih baterij
• Zbiranje plastenk 
• Zbiranje plastičnih zamaškov

V četrtek, 22. aprila 2010, se je otroški pevski 
zbor udeležil prireditve ob dnevu Zemlje v Mur-
ski Soboti, ki sta jo organizirala Pomurski ekološki 
center in Saubermacher Komunala. Šola je dobi-
la zahvalo za sodelovanje in praktične nagrade za 
sodelujoče učence.
V soboto, 17. aprila 2010 je po celi Sloveniji poteka-
la akcija Očistimo Slovenijo. Naša šola je akcijo 
izvedla skupaj z občino Gornji Petrovci. S šole se 
je akcije udeležilo 61 učencev, kar je približno po-
lovica vseh  in nekateri učitelji.
Tudi v šolskem letu 2010/2011 uresničujemo ci-
lje ekošole. Vodilni tematski sklopi v tem letu so 
ENERGIJA, ODPADKI IN VODA. Spremljajoči 
pa Eko branje za eko življenje, Mi in naša pre-
teklost, likovni natečaj: Prednovoletni čas, sodelo-
vali bomo v projektu Šolska VRTilnica: ustvarjaj-

mo šolske vrtove. Še naprej sodelujemo v zbiranju 
odpadnih materialov. V  mesecu oktobru smo že 
izvedli prvo uspešno akcijo zbiranja papirja. 
Trudimo se izpolnjevati kriterije za pridobitev 
ekozastave - še bolj pomembno pa je ozavestiti 
ekološko ravnanje v vsakdanjem življenju vsakega 
posameznika.  

Bojana Keršič Ružič 
in Helena Škerget Rakar

Otroci so ponazorili ločevanje odpadkov

ŠOLA, KI PROMOVIRA 
ZDRAVJE- ZDRAVA ŠOLA 

Ker smo na naši 
šoli želeli narediti 
spremembe za 
izboljšanje zdravja 
učencev, učiteljev 
in staršev, smo 
se v šolskem letu 
2008/09 vključili 
v projekt ŠIRIMO 
S L O V E N S K O 
MREŽO ZDRAVIH 
ŠOL - šol, ki 
promovirajo zdravje.
Projekt vodi in 
koordinira Inštitut za varovanje zdravja Republike 
Slovenije. Prizadevamo si uresničiti 12 ciljev 
Evropske mreže zdravih šol.  
Za načrtovanje  in evalvacijo projektov skrbi šolski 
tim, ki ga sestavljajo strokovni delavci šole, zunanji 
člani, predstavnik učencev in predstavnik staršev. 
Vodja tima je Tadeja Bencak Kerčmar, člani 
Bernarda Đekovski, Danica Rems, Ivanka Grah, 
Brigita Novak Vöröš, Irena Horvat in Johann 
Laco. Predstavnica učencev je bila dve leti učenka 
Tadeja Lepoša, po zaključku šolanja na osnovni 
šoli je postala nova predstavnica učencev Anja 
Kučan.
Zunanji člani (starši, lokalna skupnost in 
zdravstvena služba) so: Cvetka Gašpar, Erika 
Časar in Janez Kerčmar.
Poleg zdravstveno-vzgojnih vsebin, ki jih 
vključujemo v učne načrte, skrbimo tudi za 
uresničevanje skritega učnega načrta (medsebojni 
odnosi, pravila, klima v šoli, ponudba interesnih 
dejavnosti), razvijamo sodelovanje s starši, lokalno 

Potrdilo o sodelovanju v 
mreži zdravih šol
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skupnostjo, zdravstvenim sektorjem ter drugimi 
institucijami.
Trudimo se doseči pozitivne spremembe na področjih: 
kritičnega mišljenja, zdravega načina življenja, zdrave 
prehrane in pridobivanja ter razvijanja kvalitete znanja 
ipd.
Vsebine zdravja se vključujejo tudi v razne dneve 
dejavnosti in na roditeljske sestanke. 
Vsako leto sledimo rdeči niti:
2008/2009- Zdravi pod soncem
2009/2010 in 2010/2011- Odnos-si (odnos do sebe, do 
drugih, do okolja, do zdravja,…)
Zavedamo se pomena zdravja in zato smo v teh 
treh letih načrtovali in uspešno izpeljali že mnogo 
dejavnosti.

• Z roko v roki (sodelovanje dveh šol), Zdrava 
prehrana, Moje zdravje, Kolesarski maraton, 
Poškodbe pri kolesarjenju in prva pomoč, 
Preprečevanje poškodb pri otrocih in prva 
pomoč, Problematična koža pri mladostnikih 
in nega obraza, Promocija ne kajenja, Zdrav 
zajtrk, Varna raba zdravil pri otrocih, Nega 
zob od rojstva do pozne starosti, Nevarnosti 
sončenja, Pohod in kros sodelovanje z lokalno 
skupnostjo …

V šolskem letu 2009/2010 smo razpisali likovni 
natečaj za znak Zdrave šole- naše šole. Na natečaju 
sta zmagali deli učenca Andreja Korpiča in učenke 
Jerneje Gašpar. Učenca sta prejela praktične nagrade. 
Dela smo združili in oblikovali znak Zdrave šole- naše 
šole. 
V letošnjem šolskem letu imamo razpisan literalni 
natečaj, h kateremu smo povabili tudi druge šole. Ob 
zaključku natečaja bodo najboljša dela nagrajena, 
vsa dela pa bodo objavljena v priložnostnem biltenu 
in predstavljena na prireditvi ob Svetovnem dnevu 

Zemlje in Svetovnem dnevu zdravja meseca 
aprila 2011.
Zdravo življenje je zelo širok pojem. Še 
naprej se bomo trudili šolo narediti prijazno 
in učencem pomagali oblikovati celovito 
samopodobo, ki je pogoj za zdravo, srečno, 
uspešno in zadovoljno življenje. Učencem 
bomo omogočali kakovostno poučevanje 
vsebin o zdravju, zdravo in kakovostno 
prehrano,  zdrav način preživljanja prostega 
časa,…
Vse omenjene dejavnosti si lahko ogledate tudi 
na spletnih straneh šole v galeriji slik.

Vodja Zdrave šole,
Tadeja Bencak Kerčmar

Umivanje zob

Znak ZDRAVE ŠOLE OŠ Gornji Petrovci

SHEMA ŠOLSKEGA SADJA- 
PRILOŽNOST ZA SLOVEN-
SKE KMETIJE

Naša osnovna šola sodeluje v evropskem sistemu 
razdeljevanja sadja v šolah, s finančno podporo 
Evropske skupnosti.
Nosilci ukrepa so Ministrstvo za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano v sodelovanju z Mini-
strstvom za šolstvo in šport ter Ministrstvom za 
zdravje.
Izvajalec ukrepa je Agencija Republike Slovenije 
za kmetijske trge in razvoj podeželja.
Šolski tim: Johann Laco, Tadeja Bencak Kerčmar, 
Cvetka Gašpar in Danica Rems.
Namen tega ukrepa je ustaviti trend zmanjševanja 
porabe sadja in zelenjave in hkrati ustaviti 
naraščanje pojava prekomerne telesne teže in de-
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belosti pri otrocih.
Približno 20 x v šolskem letu učencem razdelimo sa-
dje ali zelenjavo izven rednih šolskih obrokov.
• Sadje in zelenjava iz ukrepa Sheme šolskega sadja 

sta za učence brezplačna!
• Učenci sadje oziroma zelenjavo sami operejo!
Trudimo se pridobiti sadje in zelenjavo, ki sta lokal-
no pridelana, pri čemer dajemo prednost integrirani 
oziroma ekološki pridelavi. 
Ponudimo lahko lokalno pridelano sadje in zelenjavo 
in sicer: 
• sadje: jabolka, hruške, marelice, češnje, višnje, 

breskve, nektarine, slive, kaki, fige, melone, lube-
nice, jagode, ameriške borovnice, maline, grozdje, 
orehi in lešniki, 

• zelenjava: paradižnik, zelje, kolerabica, korenje, 
kumare, paprika in rdeča redkvica. 

Glede na dejstvo, da je dobava takšnega svežega sa-
dja precej problematična, se pogosteje pojavljajo pre-
dvsem jabolka oziroma hruške. V lanskem šolskem 
letu nam je uspelo deliti tudi jagode, orehe, grozdje. 
Med izvajanjem Sheme šolskega sadja potekajo:
Spremljevalne dejavnosti: 
• Anketiranje ob začetku in na koncu šolskega leta
• Informiranje na oglasni deski, spletne strani…. 
• Izobraževalne aktivnosti za učence:
- izdelava plakatov, urejanje panojev, priprava zelenja-
vnih in sadnih namazov, priprava sadnih napitkov, 
dnevi dejavnosti, ogled sadovnjaka, razredne ure, 
šolski radio, pogovori pri urah gospodinjstva, biolo-
gije, naravoslovja, spoznavanje okolja…
• Izobraževalne aktivnosti za učitelje:
- na pedagoških konferencah, izobraževanja, oglasne 
deske, roditeljski sestanki, šolski radio
• Izobraževalne aktivnosti za starše in širšo jav-

nost:
- na roditeljskih sestankih, vključevanje v dneve deja-
vnosti, občinsko glasilo

Sodelujemo s strokovnjaki Kmetijsko gozdarskega 
zavoda Murska Sobota, Zavodom za zdravstveno 
varstvo Murska Sobota in Sadjarstvom Gomboc .
Glede na njihovo pripravljenost in naše časovne in 
finančne možnosti skušamo organizirati primerne 
aktivnosti. 
O aktivnostih poročamo v lokalnih medijih, na splet-
nih straneh naše šole, oglasnih deskah na šoli…

Koordinatorka programa Sheme šolskega sadja: 
Tadeja Bencak Kerčmar

               

   

Sadje v razredu

Učenci sami operejo jabolka. 

Učenci uživajo sadje v razredu

PROJEKT EVROPSKA VAS

Naša šola že tretje leto zapored sodeluje v 
projektu Pristopi in usposabljanja za kakovost 
– aktivnost Evropska vas. 
Cilji projekta:
- Spoznati vse pridružene članice Evropske 

unije;
- Seznaniti se z njihovo kulturo, kulinariko, 

običaji, navadami, glasbo, nošo, posebnostmi, 
spoznati njihove zastave, grbe in proučevati 
njihov način življenja.

- Predstavitev misli in ideje o kulturnih proble-
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mih, ki jih vidijo mladi v Evropi in Slove-
niji.

- Spodbuditi medkulturno razumevanje, to-
leranco, solidarnost, spoznavanje drugih 
narodov in držav v Evropski uniji ter hkrati 
zavedanje lastne kulturne identitete.    

Osrednja prireditev je bila 7. maja 2010 v 
Murski Soboti, na Trgu kulture. Naša šola je 
predstavljala državo Luxembourg, ki jo je do-
bila z žrebom.
Čeprav je Luxembourg majhna država, še 
manjša od Slovenije, pa ni kar tako. Lepa je 
in predvsem zelo bogata, z najvišjim standar-
dom na svetu. Luksemburžani se zelo dobro 
spoznajo na denar in banke, moderna pa  je 
tudi njihova industrija.
Skupaj z učenci smo pripravili stojnico in 
predstavitev na odru. Na stojnici smo v obliki 
plakatov predstavili geografsko in zgodovin-
sko predstavitev države, jezik, kulinariko in 
pomembne dosežke z različnih področij ter 
izdelali zastave.
Obiskovalce smo na stojnici tudi pogostili s 
pravimi luksemburškimi prestami in solato 

Lux. Obe jedi je pripravil kuhar Branko iz vrtca 
Jurček.
Na odru smo se predstavili z luksemburško ljudsko 
Po polju sneg se beli, ki jo je zapel Mladinski pe-
vski zbor. Valeria Kučan pa je na saksofon zaigrala 
pesem o slonu in porcelanasti punčki L’ éléphant 
et La poupée.
Pri naši stojnici se je ustavilo veliko ljudi, ki so z 
veseljem poskusili preste in solato ter vzeli recept, 
da še sami poskusijo pripraviti jed. Prav tako so 
učenke dobile velik aplavz za zelo uspešno izveden 
nastop.
V šolskem letu 2010/2011 bo naša šola podrobno 
spoznavala državo Romunijo in  jo predstavila na 
prireditvi, 10. maja 2011, na Trgu kulture v Murski 
Soboti.   

Koordinatorja projekta:
Bojana Keršič Ružič

Aleksander Ružič

P R E S T E
(15 – 18 kom)

Sestavine:
- 0,50 dag pšenične moke
- sol
- 5 dl mlačne vode
- 2 dag kvasa
- 5 žlic mlačnega mleka
- 1 žlica sladkorja

Priprava:
Vzhajan kvas dodamo moki, prilijemo vodo in gnete-
mo 10 minut. Počiva naj približno pol ure. Vzhajano 
testo pregnetemo, oblikujemo v debelejši svaljek, iz 
tega pa dolge paličice, iz katerih oblikujemo preste. 

Otroci na predstavitvi Luxemburga v Murski Soboti

Predstavitev Luxenburga na stojnici v Murski Soboti

Preste
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Preste naj vzhajajo četrt ure.
V široki kozici zavremo vodo. V vrelo vodo 
položimo preste in ko presta priplava na vrh, jo 
odcedimo na rešetu. V namaščenem pekaču jih 
pečemo približno pol ure pri 180° C.

LUX SOLATA
Sestavine:
- kuhan krompir
- radič, zelena solata
- kumare
- paprika
- paradižnik
- por
- sir (trdi + mehki)

Preliv: 
- olivno olje
- balzamični kis
- gorčica
- sol
- peteršilj, drobnjak, bazilika

Priprava:
Kuhan krompir in ostalo zelenjavo narežemo na 
kocke. Posebej zmešamo dresing in prelijemo so-
lato. 
Na majhne kocke narežemo slanino in kruh ter 
popečemo na maslu. Solata se marinira 2 – 3 ure.
Pred serviranjem ji dodamo popečeno slanino in 
kruh.
Po želji lahko solati dodamo še kuhane testenine.

INOVACIJSKI PROJEKT
POVEČANJE SAMOKONTRO-
LE UČENCEV MED ODMORI

Projekt se je začel izvajati v šolskem letu 
2008/2009 v sodelovanju dveh šol (OŠ Gornji 
Petrovci in OŠ dr. Antona Trstenjaka Negova) 
pod vodstvom učiteljice Melite Bračko Hakl iz 
osnovne šole Gornji Petrovci. Vodstvo je nato 
v šolskem letu 2009/2010 prevzela učiteljica 
Mateja Vodenik iz OŠ dr. Antona Trstenjaka 
Negova. V tekočem šolskem letu pa projekt 
vodita obe učiteljici skupno. Njuno delo ves čas 
budno spremlja strokovna konzulentka: gospa 
Irena Kumer.

Glavni cilj projekta je bil učence naučiti 
samokontrole oz. prevzemanja odgovornosti za 
svoja dejanja.
Učinki dvoletnega projekta so: 

- uporaba novih naučenih strategij za 
zmanjšanje konfliktov

- učenci so se naučili večje samokontrole 
oz. prevzemanja odgovornosti za svoja 
dejanja

- učenci so obvladali strategije reševanja 
konfliktov in s tem dosegli visoko stopnjo 
motivacije za reševanje le teh

- učenci in učitelji so utrdili znanje 
samorefleksije in samoevalvacije. 

Izhajajoč iz učinkov so bile vidne naslednje 
spremembe:

- izboljšala se je razredna in šolska klima
- učenci so ponotranjili razredna pravila
- v razredu in na hodnikih je bilo manj 

konfliktnih situacij
- samopodoba učencev in učiteljev je postala 

večja
- videl se je napredek pri profesionalnem in 

osebnostnem razvoju učencev in učiteljev
- vidno več je bilo prisotnega timskega dela 

in povezovanja učiteljev
- notranja motivacija za delo v razredu je 

bila pozitivna in se je prenesla tudi na 
ostalo delo na šoli.

Tima obeh šol sta v izhodiščno idejo v šolskem letu 
2010/2011 dodala prednostna področja za svojo 
šolo, s katerimi bi radi dosegli večjo samokontrolo 
učencev med odmori. Učitelji smo opazili: 

-Da med odmori (v jedilnici, pred vrati, v vrstah) 
večkrat prihaja do prerivanja učencev. Za učence 
je mogoče to le igra. Učitelji pa prerivanje 
vidimo kot nevarnost, pri kateri se učenci lahko 
poškodujejo, zato želimo prerivanje odpraviti.
-Da se nekateri otroci čedalje glasneje med 
sabo pogovarjajo in takšno pogovarjanje 
večkrat naredi nezaželeni hrup, ki pa je moteč, 
ne samo za nas učitelje, temveč tudi za njih 
same in druge učence v okolici. Zato želimo 
zmanjšati hrup in obenem učence naučiti lepega 
obnašanja, samokontrole tudi v drugih situacijah 
– ustanovah izven šole.
-Nekateri učenci se ne znajo kulturno 
prehranjevati (govorijo s polnimi usti, motijo 
oz. se pogovarjajo z drugimi učenci, ko še ti 
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jedo, vstajajo od mize, kričijo učencu, ki je na 
drugi strani jedilnice ipd.) zato želimo učence 
naučiti samokontrole in lepega vedenja pri 
prehranjevanju.
-Da večina učencev ne zna pospravljati svojih 
stvari za seboj, tako da ne vedo, kje imajo svoje 
stvari, ko jih potrebujejo.
-Poslušanje je velika težava za vse učencev, 
aktivno poslušanje je nepogrešljiv del dobre 
komunikacije in dobrih medsebojnih odnosov.

V tem tretjem letu izvajanja IP želimo še najprej 
vzpostaviti bolj zdravo klimo za delo in uspehe v 
šoli in pripraviti učence, da znanja s tega področja 
uporabijo tudi v drugih življenjskih situacijah izven 
šolskega prostora.
Uresničiti želimo določila, ki so navedena v zakonu 
o šolski prehrani.
Želimo, da bi se učenci naučili prevzeti odgovornost 
za svoja dejanja, in da bi na podlagi svojih slabih/
dobrih odločitev izkusili neprijetne/prijetne 
posledice. Da bi jim omogočili in dopustili, da se 
vsak uči iz svojih napak in da doživi in se uči iz 
posledic svojih, tudi slabih odločitev.
Učitelji smo spoznali, da smo zelo močan vzgled 
svojim učencem, zato moramo biti dosledni pri 
svojem delu. Nuditi jim moramo priložnost za 
izbiro ter jih spodbujati pri razvijanju  spoznanja, 
da se vsak uči na podlagi lastnih odločitev, za 
katere je tudi odgovoren.

Učiteljici:
 Helena Škerget Rakar 
in Melita Bračko Hakl

Razno

OTROK, MLADOSTNIK IN 
STRES

Na stres lahko gledamo kot na nekaj, kar se nam 
dogaja in na kar nimamo pravega vpliva.
Počutimo se nemočni in ujeti v situacijah, ki nas 
izčrpujejo, v katerih smo nezadovoljni, nesrečni 
in nesvobodni. Drugi pogled, ki mi je bližji, pa 
pravi, da sem del dogajanja in lahko vplivam 
nanj. Pomeni, da sem svoboden in se lahko 
odločam, kako bom videl, razumel, dojel stva-
ri, ki se mi dogajajo. Gre za pomembno razliko 
med tema dvema tipoma ljudi, od katerih se eni 
vidijo kot žrtve življenja, drugi pa kot njegovi 
soustvarjalci.

Morda na svet gledate na tak način in vidite možnost 
izbire v vsakem trenutku, morda pa tudi ne.
Stres in njegove posledice pa niso značilne le za 
nas odrasle. Način življenja otrok in mladostnikov 
namreč postaja vse bolj podoben stresnemu načinu 
življenja odraslih. Obremenjenost otrok in mlado-
stnikov izvira iz vse večjih lastnih pričakovanj pa tudi 
pričakovanj staršev in neposredne okolice, iz neneh-
ne potrebe po dokazovanju in uspehu za vsako ceno, 
ki je tudi družbeno spodbujena in ustvarjena. Otroci 
na doživljanje velikih obremenitev in z njimi pove-
zanega stresa niso najbolje prilagojeni, zato se že v 
mlajšem obdobju lahko pojavljajo različne težave ali 
motnje.
Toda otrok ni mogoče izključiti iz sodobnega sveta. 
Največji stresi pri otroku in mladostniku so namreč 
pogosto povezani s šolo. Ena pomembnih možnosti 
za učinkovito vplivanje na tovrstne težave otrok je 
naučiti jih, kako se soočati s stresom v šoli, kako 
reševati težave in krepiti pozitivno samopodobo. Ni 
dvoma, pri vsem tem moramo ključno vlogo odigra-
ti starši in učitelji. Gre za krožni odnos, v katerem 
starši, učitelji in sošolci vplivamo na učenca in tudi 
on vpliva na vse nas.
Otroci in mladi pogosto prevzemajo načine reagi-
ranja, razmišljanja, čustvovanja in komuniciranja od 
starejših. Prav zato jih »stresa« to, kar stresa njihove 
starše, učitelje, vrstnike. Običajno uporabljajo strate-
gije za spoprijemanje, ki so se jih naučili od nas odra-
slih. 
Zato je odgovornost vseh nas odraslih, da se naučimo 
spopadati s stresom v življenju na zdrav in učinkovit 
način.
Poglejmo na eni strani DRUŽINO, na drugi strani 
pa ŠOLSKO OKOLJE.
DRUŽINA je socialno okolje, v katerem se otrok 
nauči, kaj je stres, kako se nanj odzivati in ga obv-
ladovati. Družina, ki poskrbi, da otrok doživlja rav-
no pravo količino stresorjev, mu pomaga k temu, 
da se razvija, si nabira izkušnje in se usposablja za 
učinkovito spopadanje z različnimi težavami. Kakšna 
je prava količina stresorjev je odvisno od posamezne 
družine in posameznega otroka. Če je otrok preobre-
menjen, preveč pod stresom, ga bo to izčrpalo, postal 
bo nezadovoljen, brezvoljen, nezainteresiran, pretira-
no utrujen. Po drugi strani pa tudi premajhna količina 
stresa ni dobra za njegov nadaljnji razvoj in soočanje 
z različnimi obremenitvami. Otrok, ki je bil deležen 
prevelike zaščite, bil umetno obvarovan soočanja z 
določenimi stresnimi situacijami, ni mogel razviti 



��

NOVINE, številka 29Razno

vseh svojih zmogljivosti in si nabrati izkušenj, ki bi ga 
utrdile in pripravile na vsakodnevne izzive.
KAJ PA ŠOLSKO OKOLJE? Ljudje smo med se-
boj povezani in vplivamo drug na drugega s svojim 
počutjem in razpoloženjem. Zato je vsak, ki dela 
ali živi v šolskem okolju, pomemben, saj prispeva k 
ozračju v šoli. Če je posamezen učenec pod stresom, 
vpliva to tudi na druge učence, na celoten razred, 
na učitelje in celotno vzdušje v šoli. Po drugi strani 
pa tudi učitelji ali drugi pedagoški delavci, ki so pod 
stresom, vplivajo na svoje sodelavce in na učence. 
Vsaka šola »diha« in v njej vlada določeno vzdušje, 
določena stopnja miru, sproščenosti ali pa stresnosti 
in nervoze. Običajno zaznamo šolsko vzdušje že v 
okolici šole, ali ko stopimo čez njen prag. 
Ko razmišljamo o učencih pod stresom, torej ne 
smemo pozabiti na učitelje pod stresom. Učitelji bi 
morali najprej pri sebi prepoznati znake stresa in 
se primerno odzvati. Kajti, če ne znamo prepoznati 
znakov stresa pri sebi, ne vemo, da smo v stresu in si 
ne moremo pomagati. Kadar smo v stresu, so naša 
čustva zelo močna, razum pa oslabljen. Vsi imamo 
izkušnje, da smo, ko se čutimo preobremenjeni, še 
posebej občutljivi in se zelo hitro čutimo napadene 
ali prizadete. Tako lahko v takšnem stanju učenca, 
ki je v stiski, a je ne zna izraziti na primeren način 
(ampak npr. moti pouk, klepeta, daje neprimerne 
pripombe, ali pa ne odgovarja na naša vprašanje…) 
razumemo kot napad nase, kot žalitev ali izraz ne-
sprejemanja itd. V takšnem stanju nam šale ali duho-
vite pripombe niso smešne, ampak jih doživljamo 
kot norčevanje ali nerazumevanje.
Ko smo pod stresom, tudi težko prisluhnemo druge-
mu in temu, kaj nam želi povedati. Zato je pomemb-
no, da vemo, kako se stres kaže pri nas samih, kate-
ra čustva takrat prevladujejo, kje smo bolj občutljivi 
in tudi, da imamo strategijo, kako se sprostiti.
Torej! Naši otroci in mladostniki so vsakodnevno 
izpostavljeni vsem tem zapletenim situacijam in od-
nosom. Poleg družine, šole, širše okolice, so tukaj 
tudi zelo pomembni vrstniki.
Pomagajmo jim! Odrasli prevzemimo odgovornost 
za svoja ravnanja. Če bomo znali ohraniti občutek 
sami zase in za to, kdo smo in kaj je naša težava, 
bomo laže prepoznali, kdo je otrok, šolar, mlado-
stnik in kakšna je njegova težava ter mu tudi poma-
gali.

Zdenka Verban Buzeti,
Zavod za zdravstveno varstvo Murska Sobota

Veličasno polnovredno žito za 
dobro zdravje in počutje

Žito v obliki raznih žitnih jedi in številnih vrst 
kruha je ljudem že tisočletja osnovna hrana. 
Polnovredna žita spadajo med najbolj zdrav vir 
ogljikovih hidratov. Razen tega nas oskrbijo z vi-
tamini, minerali in vlakninami. V kombinaciji s 
stročnicami lahko nadomestijo mesni obrok. 
Zadnjih sto let ljudje vse več uživajo rafinirana 
živila, med njimi tudi žita in žitne izdelke. Tovr-
stni izdelki pri predelavi izgubijo večino mine-
ralov, vitaminov in vlaknin. Takšna je na primer 
bela moka. Bogata je edino s škrobom. Skupaj s 
sladkorjem, soljo in mastjo sodi med štiri »bela 
živila«, ki prispevajo k razvoju kroničnih bolezni 
(bolezni srca in ožilja, rakave bolezni, sladkor-
na bolezen tipa 2…) če jih uživamo pogosto in v 
večjih količinah. Večina industrijsko pripravljenih 
izdelkov je izdelana prav iz bele moke. Pogosto 
so ji dodane večje količine maščob, sladkorja ali 
soli. Tudi gospodinje raje posegamo za fino belo 
moko, kot pa za tisto polnovredno. Velik pro-
blem današnjega časa je uživanje velikih količin 
različnih keksov, peciv in podobno. Danes nam 
jih po nizkih cenah ponujajo praktično na vsakem 
vogalu. V veliki meri prispevajo k odvečnim kilo-
gramom in debelosti, ki je vse pogostejša ne samo 
med odraslimi, temveč tudi med otroci. Izdelki iz 
bele moke, z veliko sladkorja in maščob, sodijo 
v skupino tako imenovane hrane »s praznimi ka-
lorijami«. Razen energije ne vsebujejo ne hrani-
lnih ne zaščitnih snovi. Res pa je, da so zaradi 
sestave zelo okusni. Tudi v naših družinah se bo 
potrebno spoprijeti s to problematiko. Za začetek 
me gospodinje lahko pri pripravi peciva del bele 
moke zamenjamo s polnovredno (odlična je piri-
na), zmanjšamo količino sladkorja, ki jo veleva 
recept za polovico ter ponudimo pecivo narezano 
na manjše kose. Tako naše domače spodbudimo 
k zdravemu in kulturnemu uživanju hrane. Kadar 
je mogoče, ponudimo namesto peciva in sladic 
sveže ali suho sadje. Na naših mizah naj bodo čim 
pogosteje jedi iz polnovrednih žit in kaš. Zakaj 
včasih ne bi ponudili polnovrednih  testenin? 
Kljub temu, da je ponudba polnovrednih testenin 
v naših trgovinah že kar precejšnja, jih poskusi-
mo pripraviti sami. Pomagajo nam lahko otroci. 
Tako jih bodo tudi raje zaužili. Za začetek jih na-
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redimo iz mešanice bele in polnovredne moke, 
da se bodo domači lahko navadili. Lahko po-
skusimo pripravo testenin iz dveh delov bele 
in enega dela polnovredne moke, pozneje pa 
iz enega dela bele in enega dela polnovredne 
moke. Ko se jih bodo domači navadili, lahko 
ponudimo testenine narejene samo iz polno-
vredne moke. 
Tudi beli ali polbeli kruh sčasoma zamenjajmo 
za polnovredni. Za začetek poskusimo sami 
pripraviti polnovredni kruh. Če je možno ga 
pripravljajmo skupaj z otroki. Tu so babice in 
dedki nepogrešljivi. Če še otrokom predstavi-
mo, kako se je kruh pripravljal nekoč, bo zade-
tek popoln. S kruhom ravnamo spoštljivo. Že 
od tega kako ga uživamo. Velikokrat smo priče, 
kako ga ljudje stlačijo v usta, niti ne zavedajoč 
se, da ga jedo. Kruha nikoli ne odvrzimo. 
Pravočasno ga lahko posušimo in naredimo 
drobtine ali pa kockice suhega kruha dodamo 
juhi ali različnim nadevom. 
Zavedajmo se, da vsaka sprememba, še po-
sebej pa sprememba v prehrani, terja čas in 
potrpljenje. Bodimo pogumni in vztrajni, 
poplačano nam bo z boljšim zdravjem. 

Polnovredni svečan kruh z lešniki, 
orehi ali pistacijo

6 dl polnovredne moke
1 žlička sladkorja
3 žlice olivnega ali sončničnega olja
7 dag kvasa
Približno 2,5 dl mlačne vode
10 dag orehov, lešnikov ali pistacije 
malo soli

V posodo damo kvas, malo mlačne vode, sla-
dkor in malo moke. Pustimo vzhajati 15 mi-
nut. Moki primešamo vzhajan kvas, olje in 
sol. Dodamo vodo in umesimo testo. Pustimo 
vzhajati, pregnetemo, dodamo cele pražene 
lešnike, polovice orehov ali pistacijo. Oblikuje-
mo hlebec, damo ga v pekač, pustimo vzhajati 
in spečemo. 

prim. mag. Branislava Belović, dr. med.
Zavod za zdravstveno varstvo 

Murska Sobota

Jedi z zeljem  - okusne in  zdrave

Vedno znova presenetijo jedi iz zelja. Svežega ali kislega. 
Kakšno bogastvo okusov! In nikoli se ga ne naveličamo. 
Sodi med živila visoke biološke vrednosti. Bogato je z 
vlakninami, rudninami,vitamini in zaščitnimi snovmi. 
Ste vedeli, da 10 dag svežega zelja vsebuje 40 mg vi-
tamina C? To je nekaj manj kot polovica dnevnih po-
treb. Tako si s skodelico solate iz svežega zelja lahko 
zagotovimo del dnevnih potreb po vitaminu C. Zelje 
vsebuje tudi provitamin A (beta karoten) in druge vita-
mine. Odličen je vir kalija, železa, magnezija, žvepla in 
bakra. Znano je, da zelje vsebuje malo kalorij. Torej kot 
naročeno za lahko prehrano ali pa  kombinacijo z neko-
liko bolj kaloričnimi živili, predvsem za pripravo tradi-
cionalnih zimskih jedi. Sedaj, v sezoni kislega zelja, si 
lahko privoščimo številne jedi. Skromne ali razkošne. 
Z malo kalorij ali tiste bolj krepke. Tradicionalne ali so-
dobne in nekoliko neobičajne. Tudi kislo zelje vsebuje 
veliko vitamina C. Ne smemo pozabiti vitamine skupine 
B. Prisotni so tudi minerali. Redno uživanje svežega in 
kislega zelja varuje zdravje. Spodbuja odpornost orga-
nizma. Prispeva k zaščiti pred rakom. V kislem zelju se 
v času fermentacije razvijajo zdravju prijazni mikroor-
ganizmi, ki preprečujejo procese gnilobe v črevesju. 
Na ta način dodatno ščitijo sluznico črevesja. Obenem 
pospešujejo prebavo.  Postopek kisanja, ki ga upora-
bljamo še danes, so odkrili stari Slovani. Svetujem, naj 
bo sveže ali kislo zelje čim pogosteje na jedilniku. Ker 
se pri kuhanju, še posebej dolgotrajnem, izgublja ve-
liko hranilnih in zaščitnih snovi, ga jejmo čim večkrat 
nekuhanega. Pri kuhanju zelja bodimo pozorni na to, 
da ga ne razkuhamo. Sveže zelje damo kuhat v vrelo 
vodo ter kuhamo pokrito. Kislo zelje kuhamo okrog 
25 minut. Kislo zelje vsebuje precejšnjo količino soli. 
Zato ga raje ne kombinirajmo z živili , ki vsebujejo ve-
liko soli. Pred uporabo ga po možnosti ne peremo, ker 
se s tem postopkom odstrani veliko hranilnih snovi. 
Iz zelja lahko pripravimo različne jedi. Sveže ali kislo 
lahko služi za pripravo odličnih solat ali pa razkošnih 
enolončnic. Z mesom ali brez. Zelje je odlična priloga 
mesnim jedem. Zavitek iz svežega zelja je prava posla-
stica. Krpice z zeljem najbrž vsi poznamo. Zelje je v 
prehrani in kulinariki tako pomembno živilo, da je bilo 
pred kratkim tema nacionalnega tekmovanja kuharjev 
amaterjev. Udeležili so se ga tudi najini sodelavci. Uvr-
stitev je bila odlična. Eden od sodelavcev je osvojil prvo 
mesto. Ker se sami prehranjujejo zdravo, so z veliko 
domišljije pripravljali zdrave jedi z zeljem. Omenim 
samo nekatere: solata s kislim zeljem, jabolko in orehi; 

Razno
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li! Mi pomagamo ravno ljudem – in sicer na področju 
živali. Zato, ker imamo radi oboje, ljudi in živali. In 
ker vemo, da jih imate radi, na nek način, tudi vi.
Verjetno ni treba posebej poudarjat, da je pobijanje 
živali slabo. Tega, mislim, da se zavedamo vsi. In vsi 
vemo tudi da, ko je mačka spet breja - in to že tretjič 
to leto!, ni nihče posebej vesel. In to zato, ker ne vemo 
kam z mladiči. Nikamor z njimi! Ko se enkrat že kotijo, 
jim moramo pustiti živeti, ker vsako življenje je sveto. 
Ko je mačka že breja, smo prepozni. Zato pa lahko 
storimo nekaj že prej; sterilizirajmo mačko (psičko)! 
Sterilizacija samičke je operacijski poseg, ki ga opravi 
veterinar. Po operaciji samička več ne more zanosi-
ti in ne prinaša več domov nezaželenih mladičkov. 
Sterilizacija je najboljša pot za vse; za samičko (če ji 
prehitro odvzemamo mladičke, lahko pride do vnetja 
dojk, izčrpanost zaradi neprestane brejosti in še in 
še..), za mladičke, ki se izognejo prehitri in predvsem 
prekruti smrti, ter za vas, ki ste enkrat za vedno rešeni 
problemov kam z mladiči, oz. kako nahraniti vse te 
mladiče.
Če vam pa to ni bilo zadosti, naj vas samo opomnim, 
da je kakršnokoli nasilje nad živaljo prepovedano in s 
tem kaznivo. Vsekakor pa slab zgled za vaše otroke, 
vnuke, sosede in celotno okolico. Še posebej bi vas 
pa rada spomnila na 11. člen Zakona o zaščiti živali 
(Ur. l. RS, št. 43/2007), ki pravi: „Skrbnik hišnih živali 
mora z zagotovitvijo osamitve, kontracepcije, steriliza-
cije ali kastracije živali preprečiti rojstvo nezaželenih 
živali.“.
Člani Društva za zaščito živali vas zato pozivamo, da 
daste svojo žival čim prej sterilizirat ali kastrirat. Za 
kakršnokoli vprašanje ali nasvet se lahko obrnete na 
nas – saj, zato pa smo! Obrnite se na nas tudi, če bo-
ste kje videli mučenje živali – ne pustite, da nedolžna 
bitja trpijo! Vsekakor pa o mučenju obvestite tudi pri-
stojni organ – veterinarsko inšpekcijo v Murski Soboti 
na naslov: VURS OBMOČNI URAD MURSKA SO-
BOTA, Kocljeva ul. 10, 9000 Murska Sobota, Tel. št.: 
02/521-43-40, E-pošta: ou-murskasobota.vurs@gov.si
Pustite živalim, da narišejo nasmeh na vaših ustni-
cah, kakor vidite, da nasmejijo malega otroka. Pusti-
te živalim, da vam pokažejo, da vas občudujejo in vi 
pokažite njim, da vam lahko zaupajo!

Ana,
članica Društva za zaščito živali Pomurja

DRUŠTVO ZA ZAŠČITO ŽIVALI POMURJA
Trg zmage 8, p.p. 30, 9000 Murska Sobota

Tel. št.: 031/528-396, 070/879-212, 040/736-313 
www.dzzpomurja.si,  E-pošta: dzzpom@gmail.com  

kislo zelje z gobani; solata iz kislega zelja z gobami; 
narastek z zeljem in zelenjavo; ribja enolončnica z 
zeljem; enolončnica z zeljem in čičeriko; zelje nade-
vano s kostanji; pečen kunec z ananasovim zeljem; 
Romeov skrit piščanec…. Priporočam, da poskusi-
te zanimivo, lahko, okusno in zdravo enolončnico 
našega sodelavca Romea. Namreč, na tekmovanju si 
je pridobil posebno pohvalo komisije.  

Kislo zelje v solati 
60 dag kislega zelja
2 stroka česna
kumina
2 žlici bučnega olja
2 žlici popečenega bučnega semena 

Kislemu zelju dodamo fino sesekljan česen in ku-
mino. Prelijemo z bučnim oljem in potrosimo z 
bučnim semenom. 
Solati lahko dodamo 3-4 kuhana krompirja. 

prim. mag. Branislava Belović, dr. med.
Zavod za zdravstveno varstvo 

Murska Sobota

Društvo za zaščito 
živali Pomurja

Veliko ljudi se ob tem, ko slišijo 
ime našega društva Društvo za 
zaščito živali, obrne in zgraža. 
Ljudje se zgražajo/zgražate, ker mislite, da smo neki 
nori skrajneži. Skrajneži, ki delamo proti tradiciji, 
proti družbi in proti človeku. A to je ravno nasprotno 
temu, kar mi dejansko smo!
Člani društva nismo nobeni skrajneži; včlanjeni smo 
čisto normalni ljudje z družinami, obveznostmi, 
službami, ali še taki, ki obiskujejo šolo. Smo ljudje 
kot vi vsi, ki se jezimo na politike in se radi zabavamo 
v dobri družbi in nasmejimo dobri šali. Kar pa nas 
združuje je pa to, kar nas spravlja v dobro voljo: lju-
bezen do živali. Radi se nasmejimo mlademu razigra-
nemu mačku, ki zganja norčije in ponosno stopamo 
poleg našega psa, kot naš pes ponosno stopa poleg 
nas.
Nikar ne mislite, da ne maramo ljudi. Nič nas ne 
užalosti bolj kot ko nam kdo zabrusi: „Rajši se bri-
gajte za ljudi, kot pa za živali!“, ali pa „ Za živali ja, za 
ljudi pa ne!“. Če bi poznali naše delo, ne bi tako misli-

Razno
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ČUDEŽNI KROMPIR

Pri Kovačevih v Stanjevcih 85 so pri kopanju 
krompirja izkopali krompir, ki je podoben malemu 
medvedku. Narava se včasih tudi kaj pošali. 
       
  Ernest Škerlak

Čudežni krompir iz Stanjevec

tekočih varnostnih zadevah.
V tretjem delu aktivnosti se je učenkam pridružila 
še policijska patrulja. Na primerno izbranem me-
stu je policijska patrulja učenkam pokazala opre-
mo policije, ki jo policija uporablja pri vsakdanjem 
delu na terenu. V nadaljevanju sta se obe učenki z 
zanimanjem preizkusili v merjenju hitrosti z laser-
skim merilnikom hitrosti, uporabo elektronskega 
alkotesta, ter ostalo opremo, ki jo policisti upora-
bljajo pri svojem delu.
Po končanih aktivnostih in novi izkušnji sta se 
učenki vrnili nazaj v šolo.

POLICISTI PP GORNJI PETROVCI

Učenki na obisku pri županu, 15.04.2010

Škerlak Ernest, Lucova 

Letošnja letina je bila za kmeta dokaj dobra, kot 
vidite na fotografiji na naslovnici. Tudi jaz sem pri-
delal lepe pridelke. Delam poizkuse s križanjem. 
Tako sem letos prvič pridelal križance koruze med 
domačo in hibridno koruzo. Pridelal sem tudi 
nekaj bele koruze, ki je idealna za proizvodnjo 
moke, zlasti za bio proizvodnjo.
       
  Ernest Škerlak

PREVENTIVNI PROJEKT »OTROK POLICIST ZA  EN DAN« 

»POLICISTI SLUŽIMO LJUDEM« 

V mesecu aprilu smo v Osnovni šoli Gornji Petrovci izvedli aktivnosti v sklopu 
preventivnega projekta »Otrok policist za en dan«.  
V projektu sta sodelovali dve izbrani u enki 6. razreda, ki sta se ob spremstvu vodje 
policijskega okoliša najprej zadržali na kratkem obisku v prostorih policijske postaje, 
kjer sta spoznali delovne prostore in prisotne policiste. 
Razpoznavnost projekta je modra kapa z napisom »Otrok policist« ter majica modre 
barve, ki sta jo u enki uporabljali pri izvedbi aktivnosti skozi celoten projekt. 
V drugem delu aktivnosti sta se u enki z vodjo policijskega okoliša odpeljali na teren, 
kjer sta spoznali delo in delovno okolje vodje policijskega okoliša. Ob tem so prav tako 
obiskali Urad župana ob ine Gornji Petrovci, kjer so z županom pokramljali o teko ih
varnostnih zadevah. 
V tretjem delu aktivnosti se je u enkam pridružila še policijska patrulja. Na primerno 
izbranem mestu je policijska patrulja u enkam pokazala opremo policije, ki jo policija 
uporablja pri vsakdanjem delu na terenu. V nadaljevanju sta se obe u enki z 
zanimanjem preizkusili v merjenju hitrosti z laserskim merilnikom hitrosti, uporabo 
elektronskega alkotesta, ter ostalo opremo, ki jo policisti uporabljajo pri svojem delu. 
Po kon anih aktivnostih in novi izkušnji sta se u enki vrnili nazaj v šolo. 

POLICISTI PP GORNJI PETROVCI 

Slika 1: U enki na obisku pri županu, 15.04.2010 
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kjer sta spoznali delo in delovno okolje vodje policijskega okoliša. Ob tem so prav tako 
obiskali Urad župana ob ine Gornji Petrovci, kjer so z županom pokramljali o teko ih
varnostnih zadevah. 
V tretjem delu aktivnosti se je u enkam pridružila še policijska patrulja. Na primerno 
izbranem mestu je policijska patrulja u enkam pokazala opremo policije, ki jo policija 
uporablja pri vsakdanjem delu na terenu. V nadaljevanju sta se obe u enki z 
zanimanjem preizkusili v merjenju hitrosti z laserskim merilnikom hitrosti, uporabo 
elektronskega alkotesta, ter ostalo opremo, ki jo policisti uporabljajo pri svojem delu. 
Po kon anih aktivnostih in novi izkušnji sta se u enki vrnili nazaj v šolo. 

POLICISTI PP GORNJI PETROVCI 

Slika 1: U enki na obisku pri županu, 15.04.2010 

»113«

PREVENTIVNI PROJEKT 
»OTROK POLICIST ZA  EN DAN«

»POLICISTI SLUŽIMO LJUDEM«

V mesecu aprilu smo v Osnovni šoli 
Gornji Petrovci izvedli aktivnosti v 
sklopu preventivnega projekta »Otrok 
policist za en dan«. 
V projektu sta sodelovali dve izbra-
ni učenki 6. razreda, ki sta se ob spremstvu vodje 
policijskega okoliša najprej zadržali na kratkem 
obisku v prostorih policijske postaje, kjer sta spoz-
nali delovne prostore in prisotne policiste.
Razpoznavnost projekta je modra kapa z napisom 
»Otrok policist« ter majica modre barve, ki sta jo 
učenki uporabljali pri izvedbi aktivnosti skozi ce-
loten projekt.
V drugem delu aktivnosti sta se učenki z vodjo poli-
cijskega okoliša odpeljali na teren, kjer sta spozna-
li delo in delovno okolje vodje policijskega okoliša. 
Ob tem so prav tako obiskali Urad župana občine 
Gornji Petrovci, kjer so z županom pokramljali o 

Razno
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Drage bralke in bralci občinskih 
Novin!

Leto 2010 nam odšteva svoje dneve. Spet smo 
leto dni starejši, nekateri zrelejši, spet drugi 
modrejši.
Letošnje leto nam je zopet postreglo z nekateri-
mi presenečenji, za nekatere dobrimi, za druge 
malo slabšimi. Država nam skoraj vsak mesec 
servira neko novo reformo, ne zaveda se pa 
bede, (ali pa se noče), s katero se vsakodnevno 
srečujemo tudi mi v Prekmurju. 
Vzeli so nam Muro, Pomurko, Prevent ... in mi-
slim, da presenečenj še ne bo konec.
Na koncu nam preostane samo še to, da nekaj 
sladkega pojemo in preženemo vso to grenko-
bo.
V prihajajočem letu vam želim predvsem miru 
in zdravja. Naj vam leto prinese same lepe in 
dobre stvari. V vsaki slabi stvari poskušajte najti 
tudi kaj pozitivnega, pa tudi družite se samo s 
pozitivno naravnanimi ljudmi, z negativnimi pa 
samo toliko, kolikor je potrebno.
Praznike preživite z ljudmi, ki jih imate radi, 
pojdite k polnočnici, zapojte Sveto noč in stisni-
te roko vsem prijateljem, pa bo svet takoj lepši.
Prilagam vam dva recepta in vam želim dobro 
peko ter srečno do naslednjega leta.

nanjo naložimo čokoladne banane. Premažemo z 
drugo polovico kreme in pokrijemo z drugo polo-
vico biskvita (na sredini kreme morajo biti bana-
ne).
Gotovo pecivo prelijemo z čokoladno glazuro.
Recept je za majhen pekač.

ZELO DOBRE PRINCESKE

Testo: 4 dcl vode, 14 dag margarine, 20 dag gladke 
moke, 1 pecilni prašek, 6 manjših jajc, malo soli

Krema: 2 vanilijeva pudinga, 6 dcl mleka, 24 dag sla-
dkorja, 2 vaniljeva sladkorja

Postopek:
Najprej zavremo vodo z margarino, dodamo moko 
(vso naenkrat, da dobimo velik cmok) in eno po eno 
jajce, drugo umešamo šele takrat, ko prvo že dobro 
zmešamo. Na koncu vmešamo pecilni prašek. Pusti-
mo malo počivati. Nato pa z vrečko za okraševanje 
ali z dvema žlicama oblikujemo kupčke in jih dajemo 
na peki papir v pekač. Kupčki naj bodo precej nara-
zen, ker zelo narastejo. V ventilacijski pečici pečemo 
20 minut pri 220 stopinjah (brez odpiranja vratc). 

Priprava kreme:
Puding skuhamo kot navaden puding in v še vročega 
vmešamo rum po okusu. Stepemo še 20 dag margari-
ne in vmešamo k ohlajenemu pudingu.
Pečene »kupčke« prerežemo in namažemo s kremo 
in stepeno alpsko smetano.

Dober tek!
Brigita Andrejek

PECIVO S ČOKOLADNIMI 
BANANAMI

Testo: 6 jajc, 9 žlic sladkorja, 6 žlic moke, 9 žlic 
mletih orehov, 1 pecilni 

Krema: 7 dcl mleka, 1 vanilin puding, 3 žlice ostre 
moke, 20 dag sladkorja, 25 dag margarine, 1 škatla 
čokoladnih banan

Glazura: 10 dag čokolade, pol skodelice olja

Postopek: 
Beljake stepemo s sladkorjem, eden za drugim 
dodamo rumenjake, moko, orehe in pol pecilnega 
praška. Biskvit normalno spečemo in ohlajenega 
prerežemo.
Za kremo skuhamo puding in moko v mleku, v 
ohlajeno dodamo margarino, ki smo jo stepli s sla-
dkorjem.
Polovico testa premažemo s polovico kreme in 

Razno
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Biserna poroka Ane in Janeza 
Sukič iz Martinja 17

V soboto, 06.02.2010, je bila v poročni dvorani Občine 
Gornji Petrovci ,v kulturnem domu v Stanjevcih, biser-
na poroka Ane in Janeza Sukič iz Martinja 17.
Ana in Janez Sukič sta se poročila 10. januarja 1950 
leta v Gornjih Petrovcih. Preživljala sta se s trdim 
delom na gorički kmetiji v Martinju, Janez pa se je 
izučil še za zidarja. Rodili so se jima trije sinovi: An-
ton, Drago in Ivan ter hčerka Marija. Življenje ni bilo 
lahko. Mnogim stvarem sta se morala odreči, če sta 
želela doseči svoje cilje in želje in omogočiti otro-
kom dostojno življenje. Tudi sezonsko delo v Avstriji jima ni bilo tuje. Sedaj, na jesen življenja, živita v 
miru in zadovoljstvu, obdana s številnimi vnuki: Jasna, Srečko, Simon, Andreas, Petra, Matjaž in Sašo 
in pravnukoma: Jakob in Laura. Biserno poroko sta potrdila tako v poročni dvorani v kulturnem domu v 
Stanjevcih, kot tudi v kapeli v Martinju.
Želimo jima, da bi v domačem miru, sreči in zadovoljstvu med svojimi najdražjimi doživela še mnogo 
srečnih let zakonskega življenja.

Ana in Janez Sukič iz Martinja 17

MLADOPOROČENCI 
V LETU 2010

• Claudia in Boštjan Vogrinčič iz Peskovec 

• 20.11.2010 sta se poročila tudi Silviya in Mišel Dajč 
iz Boreče

NOVOROJENČKI V LETU 2010

V Občini Gornji Petrovci se je v letu 2010 rodilo 
7 dečkov in 6 deklic: Lan Vogrinčič, Peskovci 26, 
Tjaša Fijavž, Kukeč 25, Gal Grabar, Križevci 151, 
Saša Felkar, Ženavlje 55, Matevž Šanca, Križevci 
71, Lim Gerič, Kukeč 29, Iva Zavec, Gornji Pe-
trovci 92 a, Lucija Andrejek, Martinje 34, Nena 
Časar, Ženavlje 6, Jaša Kutoš, Košarovci 1 a, Lili 
Kornhausler, Križevci 197, Domen Kuronja, Gor-
nji Petrovci 31 b, Tim Hari, Gornji Petrovci 92. 

Občina Gornji Petrovci čestita vsem staršem in 
jim želi lepo starševstvo, vašemu malčku pa igri-
vo in brezskrbno otroštvo.

Razno
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Sajenje starih sort jablan za naše 
novorojenčke

Po res dolgih lepih jesenskih dneh smo dočakali 
prve snežinke, ki so takoj prekrile našo jesensko 
naravo in jo odele v belo snežno odejo. Sajenje 
mladih dreves se sicer opravlja jeseni, a tako 
kot prometne službe za pluženje in vzdrževanje 
cest, je letos ta prvi sneg tudi nas malce prese-
netil. 
Krajinski park Goričko je z željo, da bi se ohra-
nila stara vrsta dreves, vsem občinam, ki so 
vključene v Krajinski park, podaril sadiko stare 
jablane. Sadiko jablane so tako poleg naše občine 
Gornji Petrovci prejele tudi naslednje občine: 
Cankova, Dobrovnik, Grad, Hodoš, Kobilje, 
Kuzma, Moravske Toplice, Puconci, Rogašovci 
in Šalovci. Navedene občine tako prispevajo, 
da se stare sorte dreves, ki ne potrebujejo 
škropljenja in obrezovanja, vseeno ohranijo. V 
ta namen občine podarjajo novorojenčkom v 
njihovi občini sadiko jablane. 
Ena od novorojenk naše občine Gornji Petrovci 
je Lucija, ki je prejela sadiko stare jablane, sorte 
Bela jabka. Pa čeprav je sneg ravnokar prekril 
naravo, je dedek Alojz izkopal jamo za Lucijino 
jablano. Ati Damjan je pomagal pri sajenju, ba-
bica Brigita in mamica z Lucijo pa sta s svojo 
prisotnostjo prisostvovali pri tem čudovitem do-
godku, ki nam bo vsem ostal v lepem spominu.
Tako smo v beli idili posadili jablano. In upa-
mo, da bo rasla in rodila svoje sadove, da jih bo 
mala Lucija z veseljem obirala.

Marjetka Andrejek

 Lucijina jablana je posajena.

OO občine Gornji Petrovci

Drage občanke in občani , svojo prihodnost v občini 
G. Petrovci ste izrazili na minulih lokalnih volitvah 
in zagotavljamo vam, da ste se prav odločili. 
Žal se leto vse prehitro približuje svojemu koncu 
in tako ne bo časa, da bi vsem vam osebno segli v 
roke. Radi bi vam osebno izrekli vse tiste lepe misli 
in želje, ter se vam zahvalili za podporo, zaupanje in 
sodelovanje. Iztekajoče se  leto je bilo za nas zelo de-
lovno in uspešno in to prav zaradi vas. Hvala vam. 
Naj Vas zdravje, sreča in ljubezen spremljajo vse 
dni novega leta, božični večer pa prinese toplinO in 
mir.

SLS OO Gornji Petrovci, je po napornem delu in 
po končanih lokalnih volitvah 2010, proslavila zgo-
dovinski uspeh. V občinskem svetu občine G. Pe-
trovci, ki šteje trinajst članov, bo kar šest svetnikov 
iz vrst SLS.

Razno / Čestitke in oglasi
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Demokratična stranka upokojencev 
Slovenije, Občinski odbor Gornji 

Petrovci, želi svojim članom, 
upokojencem in vsem občankam in 
občanom Občine Gornji Petrovci

vesele božične praznike, obilo sreče 
in zdravja v letu 2011.               

                      Predsednik OO DeSUS 
                           Aleksander Kerčmar

Drage občanke in občani Občine 
Gornji Petrovci !

Kot že sami veste, se je v slo-
venskem političnem krogu 
marsikaj spremenilo. Vsem 
nam je dobro znano, da je 
prišlo do zamenjave vlade. Zgodili so se tudi 
številni in nepredvidljivi dogodki. Prišlo je do 
recesije, s tem pa do raznih neprijetnih trenu-
tkov za številne preproste ljudi. Mnoge firme 
so prišle v težave, take in drugačne. To pa se 
je izrazilo v množičnem odpuščanju in veliki 
brezposelnosti.
Tudi sam sem dokaj razočaran, pa ne le nad 
to vlado, ampak nad celotnim političnim 
dogajanjem. Kajti po mojem mnenju stori 
politična elita premalo za navadnega človeka 
( delavca, kmeta ). Sami spremljate razne od-
daje, kjer se govori o plačah, npr. zdravnikov… 
in potem se dela primerjava med nami delavci, 
kmeti, ki zaslužimo mnogo manj.
Zame, kot člana stranke SD, bi morala vlada 
več postoriti za delavce, kmete, itd. Drugače 
se bo ustvaril še večji prepad siromaštva. Ali 
vlada kaj ukrepa? Da, ukrepa, ampak se mi zdi, 
da še vedno premalo.
Naj bo to zadosti za enkrat, saj je mesec, ki je 
že pred nami, namenjen veselju in radosti.
Zato vam v imenu stranke SD želim vesel in 
prijeten božič ter srečno, veselo, zdravo novo 
leto 2011.
In kot pravi stavek, da bo res enkrat po novem 
letu boljše in lepše za vse nas!       

Koordinator stranke SD,
Kovač Ervin

Gornji Petrovci
Želi vsem občankam in občanom 
vesele praznike ter uspešno v  letu 

2011.

Blagoslovljene boži ne praznike 
ter sre no in zdravja polno

novo leto 2011 
Vam želi Ob inski odbor 

Slovenske demokratske stranke 
Gornji Petrovci 

Miren in blagoslovljen BOŽI

ter zadovoljno, zdravo in uspešno 

NOVO LETO 2011! 

Tiho upanje, številne želje 

in mnogo pri akovanj naj

Vam in Vašim bližnjim v letu 2011 

postanejo resni nost!

OB INSKI ODBOR  GORNJI PETROVCI 

Čestitke in oglasi



��

NOVINE, številka 29

Šiviljstvo, trgovina in glasbene dejavnosti
Metka Jošar s.p.
Gornji Petrovci 35
9203 Petrovci
tel. 02/556 91 10
www.siviljstvo-metka-josar.si

ŠIVILJSTVO
Šivanje ženskih oblačil tudi za močnejše 
postave in bodoče mamice
- kostimi, hlače, krila,
- maturantske obleke in obleke za birmo
- šivanje po meri

TRGOVINA
Prodajalna ženskih oblačil Metka, Lendavska 
13b, Murska Sobota, tel. 02/522 14 54

GLASBENE DEJAVNOSTI
Glasbeni snemalni studio - snemanje glasbe-
nikov in pevskih zborov

   - izvajanje glasbenih prireditev in posredo-
vanje glasbenikov

   - ozvočenje prireditev.
GSM 041 733 973
www.dragojosar.com

MetkaMetka

ŽELIMO VAM VESELE PRAZNIKE 
TER SREČNO, ZDRAVO IN USPEŠNO  

LETO 2011.

M a r j a n a      

                 Frizerski  salon
                                                       
Veter v laseh, na obrazu nasmeh.
          Bodimo moderni, atraktivni ;
 lepi za vsak dan ob vsakem trenutku.

              Marjana ČASAR s.p.
               Gornji Petrovci  40 G
                   9203  Petrovci  

Vse informacije in naročila sprejemamo na:
               Telefon: 02/55-61-700  
               GSM: 041-478-363  

Delovni čas:    
- v ponedeljek, nedeljo in ob praznikih zaprto 
 - TOREK : 08.00 - 17.00
 - SREDA :      09.00 - 18.00 
 - ČETRTEK :   08.00 - 14.00
 - PETEK  :    09.00 - 18.00
 - SOBOTA :    07.00 - 14.00

      ŽELIMO VAM VESELE BOŽIČNE
    PRAZNIKE TER SREČNO, ZDRAVO 
            IN USPEŠNO LETO 
                          2011           

REZULTATI FLEKSI OSEBNOSTNEGA TESTA

A FLEKSI TIP Če ste na vsa vprašanja odgovorili z »da«, imate po vsej verjetnosti že 
sklenjeno Investicijsko zavarovanje FLEKS, FLEKS za mlade ali FLEKS 
za odrasle. Svetovalca na 080 555 555 pokličite, kadarkoli boste želeli 
svojega FLEKS-a prilagoditi vašim trenutnim potrebam ali ko boste 
želeli skleniti FLEKS zavarovanja za druge družinske člane.

B DELOMA  
FLEKSI TIP

Če ste z »da« odgovorili na 3 ali 4 vprašanja, ste ravno v fazi oblikova-
nja naložbenega načrta in potrebujete še pomoč v obliki strokovnega 
svetovanja. Pokličite svetovalca na 080 555 555 in se dogovorite za 
predstavitev Investicijskega zavarovanja FLEKS, FLEKS za mlade ali 
FLEKS za odrasle. 

C S PRAVO  
POTEZO  
BOSTE POSTALI 
FLEKSI TIP

Če ste z »da« odgovorili na 2 ali manj vprašanj, nujno potrebujete 
svetovanje za oblikovanje vašega naložbenega načrta. Pokličite sve-
tovalca na 080 555 555 in se dogovorite za predstavitev Investicijskega 
zavarovanja FLEKS, FLEKS za mlade in/ali FLEKS za odrasle. 

Čestitke in oglasi



Dragi ljubitelji križank!

Pred vami je letošnja božična 
križanka. V uredništvu verja-
memo, da jo boste z veseljem 
rešili. Pravilno rešeno geslo 
križanke napišite na dopisnico 
ter nam pošljite do, 25. januarja 
2011 na naslov: Občina Gornji 
Petrovci, Gornji Petrovci 31 a, 
9203 Petrovci,  s pripisom «Na-
gradna križanka 2011 «.
Pri žrebanju bomo upoštevali 
samo dopisnice s pravilnim 
geslom. Izžrebali bomo tri 
nagrajence, ki bodo prejeli 
knjižne nagrade.

VSEM REJCEM 
ŽIVALI, LJUBITLJEM 

ŽIVALI, 
POSLOVNIM 

PARTNERJEM 
IN OBČANOM TER 

OBČANKAM OBČINE 
GORNJI PETROVCI 

ŽELIMO MIRNE 
BOŽIČNE PRAZNIKE,

TER ZDRAVO, 
SREČNO IN USPEŠNO 

LETO 2011
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